
IN THE CIRCUIT COURT N0 .2 

OF 

BALTIMORE CITY 

JAKES HERMAN PAGE, 
Complainant, 

vs. 

HATTIE E. PAGE, 
Respondent. 

BILL OE COMPLAINT. 

Mr. Cleric: Please file. 

lfe/4/. A 

CHARLES W. MAIS 
A t t o r n e y a t Law 
214 S t . P a u l S t . 
B a l t i m o r e , l id. 

r,L" vo v O/ASK^J <r^& 
THE DAILY HKCOM) COMPANY 

Baltimore, Md. 



JAMES HERMAN PAGE, : IK THE 
Complainant, 

: CIRCUIT COURT NO. 2 
vs. 

: OP 
HATTIE E. PAGE, 

Respondent. : BALTIMORE CITY 

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OP SAIL COURT:-

The Complainant, James Herman.Page, respectfully repre­

sents to the Court as follows:-

FIRST: That the Complainant and the Respondent were 

married in the City of Baltimore, State of Maryland, on the 6th 

day of April, 1921, by a regularly ordained Priest of the H0man 

Catholic Church, officiating at St. Catherine's Church. 

SECONL: That both the Complainant and the Respondent 

are residents of the City of Baltimore, State of Maryland, and 

have resided therein for more than two years last past. 

THIRD: That one child was born to the union of the 

parties hereto, namely, Calvin H. Page, four years of age. 

FOURTH: That on or about the 4th day of June, 1924, the 

Respondent, the said Hattie E. Page , deserted and abandoned the 

Complainant and declared her intention to live with him no longer; 

that the Respondent, the said Hattie E. Page, has been guilty of 

the crime of adultery with one William Dixon and other lewd and 

disreputable men in the City of Baltimore during the year 1924 and 

1925; that the Complainant has not lived nor cohabited with the 

Respondent since he became aware of her misconduct, nor has he in 

any way forgiven or condoned her said adulterous acts. 

WHEREFORE, the premises considered, the Complainant prays: 

(a) That he may be divorced a vinculo matrimonii from 

the Respondent, the said Hattie E. Page, his wife. 

(b) That he may be awarded the care and custody of the 

infant child, namely, Calvin H. Page, four years of age. 



(c) That he may have such other and further relief as 

the Court may deem meet and proper and the exigencies of his case 

may require. 

MAY IT PLEASE YOUR HONOR, to grant unto the Complainant 

the writ of subpoena, directed to the Respondent, the said Hattie 

E. Page, residing in the City of Baltimore, State of Maryland, 

commanding her to be and appear in this Honorable Court on some 

certain day to be named therein, to answer the premises and abide 

by and perform such decree as may be passed therein. 

And as in duty bound, etc. 

Notary Public. 
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EQUITY SUBPOENA 

The State of Maryland 

J... 

\xi lalttmore (ftttij, (forwtituj: 
WE COMMAND AND ENJOIN YOU, That all excuses set aside, you do within the time limited by 

law, beginning on the second Monday of.-...Viy^(d*£. , next, cause an 

appearance to be entered for you, and your Answer to be filed to the Complaint of— 

<3<^<M... J&ju*u*S.. vui/^ X£^L 
against you exhibited in the CIRCUIT COURT NO. 2 OF BALTIMORE CITY. 

HEREOF fail not, as you will answer the contrary at your peril: 

WITNESS, the Honorable JAMES P. GORTER, Chief Judge of the Supreme Bench of Baltimore 

City, the L .—day of. n/.aA^t4^f.. , 192^ 

Issued the- ..rAO*. —day of.. ..Sty&XLtt/.......... in the year 192 £ 

tf/ Ufa/ 
MEMORANDUM: 

12 
Clerk. 

You are required to file your Answer or other defence in the Clerk's Office, Room No. 235, in the Court 

House, Baltimore City, within fifteen days after the return day. (General Equity Rule 11.) 
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BALTIMORE. M B , 

* RAI IMGAf lTEN 

^ V < 7 , /<?f,C 
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JAMES H3RHAHEAG& : IH THi CIRCUIT COURT NO.2 

VS. : 0? 

EATTIE EAtfK : BALTIMORE CITY. 

The TO THE HONORABLE,THE JUDGE 02 SAID COURT: 

The answer of your Respondent to the above en­

t i t l e d case r e s p e c t f u l l y says« 

1 . That she admits the a l l e g a t i o n s i n the f i r s t paragraph 

of the p l a i n t i f f ' s " b i l l . 

2 . That she admits the a l l e g a t i o n s i n t t he second p a r a ­

graph of the p l a i n t i f f ' s b i l l . 

3 . That she admits the a l l e g a t i o n s i n the t h i r d p a r a ­

graph of the p l a i n t i f f ' s b i l l , 

4 . That she denies wi th g r ea t emphasis t h a t she has 

committed the crime of a d u l t e r y wi th William Dixon or any o t h e r 

men* 

5 . Your respondent f u r t h e r s t a t e s t h a t she i s d e s t i t u t e 

and wi thout means of f i nanc ing the expenses of t h i s s u i t and 

t h a t she i s advised by Counsel t h a t she i s e n t i t l e d to have an 

order passed by t h i s Honorable Court awarding some amount as 

alimony pendente l i t e . p e r m a n e n t alimony and some amount to 

compensate her S o l i c i t o r s . The i « ^ \ ^ w i o i s employed and earns 
\ 

twenty-one hundred d o l l a r s per y e a r . 

THEREBY having answered the m a t e r i a l a l l e g a t i o n s of 

t h i s b i l l , your respondent p r a y s : 

(a) Alimony pendente l i t e . 

( b ) Permanent a l imony. 

(o) Counsel fee > ^ 



(c) That the h i l l he dismissed with costs to the p l a i n t i f f 

Respondent 
\# " "' M ."V-r T r* -r mX'T-»r> " ^ r \ " i T"\-n r\—>"X'i SOLICITORS FOR RESPONDENT. 

STATE OP MARYLAND,BALTIMORE CITY, to wit: -

I HEREBY CERTIFY, that on this 13" day of April, in 

the year one thousand nine hundred and twenty six, before me, 

the subsciiber, a Notary Public of the State of Maryland, in and 

for the City aforesaid personally appeared Hattie Page and 

made oe.th in d\ie form of law that the matters and facts in 

the foregoing answer are true as therein stated* 

AS WITNESS my hand and Notarial Seal* 



IN THE CIRCUIT COURT NO. 2 

OF Q^hil 
BALTIMORE CITY 

JAMES HERMAN! PAGE, 
Complainant, 

v s . 

HATTIE E . PAGE, 
R e s p o n d e n t . 

ANSWER TO PETITION AND 

ORDER NISI 

M r . Cleric: P l e a s e f i l e . 

a 

oolicitor for Complainant 

CHARLES V. MAIN 
Attorney at Law 
214 St. Paul St. 
Baltimore, Md. 
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I •' t 

v »: \ t ».."» 

JAMES HERMAN PAGE 

HATTIE E. PAGE 

IH THE CIRCUIT COURT NO. 2 

OE 

BALTIMORE CITY. 

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OE SAID COURT:-

The answer of James Herman Page to the petition and order 

for alimony and counsel fee served on him on the 29th day of April, 

1926, this Complainant answering said petition says: 

EIRST: That he denies that his wife, the said Hattie E. 

Page, is in destitute circumstances and has no means of retaining 

counsel and supporting herself. Further answering said petition 

this Complainant says that his wife, the said Hattie E. Page, is 

employed in an apartment house at Char]es and Thirty-third Streets, 

and also lives with her father, and that she receives a salary of 

"between Ten and Fifteen Dollars per week. 

SECOND: That during the month of June, 1924, and just after 

the Respondent, the said Hattie *, Page, had deserted and abandoned 

this Complainant, the Complainant and the Respondent made an agree­

ment that he should pay Eive Dollars per week towards the support 

and maintenance of their infant child, Calvin H. Page, and that he 

has been and is now paying Eive Dollars per week towards the sup­

port and maintenance of their infant child. 

WHEREEGRE, having answered said petition in so far as he is 

advised it is material so to do, this Respondent ]5rays that the 

amounts set forth in the order nisi for alimony and counsel fee may 

be reduced. 

Soli c i t or' f or Cornp'lainant. 

Comp'l/ainant. 
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MOTION FOR HEARING 
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IN THE 

Circuit Court No* 2 
vs. 

/ - . ( 

OF 

BALTIMORE CITY 

The... fe^^.^g*?*^ ^ „.,„„ by 

^(LL^: 

Trial Calendar for 

]CA^~ bj....jt^^^..n& 

Solicitor, applies to have the above entitled cause placed in the 

hearing o n . . . . . . . £ ? ^ ^ 

In conformity with the First Equity Rule. 

Solicitor for.; 



Serve on 
v'*/ M fati^L 

(hjL^..%..M.Q^.. 
<rf 

AJ&UK&C ^UsLvfJfei. «*dl./5j..Sk, 

Ctr. C«. No. 2 

192 £ Docket No. .3S\ 

vs. 

-a JjQk/aiJU---. 

NOTICE AS TO HEARING 

0 

_.^_J^.<?<^ , 192 



- 777 7 IN THE 

•• / ( CIRCUIT COURT, No. 2 

"""T "J BALTIMORE CITY. 

Upon application made by the Solicitor for the.-^d^JLJL**^-

the above entitled cause has been placed upon the Trial Calendar in accordance with the provisions 

of the First Equity Rule, and the same will stand for hearing on 

J**jfr.._^.__&*u^<S_. 

when reached in due course on the said calendar. 

JOHN PLEASANTS, 

Clerk Circuit Court No. 2. 



Ct. Ct. IRo. 2 IB.~~^ 

vs. 

4h&j^^ 

Final Order, Counsel Fee and Alimony 

Pendente Lite, 

KoMZP.S B, 

7 

Filed., 



...mi^M.. asl /P&i 

vs. 

IN T H E 

CIRCUIT COURT No. 2 
O F 

B A L T I M O R E C I T Y . 

The petition for Alimony pendente lite and Counsel fee and the answer thereto in the above 

entitled cause coming on for final hearing and the respective parties having been heard; 

It is Ordered by the Circuit Court No. 2 of Baltimore City this £££ clav 

thS-^S^ot Dollars, as Counsel Fee 

for the Solicitor of the and that he 

further pay the sum of.. Dollars per week, 

during the continuance of this suit, to the said. ~g-

as Alimony pendente lite accounting from the ?_...L^~J......" day of . ^ ^ 7 192 £, 

-/J&-y-t4^9-v<JUl^ <^&-4\ 



MMA t/J / f*Ju 

XjCl^C V <DL 

J-/ /# 

CIRCUIT COURT#2 
261 

19 26 Docket No. B 

James Herman Page 
VS. 

Hattie E . Page 

<< 1 . 

PETITION AND ORDER TO 
TAKE TESTIMONY UN­

DER 30th RULE 

/0 

6 
FJ Af^ ^f^\ , 9 >£ 



James Herman Page IN THE 

Circuit Court1*0-2 

VS. OP 

Hat t ie E, Page BALTIMORE CITY 

To the Honorable the Judge of the 

Circuit Court of Baltimore City: 

The plaintiff in this case respectfully shows unto your Honor: 

T H A T he desires to examine orally, in open Court and in the presence of your Honor, certain 

witnesses who can testify to the facts and matters relevant to the allegations in the Bill of Complaint 

filed in this case. 

Your petitioner therefor prays your Honor to pass an order, according to the Statutes for such 

case made and provided. 

And as in duty bound will ever pray. ^——^^i^ ^* v ^ / 7 ' 

Upon the foregoing Petition and Application it is this day of. May. 

A. D., 19 26 t Ordered that the petitioner have leave to take testimony as prayed and that the 

testimony to be offered be taken as required by the 30th Rule of this Court. And it is further Ordered 

that a copy of this petition and order be served on the P..e f e n d an t . ...or h e r 

Solicitor, on or before the /.. >_....day of J.UXL&Jk 1926 . 

w 
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QtAXAjeuA U^y^Z 
JfK R Docket ^ / ^ 

l%^fy^LuU± A CIRCUIT COURT No. 2 

Us J 
vs. 

^c^yQ^J 

Order Counsel Fee and Alimony 
Pendente Lite 

Husband Plaintiff 

ORDER 

No. Ml±f B. 

(w.) m 

» . , ^ _ j .,.••; . . . j . ..,•••, ... . . i * 

Filed /A Q^A^J.. 192 6 

/ • / l 

4 



GUA<vU.... JSJjUM^.. 'OMA/ JcK/a-zJ. 

vs. 

A 9~r-J 

IN THE 

CIRCUIT COURT No. 2 
OF 

BALTIMORE CITY 

Jfy&*<*f~4sJ. -. , TERM, 192 C 

ORDERED BY THE COURT, this /A, ........ day of.. 

that the P l a i n t i f t ' . ^ ^ k U x x ^ €QjLiyk!^L3^^Js^9^l. 

pay to the Defendant , / S Q o 0 ^ ^ / 

ihe sum of. 

.192 2C 

Solicitor of the Defendant, and that he further pay the sum of 

Dollars per week, during the continuance of this suit, to the said Defendai 

/ <x 

'*t 
as Alimony, pendente lite, unless cause to the contrary be shown on or before the 

day of.. ...192 ^», provided a copy of this Order be served on the said Plaintiff 

\<Zs^r^<.<x#i. •?<**3.*U. on or before the ...?*.*€. (XsCU-Aslf 

«>L| l^WI»Jl««i l | l . 

T h e aforegoing Order hav ing been returned " N o n Est " as appears by 
N o . 2 

the Sheriff's re turn thereon; i t is Ordered by t h e Circuit CourtAcf Ba l t imore City 

th i s f^A day of... . ^ ^ r ^ . 1 9 2 4 . , t h a t t h e t i m e for showing cause 

/J' of under said Order be extended t o t h e :.rf.. .day of . ^ / / c c * / : . .192.4 . , 

and t h e t i m e for service of a copy of t h e s a m e be extended t o the *•£. day of 

7£ 

*v 
.192 4. 



7 ^ % * ^ * 7 \J4sLAA 

J C i ^ i f y 

DAVIS & EVANS 

ATTORNEYS AT LAW 

J&*/Jjif<dLxA/ U^r/ffC 
tUMSAKTEN a co. , INC. 

file:///J4sLAA


JAMES HBRUAB PAGE : IN THE CIRCUIT COURT HO.2 

OF 

BALTIMORE CITY 

IN THE CIRCUIT COURT NO. £ 

VS. 
• : OE 

JAMES HERMAN PAGE 
: :: BAL Tl CITY 

TO THE HONORABLE,THE JUDGE OF SAIL COURT: 

Your Oratrix complaining, says: 

I. That heretofore, to vat: James Herman rage, the husband I 

of your Oratrix, filed his bill of complaint against her in this 

Court, alleging among other things that your Oratrix had committ-

ed the crime of adultery and thereupon the said James Herman Page • 

prayed that he might be divorced A Vinculo Matrimonii from your 

Oratrix. 

£. That your Oratrix has answered said Bill of Complaint, 

and in her answer has shown that James Herman Page is not entitl­

ed to any relief from this Honorable Court0 

3. That prior to the time of the commission 6f the crime 

of adultery as alleged in the Plaintiff's Bill, the plaintiff 
• 

did on d i v e r s and numerous o c c a s s i o n s , commit the crime of 

a d u l t e r y wi th one C a r l i t t a Johnson .and o ther lewd and abandoned 

women, whose names w i l l be d i s c l o s e d a t the hea r ing of t h i s 

Cross B i l l . 

4 . That your O r a t r i x has not l i ved or co-habi ted with the 

VS. 

HALTIE PAGE 

r 

1 . . . .^.xiLj 

HATTIE PAGE 



p l a i n t i f f s ince the d i s c o v e r i e s of the a d u l t e r i e s complained of. 

TO THE END .THEREFORE: . / -

I . That your O r a t r i x may be divorced A Moniaa fH ftwogo i'l urn 

the s a i d James Herman Page . 

£. That your O r a t r i x may have the care and custody of the 

minor c h i l d , C a l v i n Page . 

3 . That she may have such o the r and f u r t h e r r e l i e f as her 

case may r e q u i r e . 

May i t p l e a s e your Honor to grant unto your O r a t r i x the 

Writ of Subpoena d i r e c t e d aga ins t the s a id James Herman Page 

commanding and r e q u i r i n g him to be and appear i n t h i s Court on 

some day c e r t a i n to be named t h e r e i n to -answer the premises and 

ab ide by and perform such decree or order a s may be passed t h e r e i n , 

AND a s i n duty b o u n d , e t c . 

ATTORNEY FOR PLAINTIFF IN CRC33 BILL, 

s^Ju**j[ <^U ) ********* 

1^UIA.CAA/^ 
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Va+vf 
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Solicitor. 



EQUITY SUBPOENA 

The State of Maryland 

.(2wl 
«OC/( -c/./l 

uf Haltitmire Cttg, (SmtUuj: 
WE COMMAND AND ENJOIN YOU, That all excuses set aside, you do within the time limited by 

law, beginning on the second Monday o f . . .N^^ .**^ r !^?S- .._., next, cause an 

appearance to be entered for you, and your Answer to be filed to the Complaint of. 

(^_Cy/o{yy'^/ 

against you exhibited in the CIRCUIT COURT NO. 2 OF BALTIMORE CITY. 

HEREOF fail not, as you will answer the contrary at your peril: 

WITNESS, the Honorable JAMES P. GORTER, Chief Judge of the Supreme Bench of Baltimore 

City, the / 4 f l ™ . .....day oiJ^^^A/L^-tf^/..., 192̂  

Issued the ^.9.°.. day of. fi</</^i.AW.. , in the year 192 C 

c!k^.^M^.S^-^^L^.-. 
Clerk. 

MEMORANDUM: 

You are required to file your Answer or other defence in the Clerk's Office, Room No. 235, in the Court 

House, Baltimore City, within fifteen days after the return day. (General Equity Rule 11.) 
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James Herman Page 

versus 

Eattie E. ̂ age 

Circuit Court fZ 

Petition to intervene. 

. Olerk: 
Please Pile. 

i^o^icitor for Sa r i i 'ctaJohnson ," 
pe t i t i one r herein, and Amicus 
Curiae, 



James Herman Page 
versus 

Hattie B. Page 

Hattie E. Page 
versus 

James Herman Page 

To the Honorable, the Judge of Said Court: 

In the Circuit Court #2 

of 

Baltimore City. 

Honor 
The Petition of Carlitta Johnson, respectfully shows unto Your 

.'ollows 
in 

1. That heretofore/a cross hill of complaint, between the parties 
to this cause, Your petitioner was named as a co-respondent, herein, by 
Hattie E. Page, the wife of the plaintiff, in the above entitled cause. 

2. That the naming of Your Petitioner as such co-respondent was 
purely malicious, on the part of the said Hattie £. rage, ami without 
foundation in fact, for the sole purpose of injuring Your j^^etitioner 
in her standing, as a school teacher, in Baltimore City, in which 
vocation she has stood high, for the past ten years. That the said 
Hattie E. Page, threatened Your Petitioner, that she would "Get her Job* 
away from her, and cause her to lose her position, and pursuant thereto, 
named Your petitioner as a co-respondent herein. 

3.. That Your i*titioner through her solicitor, James FTuegel, Esq., 
a^Amicus Curiae, desires to be permitted to intervene, in these proceedings, 
and to offer evidence on her own behalf, in this cause, subject to cross-
examination, in due course, showing that she is entirely innocent of any 
wrongdoings, with the plaintiff, James Herman .rage, and that any charges, 
made against her, herein, are false, malicious, and imaginary, on the part 
of the said tattle E. Page. 

V/herefore Your Petitioner prays, that Your Honor grant her leave 
to intervene, herein, as aforestated. 

As in duty bound,etc., 

for Carlitta 
itioner herein 

Curiae 
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SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET..P.if../.*.. FOLIO...7^9(. 

In the Circuit Court ^0.^2 of Baltimore City 

^^<Ad.^ML.. Term, I92C 

The Sheriff will please summon the following witnesses, 

returnable oxv.-J-l/J-tSklMCLtl. .the.. *?. day of 

^^ZLLUAA.^n/. 192J&...at 10 o'clock A. M..~ 

OU-V*^JL£ £k::i 
'*^-£^&& .̂.&..4 

^.cf.^r^L^. ^ —S0e> 

in the case of J^J?^^^^\^Jji^x^cxsnH^. 

.vs. ...&&££&/. £.„&£*/.. 

ft-
lerk of Circuit'Court No. 2 of Baltimore City. 



* to 3 3 M>^^^- \^ 
Circuit Court No. 2 of Baltimore City 

Term, 192 

£&$*??.. J M, «Z~&Yrf t^OA^i^A^ 
Jo 

„i/ie.. 

A. A/., to testify for 

You are hereby summoned to attend this Court 

.day of //(ZJZ^Z:.. 192 £ at 10 o'clock 

/ ''A* Baltimore L „. 192 

I-ST* Be punctual in attendance or you will be attached. 
FliOOB 2, ROOM 2 4 1 , COURT HOUSE 

By order of the Court, 

JOHN E. POTEE, Sheriff of Baltimore City 

r, *, / 0 
Deputy No 
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IN THE CIRCUIT COURT NO. 2 

0? 

BALTIMORE CITY. 

JAKES HERMAN PAGE, 
Complainant, 

vs. 
HATTIE E. PAGE, 

Respondent. 
CROSS EILL. 

HATTIE E. PAGE, 
Complainant, 

vs. 
JAMES HERMAN PAGE, 

Respondent. 

ANSWER TO 

CROSS BILL OE COMPLAINT. 

Mr. Clerk: Please file. 

^ ley i.j Id 

S o l i c i t o r f o r James Herman Pai 

CHARLES W. MAIN 
A t t o r n e y a t Law, 
214 S t . P a u l S t . 

B a l t i m o r e . M d . 

T H E DA1UY R E C O R D CO. . B A L T I M O R E , M D . 



JAMES HERMAN PAGE, 
Complainant, 

vs. 

HATTIE E. PAGE, 
Respondent, 

CROSS BILL 

HATTIE E. PAGE, 
Complainant, 

vs. 

JAMES HERMAN PAGE, 
Respondent. 

IN THE 

CIRCUIT COURT NO.2 

OP 

BALTIMORE CITY. 

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OP SAID COURT:-

The answer of James Herman Page, Complainant in the above 

entitled cause, to the Cross Bill of Complaint heretofore filed 

in this Honorable Court exhibited, this Complainant says: 

PIRST: That he admits all and singular the material 

allegations alleged in the first paragraph of said Cross Bill of 

Complaint. 

SECOND: That he denies most emphatically the material 

allegations set forth in the second paragraph of said Cross Bill 

of Complaint. And further answering the second paragraph of said 

Cross Bill of Complaint, this Complainant says that the Respondent, 

Hat tie E. Page, by her answer has not shown in any way that this 

Complainant is not entitled to relief under his Bill of Complaint 

THIRD: That he denies most emphatically each and every 

one of the material allegations alleged in the third and fourth 

paragraphs of said Cross Bill of Complaint. 

And having answered said Cross Bill of Complaint and each 

paragraph thereof, in so far as he is advised it is material so 

to do, this Complainant prays to be hence dismissed. 

j L n w tU^-nv^u* I 
Complainant in Original B i l l . 

So l i c i to r for Complainant in Origina-J 
B i l l and Respondent in Cross B i l l . 
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SUMMONS FOR WITNESS 

No. 
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SUMMONS FOR WITNESS. DOCKET.XH. . . ( . . . . . FOLIO 7si?/.. 

In the Circuit Court No. 2 of Baltimore City 

y.<***^Jfi±t^ Term, 192C 

The Sheriff will please summon the following witnesses, 

K i n d l y summons t h e f o l l o w i n g w i t n e s s e s t o t e s t i f y 

a t t h e h e a r i n g t o be h e l d on F r i d a y , Eovembef 1 9 t h , 1926 

a t 10 o f c l o c k . £-> 

/ Q Miss I o l a A J l i , 430 H. B i d d l e S t r e e t , 

Jf M r s . 0ora./#6hnsan, 1503 D r u i d H i l l Avenue, 

7 / M r s . G e o r g £ * B o U a n d , 1631 Dru id H i l l Avenue, 

ij Mr . P . G r a f ^ S W J o h n s o n , 1503 D r u i d H i l l Avenue, 

/ / Mrs . E l i z a P e r s o n , 2023 Madison Avenue, 

/ ^ M i s s C a r l i t J ^ S j o h n s o n , 432 1 . B i d d l e S t r e e t , 

J2 Mr. W i l l i a m J-/fifteen, 109 E . P l e a s a n t S t r e e t , 

( J Mr. W i l l i a ^ ^ l Holmes , 109 E . P l e a s a n t S t r e e t . 

- rr 
to testify for ...}&°&*?.**6& 

in the case of — .(JLW....„ 
/ 

-VS S/.&^i, 

c-t</ etc/ 

Clerk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City. 



(ill. CL Nn. 2 

202 <b No .^...Docket. 
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vs. 

SJfStJS.xJ.... 

SUMMONS FOR WITNESS 

No..!£ZA* /0 
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In the Circuit Court No. 2 of Baltimore City 
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The Sheriff will please summon the following witnesses, 

returnable on._ 9*..^h^ the.— .....djUt/.. day of 

M-^^r<^^.>^^rKi.--192.C...at r 10 o'clock A. M.. 

I .Si V / ^ . ^ . . . ^ ? ^ ^ . J.^...AI.*^*&**A. 
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7^ 
Clmc/6f Circuit Court No. 2 of Baltimore City. 
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ff The Sheriff will please summon the following witnesses, 

r e t u r n a b l e ^ ^J#W^&<rfjJZ ,tho.-.-.^ ^ay of 

192 a t .10 o'clock A, M.-_ 

/.^.^.^..S^^J?k?.5*^.^...y^Z. 

f 
to testify for ^ . « ^ ^ . ~ W ^ yijjfc... 
in the case of {J&rr.SA/.. 

-VS. fcz 

• of Circuit Court No. 2 of Baltimore City. 
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The Sheriff will please summon the following witnesses, 
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lj&r:f*4. 9^LL^2. 
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. ^ . f ^ . . « * W . . . „ „ the 4.2.*L. day of returnable on : .^ . . f*? . .« . f l* . . . . . „ 

J^sA^M.^fy/.. .192.4—at 10 o'clock A. M. 
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to testify for .. 

in the case of.. t 
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o^-<-< 

J... 
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_VS v P ^ f f i A / . . . 
/ 

•t fa 
Clerk of Circuit Court No. 2 of Baltimore City. 
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IB THE CIRCUIT COURT BO. 2 OF BAITIMORE CITY 

* * * * * * * * * * * * * 

JAMES HERMAN PAGE, 

vs 

HATTIE E. PAGE, and 
CB.OSS BILL. 

BEFORE: STEIN, J . , 

Docket B-261 - 19E6. 

* * * * * * 

Friday, November 19th, 1926. 

The above entitled cause came on for hearing 

before his Honor, Judge Charles F. Stein, on Friday, 

November 19th, 1926, at 2.15 P. M. 

Mr. Charles 7/. Main and Mr. James Fluegel 

appeared in behalf of the Plaintiff. 

Mr. J. StewartLDavis and Mr. George W. Evans, 

appeared in behalf of the Defendant. 

******************** 

THE COURT: Get fctr'i'ight down to t h e i ssue!} . The 

marr iage and everything e l s e i s admi t t ed , i s n ' t i t ? 

MR. MAIN: The marr iage— does your Honor want to 

s t a t e i t ? 

J 

i \ 
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THE COURT: Everything i s admit ted but t he charge 

of a d u l t e r y on both s i d e s , i s n ' t i t ? 

MR. MAIN:' That i s i t e x a c t l y . 

* * * * * * * * * * * * * * * 

Thereupon -

WILLIAM J . GREEN, 

a w i t n e s s of lawful age , produced on behalf of the p l a i n ­

t i f f , having been f i r s t du ly sworn accord ing t o law, was 

examined and t e s t i f i e d a s fo l l ows : 

DIRECT EXAMINATION. 

By Mr. Main: 

Q, Where do you l i v e . Mr. Green? 

A 1318 Lanvale S t r e e t . 

Q, What i s your bus iness now? 

A I n v e s t i g a t o r . 

Q, Do you know the p a r t i e s t o t h i s s u i t , Mr. and 

Mrs. Page? 

A I d o . 

Q, How long have you known Mr. Page? 

A Five or more y e a r s . 
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Q, How long have you known Mrs. Page? 

A About the same. 

Q, Were you employed by Mr. Page t o make an i n v e s t i ­

g a t i o n f o r him? 

A Yes, s i r . 

Q, About when? 

A About Apr i l 1 s t of t h i s y e a r . 

Q, Did you a s s o c i a t e any one wi th you i n those 

i n v e s t i g a t i o n s ? 

A I d i d . 

Q, What i s the name of your a s s o o i a t e ? 

A Wil l iam Holmes. 

Q, How long have you been i n your p re sen t bus iness? 

A About e l even months. 

Q, Andyou were former ly employed as what? 

A As a Federa l Agent wi th the United S t a t e s Govern­

ment . 

Q, P r i o r to t h a t t i m e , what d id you do? 

A In spec to r for t h e United Railways, t h i s c i t y . 

Q What was t h e f i r s t thing you d id a f t e r you were 

employed by Mr. Page? 

A I had been-— 



THE COURT: Oet him down t o what he d i d in so f a r 

as the charge i s concerned . The f i r s t thing he d i d , he 

might have p r e s e n t e d a b i l l and got p a i d . 

Q, What was the f i r s t t h ing you d id wi th respect 

to the i n v e s t i g a t i o n s you were employed t o make i h t h i s 

case? 

A I began the i n v e s t i g a t i o n s about Apr i l 4 t h . On 

the n i g h t of Apri l 5 t h , about 8.30 P . M. in company wi th 

Holmes, we drove an automobi le up in the 1700 block of 

Carey S t r e e t , j u s t below t h e house where Ha t t i e Page now 

l i v e s — 

Q, Where d id she l i v e t h a t day? 

A 1732. 

Q, North Carey? 

A Nort h Carey. 

Q, Al l r i g h t ? 

A We parked t h e automobile j u s t below the house— 

THE COURT: What was t h e number of t h a t house? 

THE WITNESS: I t i s n ' t 1732, I t h ink i t i s 1432 

i n s t e a d of 1 7 . 

THE COURT: That i s where Mrs. Page l i v e s , 1432? 

THE WITNESS: North C a r e y . 
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Q, (By Mr. Main): With whom does H a t t i e Page l i v e 

t h e r e ? 

THE COURT: How would he know t h a t , he oan only 

know by someone t e l l i n g him. Did Mrs. Page ever t e l l you 

she l i v e d t h e r e ? 

THE WITNESS: Only t h a t I have seen her and her 

husband sa id he l i v e d t h e r e wi th her— 

THE COURT: The q u e s t i o n i s wi th whom does she 

l i v e t h e r e . 

Q, (By Mr. Main): Were you in the house a t any t ime? 

A No, s i r . 

Q, Have you ta lked wi th H a t t i e Page about where she 

l i v e d and w i t h whom she l i v e d ? 

A I t a l k e d wi th her a t t h a t house s i n c e the 

i n v e s t i g a t i o n . 

Q, What d id she say? 

A We had a general oonversat ion— 

THE COURT: What d id she say about wi th whom she 

l i v e d ? 

THE WITNESS: She d i d n o t say anything r ega rd ing 

whom she l i v e d w i t h . 

Q. (By Mr. Main) : J u s t t e l l in your own way what you 
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did a f t e r you went up with your automobile in f ront of he r 

r e s idence on North Carey S t r e e t ? 

A We parked the machine t h e r e about 8.30 — 

Q, Who was wi th you? 

A Holmes and myself . I then l e f t the machine and 

walked d i r e c t l y ac ross the s t r e e t oppos i te the house i n 

which H a t t i e Page l i v e d . There I saw her in the f ront room 

on the second f l o o r d r e s s i n g , I could recogn ize her through 

the window wi th the l i g h t s ISt in t h a t room. 

Q, What time was t h a t ? 

A About 8.30 or 8 . 3 5 . 

THE COUBT: How were t h e shades? 

THE WITNESS: They were u p , wi th the window open. 

THE COURT: That was when? 

THE WITNESS: The n ight of Apr i l 5 t h . 

Q, Of t h i s yea r? 

A Yes, s i r , Monday n i g h t . 

Q, Proceed? 

A I went back to the automobile and go t a s e a t in 

the car and there remained u n t i l about 8 . 4 5 . About 8.45 

a Buick automobile drove up bear ing l i c e n s e 44353, and 
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parked i n f ron t of the door . A man l e f t the automobile 

and went immediately to the s t e p s . I t h i n k he rang t h e 

b e l l and pamsed for a whi le a t t h e door and t h e door was 

opened and he went i n . He remained in the house about 

four minutes and he and H a t t i e came out of t h e house and 

e n t e r e d the automobile t o g e t h e r . I immediately s t a r t e d my 

motor about the same t ime he' s t a r t e d h i s . I fol lowed the 

automobile n o r t h on Carey S t r e e t to Presstman S t r e e t , e a s t 

on Presstman s t r e e t to Madison Avenue, south on Madison 

Avenue t o S t . Mary's S t r e e t , S t . Mary's S t r e e t to a smal l 

a l l e y i n t h e r e a r of Smi th ' s Ho te l , in t h e a l l e y , up t o 

the r e a r of Smi th ' s Hotel to the back e n t r a n c e . There i s a 

back en t r ance to the ho t e l from the r e a r and t h e r e H a t t i e 

l e f t t h e au tomobi le , en te red the h o t e l and went u p s t a i r s — 

Q, Where i s Smi th ' s Hotel? 

THE COURT: Why do you c a l l her by her f i r s t name, 

do you know her? 

THE WITNESS: Well, Mrs. Page. 

MR. MAIN: Ca l l her Mrs. Page . 

THE COURT: I do not Care but I do not th ink t h a t 

i s a r e s p e c t f u l way t o t a l k about a marr ied woman. 
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Q, Where I s Smith's Hotel? 

A Between S t . Mary's and Eutaw s t r e e t on Druid 

Hil l Avenue, facing Paoa. 

Q, What time did your machine reach there about? 

A Reached there about seven or eight minutes after 

they l e f t the house. They l e f t the house about 8.45 and 

they reached the re seven or eight minutes l a t e r . 

<i Just proceed and t e l l what you araw a f t e r they 

got to the hotel? 

A I parked my car on S t . Mary's Street r ight a t the 

corner of the a l ley in the r ea r of the h o t e l . I l e f t the 

car , walked in the a l ley as close as I could to the 

machine without being discovered. I saw Hatt ie— Mrs. 

Page— leave the car, entered the rear door of the h o t e l . 

The Buick automobile drove away out of the a l l e y . Both 

Holmes and myself followed Mrs. Page to the rear entrance 

and in the r ea r entrance and up the rea r s t eps , I followed 

her up the second f loor to the h a l l ; she went s t r a igh t 

down the hall toward the front of the h a t l , up the f l igh t 

of s teps to the t h i r d f loor , there en ter ing room 18. 

Room 18 i s s i tua ted on the lefthand side of the hotel in 
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sor t of an a loove. I went to the corner of the alcove 

and saw her go in the door, and there we secreted ourselves 

on that f loor for about ten minutes, more or l e s s , i t might 

have been f i f teen minutes; ten minutes anyhow. Then the 

man whom we had seen in the automobile returned, came in 

the hal l and ups ta i r s to this room. I t was then I 

discovered the man that was in the automobile and driving 

the car was a William Dixon. I did not know him at tha t 

time by the f i r s t name, I knew the l a s t name. I saw him 

enter the room and close the door. After he had gone 

into the room and closed the door, I waited quite some 

time, fu l ly f i f teen or twenty minutes, and there was qui te 

a b i t of conversation we could not hear exact ly . I l e f t 

the t h i r d f loor of the ho te l , Holmes staying there watch­

ing the room, went down to the front of the hote l , down 

the front s t eps , out into the s t r e e t , and, as had been 

previously arranged that Mr. Page would be found at one of 

two places during the time we were making the inves t iga­

t i o n . He was across the s t r e e t in an automobile, opposite 

the lunchroom that i s d i r e c t l y facing the hote l , and while 

out; there ta lk ing to him, t e l l i ng him what had happened, 
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a f ight s tar ted— 

Q, Don't ta lk about the f igh t , did you go back to 

the hotel with Mr. Page? 

A But there was one other incident before going 

back. 

Q, Go ahead? 

A There was something tha t a t t r a c t e d the a t t en t ion 

of the people in the hotel and from every room that was 

occupied or nearly every room, I guess, people looked out 

to see what was wrong and from the big e l e c t r i c l i gh t 

tha t was f lashing in front of the ho te l , one can recognize 

anybody looking out of the window. We saw Mrs. Page and 

Dixon look out of the t h i r d story window, which i s room 

18, the room we had watched at the same time Holmes was 

in the ho te l , where I had l e f t him. So a t tha t time I 

ca l led Mr. Page's a t t en t ion to them at the window and he 

saw them. We then entered the hotel and there remained 

for an hour and a half or longer . We l i s t ened to quite a 

bit of conversation, saw the l i g h t s go out in the room, 

and then Mr. Page alarmed the door in my presence and 

in the presence of Holmes. In rapping on the door, Dix-
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on answered— 

THE COURT: That i s , the door of room 18? 

A (Cont inu ing) : The door of room 1 8 . He answered 

and I r ecogn ized h i s v o i c e . I knew him and had been wi th 

him during t h a t day i n his company. Mr. Page sa id i n 

my presenoe , asked him to come o u t s i d e , h4 wanted to t a l k 

to lxim and Mrs. Page on t h e i n s i d e s a i d to Dixon in the 

room, "That i s my husband Herman, d o n ' t open t h a t d o o r . " 

We heard the conve r sa t i on from t h e o u t s i d e . The door was 

not opened and Herman sa id , "Well, I won ' t annoy you to 

the e x t e n t of breaking the door open and won ' t c r e a t e t h a t 

d i s t u r b a n c e , " so we wai ted about f i f t e e n or twenty minutes 

and Mr. page and he had some conve r sa t i on wi th the c l o s e d 

door and Mr. Page went d o w n s t a i r s . We remained i n the 

ha l l about twenty f i v e or t h i r t y minutes l o n g e r , making 

the complete t ime about two hour* and a half or more and 

then we l e f t . 

Q, Did you see anyone come out of t h a t room? 

A Mo one came out from t h e t i m e they went i n u n t i l 

we l e f t t he door , i t was covered the whoLe t i m e . 

Q, About what t ime d id you and Mr. Holmes l eave t h e 
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h o t e l ? 

A Bear twelve o ' c l o c k . 

TEE COURT: Why d i d n ' t you ge t the p r o p r i e t o r t o 

open t h e i o o r ? 

THE WITUESS: The p r o p r i e t o r was n o t p r e s e n t . 

THE COURT: But someone was p r e s e n t , c o u l d n ' t 

you have gone downs ta i r s and g o t t e n t h e c l e r k t o open t h e 

door? 

THE WITNESS: I would have done as much but I 

d o n ' t t h i n k i t was p o s s i b l e . 

Q, (By Mr. Main): How could you t e l l the l i g h t s 

went out in t ha room? 

& There were t h r e e or four d i f f e r en t ways to 

t e l l . You ean t e l l from t h e o u t s i d e before go ing down­

s t a i r s and we saw from the keyhole and c r acks under t h e 

door t o o , t h a t the l i g h t s were out when we went u p . 

Q; Bid you have any c o n v e r s a t i o n w i t h Mrs . Page 

t h a t n i g h t ? 

A I d id n o t . 

Q, Did h e r husband, Mr. Herman Page have any con­

v e r s a t i o n w i t h her? 

A He d i d . 
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• 

He t o l d her t h a t he knew she had accompanied William Dix­

on t o the room— 

MR. DAVIS: J u s t a minu te . He i s going t o t e s t i ­

fy to something the husband s a i d . 

THE COURT: Did he, the w i t n e s s , have any t a l k 

with Mr. Page? 
MR. MAO: Yes, s i r . 

MR. DAVIS: I unde r s t and the w i t n e s s i s about t o 

t e s t i f y to some remarks made on the p a r t of the husband 

to someone t h a t was in t h a t room. 

THE COURT: The c o n v e r s a t i o n , a s I unde r s t and i t , 

i s by both the husband and w i f e . I f i t i s n ' t evidence, 

I w i l l s t r i k e i t o u t . 

A There was a c o n v e r s a t i o n t o the e x t e n t t h a t Mr. 

Page informed h i s wife i n the room by t e l l i n g her he knew 

he was i n t h e r e . 

MR. DAVIS: What d id she say? 

THE WITNESS: And during the time I was t h e r e , 

t h e r e were no answers made. 

MR. DAVIS: Then I move i t be s t r i c k e n o u t . I t 

was only a s ta tement on the p a r t of the husband. 
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THE COURT: Only to the e x t e n t he heard MP. Page 

t a l k i n g t o someone on the i n s i d e and did not hear any 

answer. 

MR. DAVIS: Yes, s i r , t h a t i s a l l i t i s . 

Q, (By Mr. Main): As a mat te r of f a o t , before Mr. 

Page and you went up in the h o t e l , you did see them both— 

Dixon and Mrs. Page look out of the window? 

A We did and could recognize them p l a i n l y . The 

room they were in was about four feet from the b ig e l e c ­

t r i c l i g h t t h a t was f l a s h i n g to and f r o from t h e big 

p o l e ; anybody could t e l l who they were t h a t knew them from 

tha t d i s t a n c e . 

Q, Since t h a t occur rence , have you t a l k e d w i t h Mrs. 

Page? 

A I d i d . 

Q, What, if anyth ing , d i d she say to you about t h a t ? 

A I had ano ther i n v e s t i g a t i o n in t h e b lock she 

l i v e s in on Carey S t r e e t 30me time a f t e r t ha t and I had 

occasion t o go up i n t h a t neighborhood seve ra l mornings, 

and Mrs. Page s topped me. Seemingly she was under the 

impress ion t h a t I was fol lowing her s t i l l and I s a i d , "No, 
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I am not paying any a t t e n t i o n t o you or your conduct"-— 

Q, What did she say? 

A She says , "You d o n ' t have to watch me any more, I 

am on to you; I see you up here n e a r l y every day . " I 

s a i d , "Ho, Mrs. Page, I am not paying any a t t e n t i o n to you 

or watching you . " She s a i d , " I d o n ' t blame you f o r 

what you d i d , I blame my husband," and she s a i d , "You w i l l 

never ca tch me in anyth ing e l s e . " That happened some 

time in the month of J u l y . 

Q, Have you seen her i n any o the r h o t e l s ince t h a t 

occurrence with any man? 

A I have. 

Q, Where? 

A Sara toga , New York. 

Q, When was t h a t ? 

A August 20 th , of t h i s year— the week of August 

20 th , I should s a y . 

Q, T e l l h i s Honor what you saw and heard? 

A Aoting under the i n s t r u c t i o n s of Mr. Page, Mr. 

Holmes and I went to Sa ra toga , New York, on the 20th of 

August, 1926. On a r r i v a l in New York, I stopped— 
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TEE COURT: Hever mind, You got t h e r e and what 

d id you f ind? 

THE WITNESS: During t h e t ime we were i n Sa ra toga , 

on four oooasions I saw her in company w i t h a man who i s a 

t a i l o r working i n the town of Sa ra toga , known t o me as 

Nubby. We were unable to l e a r n h i s c o r r e c t name, he i s 

known to t h e publ ic t h e r e a s Kubby. I saw her in company 

wi th him a t a convent ion h a l l down on Center S t r e e t , I saw 

her in an automobile w i th him. 

Q, How l a t e a t n igh t ? 

A As l a t e a s 1 1 . 3 0 . The n i g h t they were i n an 

automobile we l o s t them fo l lowing them in a t ax i cab; a t 

11.30 they were in t h e convent ion h a l l ; a t 1 A. M. or 

l a t e r they were a t a p a r t y i n a house a t Center S t r e e t — 

I won ' t be p o s i t i v e about t h a t s t r e e t but i t i s the same 

s t r e e t which the h o t e l or t h e house which she worked i n 

i s on— at 4 ft* M. in t h e morning. 

Q, Was she working up the re? 

A She was. 

Q, What was s h e doing? 

A I b e l i e v e w a i t i n g . 
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• Q At a h o t e l ? 
i 

A At a ho te l and rooming house . 

Q When d id you next see her? 

A I saw h e r a t t he Sara toga house , which i s 125 

Grand Avenue— I won ' t be p o s i t i v e about t h a t — but the 

Sara toga H o t e l . I had a room a t t h a t h o t e l , room No. 

46 , I s tayed t h e r e dur ing the time I was i n S a r a t o g a . 

I saw her on t h e nigh* of August £0th i n company wi th 

Nubby— 

THE COURT: Did you see h e r do anything more than 

r i d e around wi th him? 

THE WITNESS: Yes , s i r . This n i g h t , about 8.45 

or q u a r t e r to n i n e , I saw her and Nubby e n t e r t h i s h o t e l 

and go immediately to t h e second f l o o r , which was t h e 

same f l o o r I had my room, and a f t e r a r r i v i n g at the foo t 

of the s t e p s they d i s appea red in to a room and I was u n ­

ab le t o f i n d out exac t l y which room but from the ones 

t h a t were occupied and t h e ones I knew of my own knowledge 

were occupied d u r i n g t h e day, they must have gone i n t o 

room 4 £ , two rooms from me— 

MR. DAVIS: I ob jec t to t h a t . 
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THE COURT: I w i l l s t r i k e t h a t o u t . 

Q, Was anyone wi th you when you were watching them 

in t h e ho te l t h a t n i g h t ? 

A Yes, s i r . 

Q, Who was i t ? 

A Mr. Holmes. 

THE COURT: Well , what happened? 

THE WITRESS: I a t tempted to hear some conversa ­

t i o n s i n t h i s room. Owing to people going to and fro in 

the h a l l , I was unable to go t he re to t h e door a t the 

proper t ime t o see t h e l i g h t burning or see the keyhole 

i n t h e room and I d i d not hear any conve r sa t i on t h e r e a f t e r . 

Q How long did they remain in t h a t room? 

A Two or more h o u r s . 

Q, Did you see them come out? 

A I saw them a f t e r they l e f t the Sara toga house but 

I d id not see them l e a v e t h a t room. 

THE COURT: Then you d o n ' t know how long they 

were t h e r e ? 

THE WITNESS: About two hours a f t e rward I saw them 

l eav ing the Sara toga House. 
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Q, (By Mr. Main): What kind o f room was room 42? 

A I t was a bedroom— 

MR. DAVIS: If t h e Court p l e a s e , I move t h e 

tes t imony be s t r i c k e n out a s to whether o r not i t was room 

4 2 . 

THE COURT: I w i l l s t r i k e t h a t o u t . 

Q, The room you saw them go i n t o , was the l i g h t 

burning in t h a t room a l l the time you were t h e r e ? 

THE COURT: I unders tand him t o say he did not 

know in which room they went, he has not y e t s a i d they 

went i n t o any s p e c i f i c room. 

Q, (By Mr. Main): What* k ind of a room was i t i n t o 

which they went? 

THE COURT: I d id not under s t and he saw them going 

i n t o any room a t a l l . 

Q, (By Mr. Main): Did you s e e them go i n t o any 

room? 

A They d isappeared in to a room on t h e second f l o o r . 

Q, Did you go to the door of t h a t room? 

A I d i d . 

Q, In to which you saw them go? 

A The room was occup ied . 
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Q, Do you know what kind of a room i t was i n t o which 

they went? 

A I t was a bed room. 

THE COURT: How do you know t h a t ? 

TEE WITNESS: I had been shown t h a t room and two 

o the r rooms before t h a t n igh t when I f i r s t went t he re t o 

ge t a room t o s t a y . 

Q, When they went i n t o the rood f i r s t , was t h e r e a 

l i g h t or no t? 

A There were t h r e e rooms on the f l o o r w i t h a l i g h t 

in them, inc lud ing my own. 

Q, Was t h e r e a l i g h t i n t h i s room t h a t they went 

i n t o ? 

A That room had a l i g h t i n i t . 

TEE COURT: He said he saw them go i n t o a room 

which was occupied? 

THE WITNESS: No, s i r . 

MR, MAIN: Unoccupied. He sa id he was shown 

t h r e e rooms— 

THE COURT: He s a i d he saw the two of them go 

in to a room which was occup ied . 
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THE WITNESS: No, s i r . 

MR. MAIN: I t h i n k your Honor i s mis t aken . 

(Testimony he re read by the r e p o r t e r ) . 

Q, What did you mean by s t a t i n g the room was occupied, 

by whom was i t occupied? 

A I t was occupied by the man Nubby and Mrs. Page. 

Q, When they went i n t o t h e room, or r a t h e r , be fore 

they went i n t o the room, was i t occupied or no t? 

A The room was empty with the door open at 7.30 t h a t 

n i g h t . 

Q. When you saw Nubby and Mrs. Page go in to the room, 

was t h e r e a l i g h t burning the re? 

A There was . 

Q, After they went i n t o the room, d id they c lose the 

door? 

A There was only one door open on the f l o o r , t h a t 

door was c lo sed an i n s t a n t a f t e r they had gone in i t . 

Q, Did t h i s room have a door? 

A I t d i d . 

Q, Did they c l o s e i t or no t? 

A i t was c l o s e d . 
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Q, How, t e l l whether o r not t h a t l i g h t remained 

burning? 

A I t remained burning fo r some few minutes because 

I could not make an i n v e s t i g a t i o n immediately because of 

people going th&ough the h a l l , and a t the time I d id make 

an i n v e s t i g a t i o n i t was o u t . 

Q, How long did you remain the re? 

A I remained in t h e h o t e l f o r more than a ha l f 

hour . 

Q, How long did you remain on t h a t f l o o r near t h $ t 

room to observe what was going on, if any th ing , on t h a t 

f l o o r ? 

A I remained i n my room, which was two rooms from 

i t , more than two h o u r s . 

Q, Of c o u r s e , the h a l l way was on the same s i d e ? 

A On t h e same s i d e , j u s t up the h a l l from i t . 

Q, Was your door opened or c losed? 

A Open. 

Q, Could you have seen anyone enter that room into 

which you say you saw Mrs. Page go or com© out of the room 

from where you were? 
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A I could see anyone moving up and down the h a l l 

from any d i r e c t i o n . 

Q, Did you observe Mrs. Page or Nubby come out of 

the room a f t e r you saw them go i n t o i t ? 

A I d i d no t see them eome out . I saw them from the 

ou t s ide a f t e r l e a v i n g my room. 

Q, Were you the re the next day at t h e h o t e l ? 

A I was . 

Q, Did you see e i t h e r Mrs. Page or Kubby from t h e 

t ime you saw them go in to t h a t room u n t i l you l e f t the 

ho te l t h e next day? 

A I d i d . 

Q, When did you see them? 

A I saw them aga in t h a t n i g h t . 

Q, Where? 

A About two and a half hours a f t e r they went i n t o 

the h o t e l . 

Q, Where? 

A I was ac ross t h e s t r e e t in f ron t of t he ho te l 

watching f o r them t o come out , they came out and went down, 

I t h i n k , i t i s Grand S t r e e t t o Broadway t o g e t h e r . 

ft - Did they s e e you«? 



25 

A They d id n o t . 

Q, Which day was t h i s , of t h i s y e a r ? 

A Bhis was on August 26th of t h i s y e a r . 

Q, Well , had you seen Mrs. Page and Hubby the day 

before? 

A I had . 

Q, Where? 

A On the 25th I saw— 

Q, Did you see them a t t he ho te l or any p l a c e ? 

A I saw them at the p l a c e where Mrs. Page worked the 

n ight before . 

Q, Which h o t e l i s t h a t ? 

A That was a t— I c a n ' t t h i n k of the name of the 

house now. 

Q, I s i t a house or ho t e l ? 

A I t i s c a l l e d a house, I b e l i e v e . 

Q, Did t h a t have a d in ing room? 

A They have a d in ing room t h e r e and accommodations, 

I know . 

Q, On which f l o o r was she when you saw her? 

A On t h e f i r s t f l o o r . 
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Q, Was Hubby the re? 

A I saw him go i n , I d id not go in myself. 

Q, Was t h a t day or n i g h t ? 

A Night . 

Q, Do you know whether o r not Mrs. Page and lubby at 

any t ime saw you dur ing the t ime you were making these 

i n v e s t i g a t i o n s , I mean you p e r s o n a l l y ? 

A Hot t o r ecogn ize me. 

MR. DAVIS: He would no t know t h a t , your Honor. 

THE COURT: What i s t h a t ? 

MR. MAIH: I asked him of h is own knowledge d id 

they see him and he s a i d n o . 

MR. DAVIS: You did no t say of h i s own knowledge. 

MR. MAIN* I d i d . 

Q, Did you have any conversa t ion wi th lubby or Mrs. 

Page in Sara toga? 

A I d i d n o t . 

<i When d id you come back from Sara toga? 

A On the n igh t of t he 2 7 th . 

Q, Who came wi th you? 

A Mr. Holmes. 

Q. Who was wi th you when Vftl l 
n " y 0 u a a w Nubby and Mrs. 
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Page in the dining room of t h e ho t e l where she worked? 

A 1 p o r t i o n of the t ime Mr. Holmes was wi th me 

and then he e n t e r e d the same h o t e l himself and l e f t me on 

the o u t s i d e . 

y, Where d i d he room? 

A He roomed i n t h e same b u i l d i n g where Mrs. Page 

was working . 

Q, Have you seen Mrs. Page w i th anyone e l s e a t any 

time s ince you were employed in Apr i l of t h i s yea r? 

A No, s i r . 

CROSS EXAMINATION. 

By Mr. Davis : 

<i Mr. Green, you were a former p r o h i b i t i o n agent 

when you sa id you were employed by the Federa l Government? 

MR. MAIN: He s a i d so , y e s . 

MR. DAVIS: Well , l e t me c ros s examine him. 

Q, That i s c o r r e c t , i s n ' t i t ? 

A That i s c o r r e c t . 

Q, And t h i s Mr. Holmes you speak of i s your p a r t n e r ? 

A That i s r i g h t , 

o He i s a l s o an i n v e s t i g a t o r ? 
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A That i s r i g h t . 

Q, You say i t was about 8.45 or 8.30, r a the r , t ha t 

you drove f i r s t you said to 1732 and then 1432, whioh i s 

i t ? 

A I t i s 1432. 

Q, You are positive of that? 

A 1432. 

Q, That i s where Mrs. Page l i ves? 

A That i s the house where we watched her . 

Q, That i s the house from whioh you saw her come, 

which you saw t h i s William Dixon enter from the Buiok 

car? 

A That i s r i g h t . 

0. And you say i t was about 8.30. How was your car 

parked? 

A My car was parked on Carey St ree t headed toward 

Presstman. To correct that address, the block I did watch 

her from 32 i s the number of the house and i t i s between 

Presstman and Laurens S t ree t , and I am not so sure about 

the number being 1432 or no t . 

Q, In your inves t iga t ions .1 assume you cer ta inly took 
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the number of the house from which fehe subject you are 

watching comes out . 

THE COURT: They don' t pay much a t tent ion to those 

l i t t l e things? 

A Well, the number i s hard to remember. 

MR. FLUEGEL: I think i t i s very immaterial . 

THE COURT: We had a man here the other day that 

sa id thera were four windows to the house and, as a matter 

of fact, there were only two. 

Q You say your car was parked across the s t r ee t from 

the house from which you saw her come? 

A I t was. 

Q, *&nd you say your oar was parked facing presstman 

Street? 

A Facing Presstman Street, the same side she is 

on. 

Q, You left your oar on the same side of the street 

as the house from which she came? 

A That is right. 

Q, And you went across the street? 

A I went across the street and stayed there. 
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Q. You a re pos i t ive the l a s t dumber of the house was 

32? 

A I won't be pos i t ive about tha t number. 

Q, In other words, your testimony now i s that you 

don' t know what the number of the house was? 

A I am not pos i t i ve about t he number. 

Q, You saw her come from some house oft Carey St ree t? 

A The house where I had seen her several times be­

fore t ha t and since then . 

Q, You say you watched her, about how long was she 

dressing? 

A About ten minutes, t en or f i f teen minutes. 

Q, You were able to recognize her, you say? 

A I did recognize her . 

Q, That i s a r a the r de l i ca t e quest ion, but ju s t what 

a r t i c l e s of clothing did you see her put on? 

A I don ' t know as I can desoribe the a r t i c l e s of 

c lothing from the window, but I could see her face. 

Q, You mean she put such a r t i c l e s as her dress on or 

was she negligee when you f i r s t looked into the window? 

A When I f i r s t looked over— 
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TEE COURT: How high was the c u r t a i n or shade? 

THE WITIESS: J u s t about ha l f way up the window, 

she was combing her h a i r in the co rne r of t h e room. 

Q, (By Mr. Dav i s ) : And a f t e r t h a t she did put some 

c l o t h i n g on? 

A She had c l o t h i n g on t h e n . 

Q, Then a l l you saw her do was to comb her ha i r ? 

A P a r t l y d r e s sed , I should s a y . 

Q, What a r t i c l e s of c l o t h i n g did she not have on t h a t 

a l ady would have on? 

1 I am unab le to say j u s t what c l o t h i n g she had on. 

Q, How do you know she was not completely dressed? 

A Because she spent some time f i n i s h i n g d res s ing 

a f t e r I saw her a t the window. 

Q, You mean t o say, however, tha t the l i g h t s were 

l i t i n the room? 

A They were . 

Q, P len ty of l i g h t i n the room? 

A Well , i t was l i t up anyhow. 

Q, And i t was the f ron t room? 

A Second story f r o n t . 

Q, Andyour tes t imony i s t h a t t h e l ady was d re s s ing— 
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t h i s was Sas ter Monday, wasn't i t ? 

A I t was. 

Q, With two windows up and the shades up and the l i g h t 

on in the room? 

A I t was. 

Q. I t was cold t ha t n ight , wasn't i t ? 

A I t wasn't so very cold, I had the windows open on 

the car. 

Q, But you were fu l l y clothed— 

A Well, I suppose we a l l know how cold i t was on 

Easter Monday n igh t . 

Q, When you followed the automobile, you followed i t 

around Preston s t r e e t , down Madison Avenue, so I under­

stand? 

A That i s r i g h t . 

Q, Did the Buick car in which you say she was r iding 

go into S t , Mary's S t ree t? 

£ I t did. 

Q, I suppose you mean i t turned south in the a l l ey , 

in the rea r of which t h i s hotel was? 

£ That i s r i g h t . 

* You parked your car on St..Mary's street ? 
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A Right a t the corner, I immediately l e f t the car 

as soon as i t turned into the a l l e y . 

Q, What sor t of an entrance i s that at the rear of 

the hotel? 

A A door with a step leading u p s t a i r s and a small 

door to the l e f t leading into the f i r s t f l o o r . 

Q, Just a small door? 

A Just a small door. 

Q, Jus t l i k e an average back door of any ordinary 

dwelling house? 

A Well, i t i s used quite frequently as an entrance, 

i t i s a small door. 

Q, And the steps l ead d i r e c t l y up from th i s door? 

A From t h i s door. 

Q, Was the door open? 

A I t was opened, I opened i t myself and went i n . 

Q, I mean when Mrs. Page went in , was i t already 

open? 

A I t was. 

0, Do you mean tha t door was unlocked t h a t night? 

A I t was unlocked. 
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Q, Eow long a f t e r she went in did you go in? 

A I went immediately up the steps behind her, before 

she was out of the hal l on the second floor I was on the 

top s teps and could see her p l a i n l y . 

Q You at l ea s t waited u n t i l the person who drove the 

Buick car, who took her there , went away? 

1 The Buick car was down at the corner by the time she 

got to the top of the s teps . 

Q, Those are r a t h e r steep steps, a r en ' t they? 

A Probably twenty of them. 

Q, Then you say you walked the whole length of the hal l 

to the front of the hotel? 

A I d id . 

0, How close were you behind her then? 

A I saw her twioe in the ho te l , once on the second 

f loor a f te r she went up the s teps , and again as she went 

in the alcove where room No. 18 i s . 

Q, But your testimony in chief was you followed her 

up the length of th i s hotel and went close enough up the 

s teps behind her to see her before she got in the room 18? 

A i d i d . 
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Q, About how close were you behind her when you were 

able to do those things? 

A I presume the length of the hal l is a l i t t l e more 

than the width of t h i s room from the head of the steps to 

where she turned off. 

Q, l e t us take the seconlf loor h a l l , the second floor 

ha l l i s p r a c t i c a l l y the length of the ho te l , i s n ' t i t ? 

A No, at l e a s t about as long as t h i s room, i s wide 

and about half as long again. 

Q, How close were you behind her when you followed her 

down th i s ha l l? 

A I was at the top of the steps before she turned to 

her l e f t to go ups ta i r s to the other f l o o r . 

Q, Then you were able to make up tha t distance and 

get there before she got to room 18, which you say i s a t the 

top of the steps of the t h i r d f loor? 

1 I c e r t a i n l y d id . 

Q Well, you had to run, d i d n ' t you? 

A I did, I ran up the a l l ey to get to the door before 

she got to the second f loor . 

Q, You mean up the ha l l ? 
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A The a l l e y way. 

Q, What do you mean by a l l ey way? 

A I walked h a l f way up the a l l e y t o the ho te l when 

the Buick car was parked a t the door, and then when the 

Buick car pu l l ed away, in order to get i n the back entrance 

before she d i s appea red , I ran to the door and opened the 

door , went i n s i d e the door and up the s teps to the h a l l 

before she got out of the h a l l . Mr. Holmes was fo l lowing 

me. 

Q, As a ma t t e r of f a c t , Mr. Green, i s n ' t t h e r e a Yale 

lock on t h a t door and d o e s n ' t i t snap when somebody goes 

i n? 

A There i s a Yale lock on t ha t door and I have been 

in t h e r e four or f i v e t imes s i n c e and i t has been open. 

Q, You mean the r e a r en t rance , which i s a p r i v a t e e n ­

t r a n c e , wi thout the knowledge of the p r o p r i e t o r ? 

A I t has been p o s s i b l e to do t h a t t h a t n i g h t and I 

have done i t t h r e e t imes s i n c e , to my knowing now. 

Q, What was t h e occas ion of t h a t i n v e s t i g a t i o n ? 

A One was an i n v e s t i g a t i o n and the o the r two were fo 

my own b e n e f i t s . 
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Q, I do not qu i te follow you. 

THE COURT: One time he went on business and 

another time he went on a personal mat ter . 

THE WITNESS: If I must say i t , I went in there to 

shew somebody the back entrance of the hotel during the 

past e l e c t i o n . 

Q, You say about ten minutes after she went in there 

you saw t h i s man go in the room, where were you concealed 

at tha t time? 

A In the alcove at the r i g h t of the front of the 

h o t e l . There i s a room extends out in the center s imilar 

to this desk and the re i s an alcove on t h i s s ide and an 

alcove on the other s i d e . I concealed myself on the alcove 

on t h i s s ide when I heard someone coming up the s teps . 

Q, When you say concealed, you don ' t mean to say i t 

i s possible for a person t o place themselves in the alcove 

so that they won't be v i s ib l e t o anyone walking through the 

ha l l? 

A You could not see them walking through the h a l l , 

you would have to walk over t h e r e . There i s no l igh t in 

the alcove. 
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Q There i s no l i g h t in the h a l l way? 

A There i s a l i gh t in the long ha l l way but none in 

the alcove. 

Q, The l i gh t in the long ha l l way i l luminates the al­

cove, doesn ' t i t ? 

A I t does not . 

Q, There are two rooms t h a t can be entered from tha t 

alcove, a ren ' t there? 

A That i s r i g h t . 

Q, You enter two rooms from t h i s alcove, don ' t you? 

A You do . 

Q, And those rooms, if they are occupied or used by 

anyone, the maids or anyone answering ca l l s would have to 

see you? 

A Sure. 

Q, You were there about how long? 

A Between ten or f i f teen minutes, during the time I 

was waiting for Dixon to r e tu rn . 

Q, And you were able to conceal yourself the re with­

out any of the maids in the ha l l seeing you or without the 

housekeeper seeing you or any other person tha t was about 
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to enter the room seeing you? 

A I was. 

Q, Ho one saw you? 

A If they saw me, I did not see them. The two of 

us concealed ourselves the re . 

Q, Mr.Green, you have been an inves t iga tor eleven 

months and p r io r to tha t time you were a prohib i t ion agent, 

you were an i nves t i ga to r , why was i t you did not, for 

ins t ance , notify the housekeeper or one of the maids t h e r e , 

if you could not find the p ropr i e to r , that the re was a 

married lady in the room with a man tha t wasnot her husband? 

A I f i r s t wanted to notify her husband who was jus t 

aoross the s t reet— 

Q 1 can understand that you were working for him, 

I have no ©rit icism of t h a t , but I want to know why i t was 

you did not notify the maid i f anly for the reason you 

might have a couple addi t ional witnesses hare; you expected 

t h i s would r e s u l t in a divorce case, d idn ' t you? 

A I did not know what i t wauld r e s u l t in a t tha t 

t ime. 

THE COURT: You did not know i t ? 

THE WITNESS: Ro, s i r . 
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THE G0TJRT: And you are an inves t iga tor? 

THE WITNESS: I knew her husband intended to use 

the evidenoe but I did not know whether that alone would be 

a l l that he wanted a t tha t t ime. 

Q, Wouldn't i t be your duty as an inves t iga tor to se­

cure a l l the evidenoe you could? 

MR. MAIN: Objected t o . 

TEE COURT: If he said he did not know the t e s t i ­

mony was going t o be uaed in the divorce caae, his t e s t i ­

mony hasn ' t any weight a t a l l . He ce r t a in ly knew i t was 

going to be used in the divorce case , he i s not frank about 

i t . What does a man employ a de tec t ive to follow his wife 

fo r i f not t o use the evidence in a divorce case . If t ha t 

i s t rue , he hasn ' t i n te l l igence enough to be an inves t iga tor 

or to t e s t i f y . 

THE WITNESS: I knew her husband intended to se­

cure a divorce when he secured suf f ic ien t evidence— 

Q, You mean to say you don' t know when a man i s t r y ­

ing to secure evidenoe of his wife committing adul tery , t h a t 

he i s n ' t going t o use i t in a divorce case? 

A At t ha t time I had not suf f ic ien t evidence. 
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Q, (By Mr. Davis ) : -At t h a t time you were watching t h i s 

woman in a room a t a h o t e l ? 

A I was. 

Q, Why d i d n ' t you no t i fy a maid o r housekeeper? 

A I n o t i f i e d her husband t h a t we had found her in 

t h a t room and the husband had gone to t h e door to alarm 

the door and t e l l them what he had found out himself and he 

s a i d , " I d o n ' t want any f u r t h e r d i s t u r b a n c e . " 

Q, You never d id have any d i s c u s s i o n with any of t h e 

maids or employees about your e n t e r i n g the ho te l on t h i s 

n i g h t , d id you? 

A I d id n o t . 

Q, Not even a f t e r you came downs ta i r s? 

A I d i d n o t , n o . I sa id something t o the p r o p r i e t o r 

but not to the ma ids . 

Q, You mean the p r o p r i e t o r , Mr. Smith? 

A I d i d . 

Q, Was he t h e r e ? 

A He was not t h e r e t h e n . 

Q, Well , when did you say something t o him, I ask you 

tjjiat n i g h t whether you sa id anything t o the p r o p r i e t o r or 

housekeeper or any of the maids abotit your d i s c o v e r i e s in 
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that room? 

I I did no t . 

Q, You know the housekeeper, don ' t you£ 

* I do. 

^ Didn't you stop on the second floor and hare some 

conversation with the housekeeper in the hotel a f te r you 

claim you gave t h i s alarm and no t i f i ed her husband Mrs. Page 

was inside? 

A I did not , but her husband did in my presence. 

Q, You d i d n ' t say anything at a l l ? 

A I might have said something t o her, but nothing r e ­

garding the case . 

Q, In other words, you mean to say, then, you went to 

t h i s hotel to inves t iga te th i s subject , that you located her 

in a bedroom a t the ho te l , and when you were coming down 

from the t h i r d f loor and met the housekeeper, you did not 

say anything about your mission there or your discoveries? 

A What was to be said was said by Mr. Page, i t wasn't 

necessary for me to say anything. 

Q, What did you say to her then? 

A I said nothing to her a t a l l , Mr. Page said— 
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tha t i s , regarding the case— Mr. Page said I was in his 

company or with him when he alarmed the door and not i f ied 

his wife . 

Q, They have a r e g i s t e r a t t ha t ho te l , don ' t they, 

Mr. Green? 

A They have. 

Q, Pid you consult the register to find out the names 

of the persons registered in room 18? 

A I did. 

Q. Did you find any name registered? 

A I did not a t tha t time or up u n t i l one o'clock 

tha t night , there was no reg i s te red name for room 18 . 

Q, You mean t o say there i s a r e g i s t e r there and i t 

i s possible for a person to ocoupy a room without using the 

r e g i s t e r ? 

A I cannot answer t ha t quest ion. 

Q, What did the housekeeper say as t o that f i f Mr. 

Page mentioned the fact to her tha t he found his wife in 

room 18, the housekeeper ce r t a in ly ought to have known 

whether the room was occupied? . 

A I think when the man was with the lady he came down 

s t a i r s and asked her to go up and pacify Mrs. Page in the 
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room u p s t a i r s . 

Q, That i s n ' t r e spons ive t o the q u e s t i o n , i t i s h e a r ­

say? 

£ I t was in my p r e s e n c e . 

Q, That does not make i t any b e t t e r . 

MR; DAVIS: I ask the answer be s t r i c k e n ou t , i t 

i s n ' t r e s p o n s i v e . 

Q, You say you went o u t s i d e and n o t i f i e d her husband 

Mrs. Page was u p s t a i r s ? 

A I d i d . 

Q, I unders tand you to say she sa id to t h i s man 

Dixon, "That i s my husband o u t s i d e , " or "That i s Herman 

o u t s i d e . " 

A She c e r t a i n l y d i d . 

Q, How we l l d id you know her p r i o r t o having been 

r e t a i n e d by Mr. Page? 

A I knew her only when I saw her . 

Q, Had you ever been anywheres where she was# in her 

company? 

A I could not say p o s i t i v e l y , I might have been 

s e v e r a l p l a c e s . 

0, You never had any conve r sa t i on wi th her? 
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A lo conversation. 

Q, You merely knew her by sight? 

A By sight. 

Q, You d i d n ' t know her p e r s o n a l l y , you had not been 

in t roduced t o her? 

A HO. 

Q, How did you d i s t i n g u i s h as t o whether or not t h a t 

was he r v o i c e ? 

A I heard her t a l k any number of t i m e s . 

Q, Where? 

A At various places. 

Q Where, f o r i n s t a n c e ? 

A On Carey S t r e e t i n company with t h r e e o the r young 

l a d i e s one n igh t— one week before t h e i n v e s t i g a t i o n . 

Q, You j u s t heard her t a l k i n g t o s e v e r a l young l a d i e s ? 

A She was t a l k i n g t o a lady I was wi th t h a t n i g h t . 

Q, Were you in her company? 

A I w a s n ' t in her company I was wi th a lady who was 

t a l k i n g t o h e r . 

Q, That i s one of the t imes you were where she was and 

had an oppor tun i ty to t a lk t o h e r . I ask you at what o t h e r 

t imes? 
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A I did not ta lk with her, the lady talked t o her 

tha t was with me. 

Q, And as the resu l t of tha t you were able to reoogniz 

her voice t h i s night a t the hotel? 

A I ce r ta in ly d id . 

Q, What p a r t of t h i s room 18, what par t of the hotel 

i s t h a t on; would that be in the par t of the hotel in the 

d i rec t ion of Paca St ree t o r S t . Mary's S t ree t? 

A Facing Druid Hi l l Avenue— 

Q, I don ' t mean Paoa, I mean Eutaw St ree t? 

A That I s what I would ca l l the east s ide of the 

hotel— the east s ide of the e l ec t r i c sign facing on Druid 

Hi l l Avenue. 

Q, Have you ever been on t h i s f loor before t h i s 

night? 

A Several t imes . 

Q, Did you know room 18? 

A I d idn ' t know any room by number in the h o t e l . 

Q, What was the occasion fo r your going several 

times? 

A For d i f ferent reasons, I have been up there to see 

people who were s taying at the h o t e l . 
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I was i n t h e r e j u s t a few days before t h a t to see a man 

who was here a t t e n d i n g the r a c e s — 

Q, But whether you were i n room 18 or no t , you d o n ' t 

know? 

1 Eo, I w a s n ' t i n room 1 8 . 

Q, How do you know which window o r f r o n t l e a d s i n t o 

room 18 or opened i n t o room 18? 

A Because i t was room 18 where I saw Mrs. Page go 

i n t o and t h e window I saw Mrs. Page look ing out was t o the 

extreme l e f t of the h o t e l . 

Q, How many rooms a r e t h e r e on the f r o n t of the ho te l? 

A I c a n ' t s a y . 

Q, How many people looked out of the h o t e l ? 

A A number of them. One o the r person looked out on 

t h e t h i r d f l o o r , a man who was a t the extreme r i g h t of the 

h o t e l , and then each room excep t ing on the second f l o o r , 

someione looked o u t . 

Q, Can you descr ibe any of those people who looked 

out? 

A I r e c a l l one man i n p a r t i c u l a r because of h i s gray 

h a i r . 

« »to gray haired man, what was his complexion. . 
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fo r i n s t a n c e ? 

A A dark brown skinned man on t h e second f loo r , I 

remember t h a t d i s t i n c t l y . 

Q, Of course , you were ac ros s the s t r e e t ? 

A Yes, s i r . 

Q, Jit the lunchroom, i s t ha t r i g h t ? 

A That, i s r i g h t . 

Q, Who e l s e looked out , descr ibe some of the o t h e r 

persons who. looked out? 

A I pa id no a t t e n t i o n to them, t h a t i s t o get a 

d e s c r i p t i o n of them. I j u s t c a sua l ly g lanced u p . 

Q, You did not recognize any of them? 

A I do r e c a l l t h i s man i n p a r t i c u l a r because of h is 

gray h a i r . 

Q, Bid they look way out the window? 

A They had t o look wel l out of t he window because 

the exdi tement was going on immediately under t h e h o t e l . 

Q, How was Mrs. Page c l o t h e d ? 

A She had something around her shou lde r s ; whether she 

was c l o t h e d under the garment around her s h o u l d e r s , I d o n ' t 

know. 

0, What was t h e c o l o r of t h . 
° r o i t h e garment on her should e r s? 
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A Bt was something white. 

Q, Was Dixon clothed or unclothed? 

A He was in his s h i r t s leeves or seemed to be in his 

s h i r t s l eeves . 

Q, Undershirt or top s h i r t ? 

A Top sh i r t— I don ' t be pos i t ive about that now. 

Q, But you think i t was h is top s h i r t ? 

A I think so . 

Q, What makes you think so? 

A I could have seen an undersh i r t a t tha t d is tance , 

I am sure I would have made note of an undershi r t i f he had 

an undershir t on. 

Q You t e l l me you can dis t inguish between an over 

s h i r t and underwhirt a t that dis tance? 

A Probably by the neck of i t . 

Q If he had his col laroff , how could you dis t inguish 

between the top s h i r t and undersh i r t? 

A By the bright e l e c t r i c l igh t t h e r e . 

Q, You were across the s t r ee t on the ground and you 

say you would be able to d i s t inguish because of the fabric 

between a top s h i r t and undersh i r t? 
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A I eould not d i s t i n g u i s h between the f a b r i c . 

Q, If he had no s l e e v e s , how could you d i s t i n g u i s h ? 

A You can t e l l by the cu f f s and by t h e neck band of 

the s h i r t . The u n d e r s h i r t would not have them. 

Q, I suppose you wouldn ' t say at t h a t d i s t a n c e whether 

he had a c o l l a r bu t ton i n h i s s h i r t . Now, Mr. Green, you 

l e f t t h e h o t e l about twelve o ' c l o c k ; why d i d n ' t you remain 

in order t o see them come out? 

A Because I f e l t i t was not necessa ry , t ha t her 

husband was su re she was in t h e r e and both of us were s u r e . 

Q, Her husband did not see h e r , did he? 

A He t a lked to her and recognized her v o i c e . 

Q, But he never saw h e r , a s you say you saw he r , when 

she got out of t h e car and went up the s teps and down the 

h a l l ? 

A Ko. 

Q, Wouldn't i t have s t r eng thened the husband 's case t o 

see her c ome out? 

A I t would. 

Q, Why d i d n ' t you remain? 

A He d id r ema in . 

* B u t ^ o u a i d n . t remain? 
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A No, I did not remain but he remained. 

Q, You say you saw her in July a t the time you were 

making t h i s other inves t iga t ion? 

A Not in July— 

Q, That i s what you told us? 

A August 20th . 

Q, No, no, I am not talking about Saratoga, I am speak 

ing about the time you say you saw her on Carey Street and 

you claim she called you and said you would never catch her 

again?^ 

A Oh, that was in September, not July. 

Q, You told us, Mr. Green, it was in July? 

A If I said July that was in error, because it was 

in September; it was after she had been to Saratoga and 

returned. 

Q, So it was in September you say she called you? 

A She did. 

Q, And said to you, "You wi l l never catch me in 

anything e lse"? Are you pos i t ive of tha t? 

A If i t wasn't t h a t , i t was words to that e f fec t . 

Q, That i s your impression of what she said? 
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A One of the t h i n g s she sa id , she s a id , "There i s 

no need of you watching me, you b e t t e r go away, you won' t 

ca tch me doing anything e l s e , " or words s i m i l a r to t h a t . 

Q, What time of the day was t h i s ? 

A I d o n ' t r e c a l l , I t h i n k in t h e morning. 

Q, And you were in your automobile? 

A I was. 

Q, And she c a l l e d you? 

A She d i d . 

Q, Out of t h e window, I suppose? 

A Out of t he second s t o r y window. 

Q, Did you go to Saratoga with Mr. Holmes? 

A I d i d . 

• Q, You d i d n ' t so the same time he went, did you? 

A I d i d . 

Q, You left here together? 

A I surely did. 

Q, And you r e t u r n e d t h e same t ime? 

A I d i d . 

Q, I mean you and Holmes, your p a r t n e r ? 

A I o e r t a i n l y d i d . 
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Q, The night of August 20 th , t h a t i s when you say 

you saw her in the ho te l at Sa ra toga , what day of the week 

was t h a t ? 

A No, s i r , i t w a s n ' t August 20 th , August 2 6 t h . 

Q, What day of the week was t h a t ? 

A I donft r e c a l l now but I be l i eve i t was Thursday. 

Q, How long had you been in Sara toga before the 2 6 t h . 

A Since the 20 th . 

Q, Don ' t you know, as a mat ter of f a c t , tha t Mr. Holmes 

secured himsel f a room at t h e very boarding house a t which 

Mrs. Page was working? 

A I d o . 

• Q, I t was a co lo red boar&ing house a t which she work­

ed, wasn ' t i t ? 

A That i s r i g h t . 

Q, And your p a r t n e r secured a room t h e r e ? 

A He d i d . 

Q, And d o n ' t you know, as a mat te r of f a c t , the very 

day Holmes came t o Sara toga and secured t h e room t h e r e t h a t 

Mrs. Page knew he was t h e r e and tftat he was your p a r t n e r ? 

A I have every r ea son to be l i eve she did not know. 

Q, Why do you have every reason t o be l ieve she d i d not 

know? 
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A Had she known he wouldn ' t have given him a l e t t e r 

or wouldn ' t have made i t p o s s i b l e for him to get t h a t l e t t e r 

to a fe l low h e r e in Bal t imore t h a t she had committed 

a d u l t e r y with to m a i l . 

Q, Do you t e s t i f y she gave him a l e t t e r ? 

A I do n o t , she made i t p o s s i b l e for him t o get i t . 

Q, Why do you say t h a t , t h a t i s a genera l s ta tement? 

A Had she known him, had she known who he was, had 

she known who he was she wouldn ' t have made i t p o s s i b l e for 

him to get hold of the l e t t e r which he d id ge t hold of . 

MR. MAIN: That i s what he sa id t h r e e t i m e s . 

MR. DAVIS: I t d o e s n ' t ma t t e r , she d i d n ' t even 

make i t p o s s i b l e . 

Q, This man Nubby you spoke of, you say he i s a 

t a i l o r ? 

A I th ink he i s a t a i l o r up t h e r e . 

Q, Well , you said d e f i n i t e l y he was a t a i l o r ? 

A I only know what was t o l d me, t h a t i s what my 

p a r t n e r t old me. 

Q, Where d id he l i v e in Sara toga? 

A I d o n ' t know where he l i v e s . 
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Q, How did you pick him up , you must have t r a i l e d him 

a l s o , d i d n ' t you? 

A I picked him up fo l lowing Mrs. Page. 

Q, 7/here did she meet him? 

A He come t o her house where she was working. 

Q, She had her c h i l d t h e r e , d i d n ' t she? 

A That I d o n ' t know. 

Q, Don' t you know, as a ma t t e r of f a c t , her c h i l d was 

l i v i n g wi th her a t t h a t boarding house, Mr. Green? 

A I d o n ' t know. 

Q, D i d n ' t you go to t ha t boarding house? 

A I did no t , I never was i n s i d e . 

Q, Your p a r t n e r never r e p o r t e d t h a t to you? 

A I never consu l t ed him about t h a t . 

Q, He never mentioned whether or n o t her c h i l d was 

wi th her? 

A Ee d id not t o me. 

Q, You say t h a t room was a t the end of t h i s h a l l in 

Saratoga? 

A l o t a t the end of t h e h a l l , my room was near the 

end of the h a l l ; about two rooms from the end of t h e h a l l . 

Q, Where d id you pick them up t h a t n i g h t when you saw 
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her go to t h i s hotel on Grand Avenue with Uubby? 

A At the house where she worked. 

Q, Hub by met her there and they walked to t h i s 

hotel? 

A That i s r i g h t . 

Q, Did they reg i s t e r or anythihg? 

A That I couldn ' t say . 

Q Well, you saw them go into the ho te l , d i d n ' t you? 

A I d id . 

Q, What i s the f i r s t thing they did a f te r they en te r ­

ed the hote l? 

A They stopped downstairs for fu l ly ten minutes 

nearly before they s ta r ted up the s t e p s . 

Q, Where were you then? 

A Immediately outside of the door, across the s t r ee t 

from the door. 

Q, What did they do while they were downstairs those 

ten minutes? 

A He stood near the entrance of the door and he 

disappeared a few seconds and came back to h e r . He may 

hare r eg i s t e red during that t ime. 



Q, Then what did they do? 

A The g i r l who was the maid a t the p l a c e went up 

ahead of them and went u p s t a i r s and they went u p s t a i r s . 

THE OOUHT: You saw a l l tha t from the o the r s ide 

of the s t r e e t ? 

THE WITNESS: I fol lowed in and saw them. 

Q, (By Mr. Davis ) : But you were a c r o s s the s t r e e t ? 

A While they were in the door . 

Q, But a t t h e t ime they began t o mount those s t e p s , 

you were ac ro s s t h e s t r e e t ? 

A That i s r i g h t . 

Q, What s t r e e t i s t h i s , Grand S t r e e t ? 

A That i s r i g h t . 

Q, I t i s a r a t h e r busy s t r e e t , i s n ' t i t ? 

A Yes. 

Q, How mucja t r a f f i c ? 

A Su i te a b i t of t r a f f i c . 

Q, How wide i s i t ? 

A About as wide a s the ord inary s t r e e t h e r e . 

Q, I s n ' t Grand s t r e e t about as wide as S t . Paul Place 

out here? 
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A lot quite that wide. 

Q, During the racing season there i s an awful lo t of 

automobiles dr ive the re , i s n ' t there? 

A There i s . I walked across the s t r ee t and stood 

r i gh t ioeside an automobile, there were a lo t of automobiles 

there then . Before they l e f t the front of the ho te l , 

I had crossed the s t r e e t and got behind an automobile 

that was parked near i# front of the doer.', 

Q, You d idn ' t say anything about that in chief or in 

the beginning. I ask you where you were when they began to 

mount the steps and you said across the s t ree t? 

A That i s r i g h t . I could not go over there and get 

uncovered. 

Q, As they l e f t the front of the door, they began to 

mount the steps? 

A That is r i g h t . 

Q, At tha t time you were concealed behind the auto­

mobile, which automobile was parked on the same side tha t 

the hotel was? 

A That i s r i g h t . 

Q, And you saw them mount the steps? 

A I d id . 
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Q, How fa r i s t h i s room you t h i n k they entered? 

A The room i s a t the head of the s t eps and t o the 

r i g h t , down the h a l l . 

Q, 7,hen did you l e a v e from behind t h i s automobile? 

A J u s t as soon as they had go t t en ha l f way up t h e 

s t e p s , something l i k e t h a t . 

Q, And they were ha l f way up the s teps when you came 

from behind t h i s automobile? 

A They were . 

Q, You had to walk a c r o s s the s idewalk? 

A I had to walk a c r o s s t h e s idewalk and in to the 

ho te l . 

Q, How f a r were the s teps from the door? 

A The s t e p s l e a d i n g u p s t a i r s ? 

Q, Yes? 

A About ten f e e t . 

Q, And the room they were supposed t o have gone i n t o 

was a t the top of the s t e p s ? 

A And about ha l f way down the h a l l . 

Q, How were you a b l e to ge t u p s t a i r s before they were 

in the room? 
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A I d i d not go up t h e r e before they got i n t o the 

room, I t e s t i f i e d t o t h a t . When I go t up t h e r e , they had gone 

i n t o the room, 

Q, So tifaat a t the t ime you go t to the top of the s t eps 

they had g o t t e n in the room, t h a t i s c o r r e c t , i s n ' t i t ? 

A They had. 

Q, They d isappeared , in o ther words? 

A The door c l o s e d as I a r r i v e d a t the top of the 

s t e p s , 

Q, Who c losed t h a t door? 

A 1 d o n ' t know which one c lo sed i t . 

Q, Bow do you know t h a t e i t h e r one of these two people 

c lo sed i t ? 

A Because the maid in the hallway had been ques t ioned 

some t ime a f t e r t h a t and:— 

MR. DAVIS: Well , we objec t to t h a t . 

Q, So i t was the r e s u l t of hearsay , you did not see 

them go in to the room? 

A I saw them go in to the room but which one c losed 

the door , I d o n ' t know. 

Q, You s a i d a t the time you got to the top of the 
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s t e p s they had d i sappeared? 

A They had gone t o the room and c losed the door a s I 

got to the s t e p s . I could n o t s ee t h e i r f a c e . 

Q, Then how can you i d e n t i f y them? 

A They were t h e only persons i n the h a l l way, no one 

e l s e t h e r e . The maid was s tand ing at t he door when I got up 

t h e r e . 

Q, So i t i s by t h e p rocess of deduction you t e s t i f y 

they were in the room; you could not know them. How you 

s t a t e to h i s Honor t h a t you saw them go in to the room? 

I I could not see them p l a i n l y go i n t o the room but I 

saw enough of them to i n d i c a t e they went i n t o the room. 

Q, You say you remained around the h o t e l a half hour 

a f t e r they went i n t o the room? 

A I remained in the h a l l way about a half hour near 

my room door and then in company w i t h Mr. Holmes, I went i n t o 

my room, l eav ing my room door open and t h e r e remained for 

nea r ly two h o u r s . 

Q, Mr. Page was not wi th you then , was he? 

A No, he was n o t . 

Q, He wasn ' t t h e r e t o advise you t h a t he was s a t i s f i e d 
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with the e v i d e n c e . Will you t e l l u s now why you did not 

no t i fy the manager in t h a t case t h a t the re was a marr ied man 

in the room wi th a woman who wasn ' t h i s wife? 

A Because i n Sa ra toga , Hew York, i t would do very 

l i t t l e good to u s , we had to con t inue the i n v e s t i g a t i o n as 

we thought was b e s t . 

Q, Don ' t you t h ink a t l e a s t they would have r a ided the 

ho te l and g o t t e n a t l e a s t an a d d i t i o n a l w i tne s s or two? 

MR, FLUEGEL: That i s o b j e c t i o n a b l e . 

THE COURT: I s u s t a i n i t . I ean make t h a t argument 

myself, go ahead. 

TEE WITKESS: I d id say something to t h e maid t h a t 

night but not t o t e l l her t o open the door o r anyth ing l i k e 

t h a t . 

REDIRECT EXAMIH&T ION. 

By Mr. Mains: 

Q, Mr. Green, when you went i n t o Smi th ' s Ho te l the 

second t i m e , Mr. Page was wi th you, was he not? 

A He was. 

Q, Where d id you go t h e second time wi th Mr. Page? 

A Room No. 1 8 . 
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Q On which f l o o r d id you say t h a t i s ? 

A Third f loor f r o n t . 

Q What d id Mr. Page do then and t h e r e ? 

THE COURT: He h'as t e s t i f i e d t o t h a t . 

Q, There i s j u s t one ques t i on I want t o a sk . 

Which one asked t h e occupants of t h e room t o open the door, 

you or Mr. Page? 

A Mr . Page . 

Q, What was t h e response from the i n s i d e ? 

THE COURT: That i s a l l i n . I f you ob jec t , I w i l l 

s u s t a i n i t . 

MR. DAVIS: We d o n ' t o b j e c t , your Honor, 

Q, S t a t e t h e response? 

A Mr. Page s a y s , n Lixon, open the door . " Dixon 

s a i d , "Man, I a i n ' t going t o open t h i s door now, what do you 

t h i n k I am," and i t was a t t h a t time Mrs. Page s a i d , "Don't 

open t h a t door , tha t i s my husband out t h e r e . " 

(Testimony of t h e w i t n e s s c o n c l u d e d ) . 

Thereupon -

WILLIAM HOLMES, 

a witness of lawful age, produced on behalf of the plain-

. ,_. -
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t i f f , having been f i r s t duly sworn according t o law, was 

examined and t e s t i f i e d as f o l l ows : 

DIRECT EXAMINATION. 

By Mr. FJfouegel: 

Q, What i s your name? 

A William Holmes. 

Q, How old a r e you? 

A Twenty- f ive . 

Q, And what do you do for a living? 

A Investigator. 

Q, And are you or were you in partnerships with the 

witness that just left the stand here, William J. Green, 

in August, 1926? 

A I was. 

Q, You are not r e l a t e d t o any of these people? 

A No, s i r . • 

Q, Do you know e i t h e r Mr. a r E r s . Page or did you 

know them at any time p r i o r t o the month of August , 1926? 

A No, s i r . 

Q, Who employed you, Mr. Green, the w i t n e s s ahead of 
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you, or Mr. Page, the p l a i n t i f f in th is case? 

A Mr. Page. 

Q, But he employed you, was it in August or prior 

thereto, or subsequent thereto? 

A When he employed me, it was in April. 

Q, April, 1926? 

A April, 1926. 

Q, Did you take up the investigation with the witness 

Green or alone? 

A I did. 

Q, Alone or w i t h him? 

A With Green. 

Q, Where was the first time after you were employed in 

April, 1926, that you first saw Mrs. Page, the party you 

were employed to find out dJoncerning her alleged adulteries? 

A Well, on April 5th, 1926, at 8.45 p. m.— 

Q. At niaht? 

A At night, at 8.45 p. m., I was standing across the 

street in front of 1327 north Garey Street. I saw Mrs. 

Page in the second story front room, combing her hair and 

then powdered her face. Then about ten minutes after that 
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a Buick coach drove up, bearing the tag numbers 44555. 

Q, NO. 44535. 

^ 10. 44555. 

Q, 111 right? 

A And the d r ive r got out and r an up the s t e p s and 

bang t h e b e l l . Mrs. Page came t o the door and l e t him in 

Two minutes l a t e r Mrs. Page and the d r i v e r of the car came 

out , e n t e r e d the car and drove off . 

Q, What did you do a f t e r they d rove off, d id you 

have any car the re? 

A Well , I was wi th Mr. Green i n h is e a r . 

Q, V/hat kind of a ca r has he go t? 

A A Buick Brougham. 

Q, How many f ee t ? 

A Five f e e t . 

Q, What d id you do them? 

A »<e drove off behind them. 

Q, Did you f i n a l l y stop at any time or p l ace t h a t 

n i g h t ? 

A Stay any p lace? 

Q, Yes, e i t h e r wi th them or alone or behind them? 
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A We were behind them. 

Q, Where did you a l l go to f i n a l l y ? 

A Well, the ca r stopped in t h e a l l e y in the r e a r 

of Smi th ' s H o t e l . 

Q, You mean on Druid H i l l Avenue? 

JA Druid H i l l Avenue. 

Q, What did you do? 

A I got out wi th Mr. Green and walked h a l f way the 

a l l e y — 

Q, You mean you walked up S t . Mary's S t r e e t ? 

!k 50 , a l i t t l e a l l e y in the r e a r of Smi th ' s H o t e l . 

Dixon got out of the car— 

Q, When you say Dixon, who i s Dixon? 

A Dixon was the d r i v e r of t he c a r . 

Q, The d r i v e r of the ca r in which Mrs. Page was r id ­

ing? 

A The d r i v e r of the car in which Mrs. Page was 

r i d i n g . 

Q, What i s Dixon ' s f i r s t name, do you know? 

A William Dixon. 

Q, Had you known him before t h a t ? 

A Ho. 
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Q, This was t h e f i r s t n ight you had ever saw him? 

A Yes, s i r . 

Q, What d id Dixon do? 

A He went i n to the ho t e l by way of t h e r e a r doo r . 

Q, Where was Mrs. Page , i f she was t h e r e a t a l l ? 

A She was s t i l l in the o a r . 

Q, V/hat d id you do? 

A We watched the e a r . Dixon went i n t o the h o t e l , 

a f t e r a sho r t s t ay i n the re he came o u t . When he came out 

Mrs. Page went i n . 'We followed her— 

Q, When you say "we" who do you mean? 

A I mean I and Green. 

Q. -ill r i g h t ? 

A She went d i r e c t l y to room 18 on the t h i r d f l o o r 

of s m i t h ' s Hotel— 

Q, Why do you say room 18 , have you i n v e s t i g a t e d t h e 

number of t h e room s i n c e ? 

A I have n o t . 

Q, Where did you get the number 18 from? 

A It was up over the room she went in. 

Q, What floor was it? 

A Third floor. 
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Q, You say you and Dixon went up t h e r e ? 

A Green and I went u p . 

Q, What d id you say? 

A We seen Mrs. Page e n t e r t h i s room, then we con­

cea l ed ourse lves in an a lcove t o the l e f t of t he room, and 

about ten minutes l a t e r we heard Dixon coming up the 

s t e p s — 

Q, How did you know i t was Dixon? 

A We saw him. 

Q, What did Dixon do then? 

A After he got i n t o the h a l l , he went i n t o room 

181 

Q, At t h a t time was t h e r e or was t h e r e not l i g h t 

i n tha t p a r t i o u l a r room where you saw t h e s e people go i n? 

A At t h a t t ime t h e r e was l i g h t . 

Q, You had concea led y o u r s e l v e s in the alcove? 

A Yes, s i r . 

Q, How long did you remain t h e r e ? 

A We remained t h e r e about an hour . 

Q, During t h a t hour , did you or did prou not go to the 

door of t h i s room No. 18, which you say Dixon and Mrs. Page 

were in? 
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A We d id— I d i d . 

Q, When you came t h e r e , was t h e r e a l i g h t or was the re 

no l i g h t ? 

A When we came t h e r e , t he re was no l i g h t . 

Q, How long had e l apsed between the time when t h e r e 

was l i g h t , when you came t h e r e the f i r s t t i m e , and the time 

you came t o make an i n v e s t i g a t i o n , when t h e r e was no l i g h t ? 

A V/hen we saw Dixon go i n , we stood a t the end of the 

a lcove where we could see the room p l a i n l y . Y/e s tood t h e r e 

about twenty minutes and the l i g h t went o u t . I covered the 

room and Green went out to l o c a t e Mr. Page, who was some-

wheres near t h e h o t e l . 

Q, Did he or not b r ing Page back? 

A He d i d . Page and Mr. Green r e tu rned about f i f t e e n 

minutes l a t e r . We s tood ou t s ide of the door about an hour 

and a ha l f , probably an hour and t h r e e q u a r t e r s , and then 

Mr. Page rapped on the door and ©ailed both h i s wife and 

Dixon. No one answered t h e n . He s a i d , " I know you are 

t h e r e , H a t t i e , we have fo l lowed you a l l the way from home," 

and he asked Dixon to open the door . Dixon says , "Man, I 

a i n ' t going t o open nothing now," j u s t l i k e t h a t , and we 
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stood t h e r e about f i v e minutes l a t e r . Fear ing we would be 

seen and cause some exci tement , I went down to the back t o 

cover t h e back p a r t of t h e ho te l and i t was understood t h a t 

Green was to go to the f r o n t . 

Q, Were you p re sen t a t t h e t ime when Green, who was 

j u s t on the s t and , s a i d t h a t he heard a remark made by Mrs. 

Page to Dixon— 

MR. DAVIS: Ask him what remark she made. 

MR. FLUEGEL: I am not going t o ask what her remark 

was . 

A Well , I heard the remark when Herman n o t i f i e d those 

who were on the i n s i d e t h a t he knew they were t h e r e . 

Mrs. Page , or the lady on the i n s i d e of t h e room, s a i d , "That 

i s Herman." 

Q, Did you on t h a t night see e i t h e r Dixon or Mrs. Page 

come out of t h a t room in Smi th ' s Hotel? 

A I d id n o t . 

Q, low, t hen , you remained t h e r e about an hour and a 

h a l f or an hour and t h r e e q u a r t e r s t o g e t h e r wi th Green and 

Page, i s t h a t r i g h t ? 

A Yes, s i r . 

o Whoever was in the room, the man said , " I am not 
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going to open i t now." Did any of you do anyth ing or j u s t 

s t ay t h e r e ? 

A J u s t s tood t h e r e . 

Q, An hour and t h r e e q u a r t e r s had e l a p s e d and they d id 

not come down. What d id you a l l do? 

A Green went to the f ron t and I went t o the r e a r . 

Q, What became of Page? 

A Page l e f t u s , he went down the s t e p s towards the 

lobby of the h o t e l . 

4 Was Smith, t h e p r o p r i e t o r of t h e hote l t h e r e , 

t h a t n i g h t ? 

A I d id not see him if he was . 

Q, Was t h e r e any room made t h e r e t h a t you saw? 

A I d id n o t . 

Q, I mean on the t h i r d f l o o r ? 

A I did n o t . 

Q, Have you a t any time s ince t h i s p a r t i c u l a r i n s t a n c e , 

whioh occurred in Apr i l , 19E6, spoken t o Mrs . H a t t i e Page? 

A Yes. 

Q, Where, in Bal t imore or e lsewhere? 

A In S a r a t o g a . 
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Q, F/ere you with Green in the month of August, es­

pecially on the 25th and 26th of August, in Saratoga? 

A I was. 

Q, Where was Mrs. Hat tie Page stopping in Saratoga? 

A Mrs. Hattie Page was stopping at 23 Center Street. 

Q, What was it, a hotel or rooming house? 

A A oottage. 

Q, Do you know what f l o o r she occupied t h e r e ? 

A She occupied the second f loor r e a r . 

Q, Did you have a room t h e r e ? 

A I d i d . 

Q, When did you see her t h e r e the f i r s t t ime, morning, 

noon or n igh t ? 

A The f i r s t t ime I saw her she was in the h a l l when 

I f i r s t engaged the room t h e r e . 

Q, Was t h a t on the £5th or £6th or l a t e r in August? 

A • That was on the 2 0 t h . 

Q, Did you have any c o n v e r s a t i o n wi th her? 

A Ho, only I asked her d id she have a room and she 

went and got a lady by the name of Mrs. Gibbs, who r e n t s the 

c o t t a g e , and they gave me a room on the f i r s t f l o o r o v e r -

* 



74 

looking the porch communicating wi th the d in ing room. 

Q, Y/ere you on the same f l o o r with her or a d i f f e r e n t 

f l o o r ? 

A Di f f e r en t f l o o r . 

Q, Was t h a t in the morning of the 20th of August? 

A That was in the af ternoon, around t h r e e o ' c l o c k . 

Q, On tha t day did you see Mrs. Ha t t i e Page in company 

w i t h anybody e l s e , any other man ou t s ide of her husband? 

A While s i t t i n g on the porch a f t e r supper I saw a 

t a l l brown skinned man enter the front d o o r . He went back 

to the k i t c h e n . La t e r he came out wi th H a t t i e Page on h i s 

arm. They proceeded to a c a r t h a t was wa i t ing a c r o s s the 

s t r e e t . Mr. Green and myself we fol lowed t h i s car up 

Broadway near Lake George Road and l o s t them in t he t r a f f i c 

t h e r e . 

Q, Was t h i s man you speak of t h a t she en te red h i s 

automobile , was i t her husband or somebody e l s e ? 

A i t was not her husband. 

Q, Was Mr. Page in Sara toga a t a l l on t h i s occas ion? 

A He was n o t . 

Q, Did you ever have occas ion t o speak t o t h i s man? 

A Yes. 
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Q, Do you know what h i s name i s ? 

A 111 I cou ld f ind out was t h a t h i s name was Nebby; 

in f a c t , I asked him h i s name. He s a y s , "They c a l l me 

Nebby." 

Q, As you were on watch for what she was doing t h a t 

n i g h t , d i d you or not see Mrs. Page come ho#e t h a t n i g h t ? 

A Yes. 

Q, About what t ime did she come home? 

A About IB.30 i n company with ano ther g i r l t ha t was 

l i v i n g in the house by the name of Clara Cormack. 

Q, Nebby d id not come home with her t h a t n i g h t , did 

he? 

A Yes, he came home with her ; he k i s s e d her good­

night and Clara went on in the house . 

THE COURT: He d id what? 

THE WITNESS: He came home wi th h e r , Clara went on 

in the house . Nebby and Mrs. Page s t ayed on t h e porch , 

I was in my room, I could s e e , and he k i s s e d her goodnight 

on the p o r c h . 

Q, Had you ever p r i o r to t h a t time seen Nebby w i t h 

her? 

A That was t h e f i r s t day. 
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Q, Did you ever see her in company with Kebby after 

that? 

A I did. 

Q, What da te was t h a t ? 

A That was on the 21s t , Sa tu rday . 

Q, What happened then? 

A In the a f te rnoon I went in my room, I found an 

i n v i t a t i o n t o a pa r ty t h a t would be g iven a t the c o t t a g e 

t h a t n i g h t . At 9 .30 , when the p a r t y began, Kebby came i n . 

I could see from my room through the keyhole eve ry th ing 

t h a t went on in the d in ing roote. 

THE COURT: You could see through the keyhole? 

THE WITNESS: Yes, s i r , my room was ad jo in ing the 

d in ing room. 

Q, (By Mr. F l u e g e l ) : What did you see? 

A Well , I saw Kebby dancing with H a t t i e , t a l k i n g to 

her f r e q u e n t l y . The p a r t y broke up a t four o ' c l o c k . Nebby 

was the l a 3 t one t o l e a v e . 

Q, In the morning, you mean? 

A Yes, in the morning. 

Q, Yes? 
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A He k i s s ed her goodnight on the porch and then she 

went back and helped the g i r l s to c lean u p . 

Q, Who went back? 

A Mrs. Page . 

Q, Look a t t h i s ca rd I hand you, marked P l a i n t i f f ' s 

Exhib i t Ho, 1, and t e l l us whether you recognize t h a t card? 

A That i s the ca rd t h a t was l e f t in my room for the 

p a r t y . 

Q, Your room on Center S t r e e t i n Sa ra toga , Hew York? 

A Yes. 

Q, Was this on the 21st? 

A 21st day of August, 1926. 

(Card r e f e r r e d t o was thereupon marked and f i l e d 

in evidence a s P l a i n t i f f ' s Exhibi t Ho, 1 ) . 

Q, On t h a t occasion they had a p a r t y and she and 

Hetoby danced t o g e t h e r u n t i l four o ' c l o c k , i s tha t r i g h t ? 

A Yes, s i r , four o ' c l o c k . 

Q, When did you see them again on the next occas ion? 

A On Sunday, Hebby came t o the house about 8 .30 . 

They sat in the d in ing room and t a l k e d — 

Q Morning or n i g h t ? 
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A Eight— and they indulged in love making , hugging 

and k i s s i n g , which I could see p l a i n l y from my room. 

Q. In what room were they? 

A Dining room, the room ad jo in ing my room. 

Q, Was t h e r e anybody e l s e t h e r e a t the t ime? 

1 3S'o one e l s e t h e r e a t the t i m e , no meals being se rv­

ed t h e r e a t t h e t i m e . 

Q, What t ime d i d they l e a v e on t h a t occas ion? 

A He l e f t the house a t twelve o ' c l o c k . 

Q, You mean t hey were t h e r e from half p a s t e igh t u n t i l 

twelve o ' c l o c k ? 

A Yes, s i r . 

Q, What happened then? 

A She k i s s e d him goodnight on t h e p o r c h . 

Q, Did you ever see them a f t e r t h a t ? 

A On the 25th— t h e 22nd, t h e r e was a dance a t Con­

ven t ion Hal l or Congress H a l l . Nebby came at 11 .30— 

Q, Did you go t o Congress Ha l l ? 

A I d i d . 

Q, Was t h a t new or some d i s t ance from where you were 

s topping? 

A • W ' 1 1 - • " • * « . . of about t . D W o < * 8 . 
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Q, What n igh t was t h i s did you say? 

A l e t me see— 

Q, If you remember? 

A The 2 3 r d . 

Q, All right. You mean Monday night. 

A, Monday night. 

Q, What happened then? 

A They went to the dance. I and Green went also. 

I saw Kebby dancing with Hattie— 

SIR. MAIN: Say Mrs. Page. 

A (Continuing): I aaw Eebbie dancing with Mrs. Page. 

The dance broke up at four o'clock. 

MR. MAIN: Eight A. M.? 

THE WITBESS: 8 1. M. Nebby brought Hattie home 

but did not get out of the car. She went on in the house 

and went to bed. 

Q, (By Mr. Fluegel): Then she went on upstairs and 

you suppose she went to bed? 

A Yes, sir. 

Q, After the 23rd, did you see them together at any 

time'; did you see them at any time in any dining room there 
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as t h i s w i t n e s s has s a i d , Green sa id? 

MR. DAVIS: No wi tness has s a i d t h a t . 

MR. FLUEGEL: Green said t h a t . 

THE COURT: I w i l l al low i t . I t i s l e a d i n g but i t 

i s i m m a t e r i a l . Go ahead . 

A Well, he was t h e r e every n igh t wi th the except ion 

of Sunday n i g h t , I b e l i e v e . 

Q, He was where every n igh t excep t ing Sunday? 

A At the c o t t a g e . 

Q, I mean did you see him a t any t ime , at any o t h e r 

p l a c e or in a c o t t a g e or a t any r e s t a u r a n t or d in ing room 

or cafe or any o the r h o t e l ? 

JL Oh, y e s , I have seen them at a h o t e l . I thought 

you meant a t the house . On the £6th I seen them t o g e t h e r . 

Q, Do you know the name of t h e h o t e l ? 

A Sara toga House. 

Q, What t ime was i t , day time, or night time? 

A Night t i m e . 

Q, What d id you see then? 

MR. DAVIS: About what t ime? 

THE WITNESS: About 8.&5 she l e f t the Center S t r e e t 

house . 
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Q, What time did she go to the Saratega House? 

A She arr ived a t the Saratoga House about f ive 

minutes af ter n ine . 

Q, Well, what happened af ter nine o 'c lock . 

A I seen her go in the Saratoga House and I then went 

across the s t r e e t . The s t a i r s of the Saratoga House run 

r igh t s t r a igh t up from the entrance t o the f i r s t f loor— 

to the second f loor , r a t h e r . After staying in the lobby 

about f i f teen or twenty minutes, I saw them go u p s t a i r s . I 

said, Green, we had be t t e r follow close behind them. He 

says , no, they may suspeot u s . Anyhow, just as they reach­

ed the top s teps we went in to the hotel and we ran up the 

steps and jus t as we got up to the top step— I was in front 

of Green— I heard a door slam and as the door slammed, 

I eould see p la in ly tha t i t was room 42 . 

Q, What f loor of the hote l was i t ? 

A Second f l o o r . 

Q, Who was in room 42? 

MR. DAVIS: He cannot answer t h a t , he aoes not 

say he saw who went in t he re . 

Q, What about room 42, what did tha t have to do with 

t h i s case? 
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THE COURT: Ask him when he got to the top of the 

s t e p s , where t h i s man and woman were . 

Q, Where was Mrs. Page and where was t h i s man Eebby 

when you got to the top of the s t e p s ? 

A When I got to the top of the s t e p s , they must have 

went i n t o room 4 2 . 

MR. DAVIS: Objeoted "t° • I a s k i t be s t r i c k e n o u t . 

THE COURT: S t r i k e i t o u t . Did you see t h a t ? 

THE WITNESS: No, s i r , I d id n o t . 

Q, (By Mr. P l u e g e l ) : They disappeared and where they 

went, you did not know a t t h a t t ime? 

A Ho, s i r . 

THE COURT: His tes t imony i s t h a t he got to the 

top of the s t ep s , heard the door of room 42 slam and t h a t i s 

a l l . 

4 Did you and Green do anything a f t e r the p a r t i e s 

d isappeared? 

A We went to room 46 , which was Green*s room. 

Q, Yes? 

A We s t a y e d in t h e r e about an hour and a h a l f , 

Q, Yes? 

A Whoever t h e r e was in room AP A<* 
n r o o m 4 2 d id not come out 
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during t h a t t i m e . 

Q, Yes? 

A Then Green l e f t . I went down and stood on the 

porch . About two hours l a t e r , H a t t i e came down and passed 

r i g h t by me and s t a r t e d down Grand .Avenue t o Congress 

S t r e e t . 

Q, Mrs. H a t t i e Page came down, you say , a f t e r you had 

been on the porch two hours and came down Congress S t r e e t ? 

A Yes, s i r . 

Q, Alone or w i t h somebody e l s e ? 

A With Nebby. 

Q, Were they walking t o g e t h e r or one in f ron t of the 

o the r? 

A Walking t o g e t h e r . 

Q, Al l r i g h t ? 

A Green was s tand ing on the co rne r of Congress and 

Cowen. I t o l d him to follow them, as I was going up to the 

Center S t r e e t house t o get ano ther g i r l . 

Q, What d id you want ano the r g i r l fo r? 

A Well, t h e r e was— 

THE COURT: That i s a p r i v a t e m a t t e r . 
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A (Con t inu ing ) :— and l a t e r , about f i f t e e n minutes 

a f t e r I saw H a t t i e — Mrs. Page and Neb by walking down 

Broadway and Green fo l lowing them. 

Q, What time was i t then , about? 

A About e l e v e n o ' c l o c k . 

Q, Did Green ca tch up wi th them or s t a y some d i s t ance 

away from them? 

A He s t ayed some d i s t a n c e away from them. 

Q, Did you j o i n Green? 

A No, I fol lowed Green on the o t h e r s i d e of the 

s t r e e t . 

Q, What happened then? 

A H a t t i e — Mrs . Page and Nebby were look ing in 

windows, walking s lowly , look ing in windows and when they 

reached sp r ing S t r e e t , they went up Grand Avenue t o Gowen 

and up Cowen S t r e e t t o Center S t r e e t , to the house. 

Q, when t h e y got to the house, what d id t h e y do 

t h e r e ? 

& Nebby says , " I w i l l see you tomorrow", and l e f t . 

Q, No k i s s i n g and hugging then? 

1 No. 
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ft There for the l a s t t ime you saw her in Saratoga? 

A That was t h e l a s t t ime I seen h e r . 

ft Eow, look a t t h i s l e t t e r I here hand you and the 

envelope, which i s addressed to Mr. William E. Dixon, 

Smi th ' s Ho te l , Druid H i l l Avenue and Paca S t r e e t , B a l t i ­

more, Maryland, and a l e t t e r add re s s : "Dear Daddy1; August 

23rd, 19£6— 

MR. DAVIS: Wait a minute , u n t i l t h e l e t t e r i s 

admi t ted , you cannot read i t i n t o the r eco rd . 

MR, FIUEGEL: I am not r ead ing i t , I am only giving 

him the i d e n t i f i c a t i o n marks— 

MR. DAVIS: I ob j ec t t o i t be ing r e a d u n t i l i t i s 

a d m i t t e d . 

THE COURT: S u s t a i n e d . 

ft Take P l a i n t i f f ' s Exh ib i t No. 2 and t e l l u s whether 

you ever saw t h i s l e t t e r and envelope before? 

A I have . 

ft Who did you g e t t h i s l e t t e r and envelope from? 

A I got the l e t t e r from a g i r l t h a t was s topping a t 

t he same c o t t a g e . 

ft Did you ever speak t o Mrs. Dixon about t h i s l e t t e r -
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Mrs. Page? 

A No, I did n o t . 

MR. FLUE GEL: I t h i n k I w i l l withdraw the l e t t e r 

for the p r e s e n t u n t i l I prove t h e handwr i t i ng . 

Q, Did you or not see Mrs. Page g ive t h i s very l e t t e r 

to a g i r l who was w i t h you a t the t ime? 

MR. 2AYIS: That i s a very l e a d i n g q u e s t i o n , t o 

begin w i t h , i t i s a d i f f i c u l t ques t i on t o answer . How could 

he i d e n t i f y the w r i t i n g of t h e l e t t e r , he might have seen 

some o the r l e t t e r , 

THE COURT: I unders tood him t o say he got i t from 

a g i r l . 

ME£. DIVIS: Yes, s i r . 

THE COURT: Ask him from whom he saw the g i r l g e t 

i t . 

Q, (By Mr. F l u e g e l ) : From whom did t h e g i r l ge t the 

l e t t e r ? 

A Well, the g i r l and I— 

Q, You have t o l d us the g i r l handed t h i s l e t t e r t o 

you, who d id the g i r l g4t t h i s l e t t e r from? 

A The g i r l got i t from H a t t i e . 
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Q, Mrs. Page? 

A Yes, Mrs. Page. I beg your pardon . 

THE COJRT: Did you see i t ? 

THE WITNESS: Yes, s i r . 

Q, (By Mr. F l u e g e l ) : Where was t h i s g o t t e n , in S a r a ­

toga , w a s n ' t i t ? 

A Sa ra toga . 

Q, Where was i t , in the ho te l or s t r e e t ? 

A In the h a l l , the g i r l and I were going out walk­

ing;— 

Q, In the h a l l of where? 

A Of the c o t t a g e where we were s t o p p i n g . 

Q, Where you were s topp ing and where Mrs. Page was 

s topping? 

A Where I was s topping and where Mrs. Page was s t o p p ­

i n g . Hat t i e s a i d , "Rosa, w i l l you mail t h i s l e t t e r f o r 

me," and handed i t to he r . 

MR. FLUEGEL: Now, we w i l l o f fer t h i s . 

MR. DAVIS: I would l i k e t o cross examine him f i r s t 

before i t i s o f f e r e d . 

THE COURT: What he sa id was he got t h i s l e t t e r f r o m 
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a g i r l and he saw Mrs . Page g i v e i t t o the g i r l and ask her 

t o mail i t . 

MR. DAVIS: I t i s an unsigned l e t t e r — 

THE CCQRT: Well , I have not admi t ted i t y e t . In 

i t s p r e s e n t form i t only means t h a t t h i s l e t t e r was g iven by 

MT3. Page t o some g i r l , from whom t h i s man got i t . He has 

to connect i t up f u r t h e r t o make i t ev idence . 

MR. DAVIS: Regard less from whom he got i t } he got 

i t i l l e g a l l y . A l e t t e r stamped t h a t way i s a l ready in the 

m a i l . 

THE COURT: I have nothing; to do with t h a t . He 

only assumes i t emanated from Mrs. Page because she handed 

the l e t t e r to t h e g i r l . I t has to be fol lowed u p . 

MR. FLUEGEL: Yes, s i r , we w i l l do t h a t . 

Q, Now, then , a f t e r the 25th day of August— 26th 

day og August, 1926, you say you d id not see Mrs. Page t h e r e 

any more? 

A No. 

Q Did you go home t h e same day or the next day? 

A We went home on the 27 th— no, I beg your pardon, 

on the 2 6 t h . 
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Q, Have you ever seen Mrs. Page s ince then wi th t h i s 

William Dixon, wi th whom you say she en t e r ed t h a t bed room 

in Smi th ' s Hotel on Apr i l 5 t h , 1926? 

A I have n o t . 

Q, Have you ever had any conversa t ion wi th her concern 

ing these m a t t e r s ? 

A I have n o t . 

CROSS EXAMINATION. 

By Mr. Davis: 

Q, You say the number of the automobile was 44535, 

is that it? 

A Yes, sir. 

Q, You say both windows were up i n Mrs. Page ' s f r o n t 

bed room? 

A Ko. 

Q, Cnly one? 

A Ko windows were u p . 

THE COURT: The q u e s t i o n i s d id you so t e s t i f y ? 

Q, That both windows were up in Mrs . Page ' s bedroom 

when you were watching on Apr i l 5th? 

A I d id not say t h a t , I sa id I saw Mrs. Page on the 
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second floor front room dressing. 
r 

Q, I ask you now were the windows up o r down? 
A T hey we re down . 

Q, Both windows down? 

A Both windows down. 

Q, Are you p o s i t i v e of t h a t ? 

A A b s o l u t e l y . 

Q, On t h i s occas ion of Apri l 5 th? 

A Yes, s i r . 

Q, How about the shades? 

A The shades were pu l l ed ha l f way of t h e windows. 

Q, But the windows were down? 

A The windows were down. 

ft You say you fol lowed the au tomobi le . Did you see 

her d r e s s i n g even if t he windows were down? 

1 Yes, s i r . 

Q, Could you t e l l whether she was f u l l y dressed or 

had to put on some ou te r c l o t h i n g ? 

A When I seen h e r a l l she had t o do was comb her h a i r 

and p owder. 

Q, That i s a l l she d i d , you c o u l d n ' t t e l l whether from 

t h a t d i s t a n c e her h a i r was combed or n o t ? 
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A Bo, sir, because it was bobbed. 

Q, But that is all she did after that? 

A Yes, sir. 

Q, Was she s t i l l on the second f l o o r f ron t room when 

t h i s man Dixon drove up? 

A She was not? 

Q, Where was she? 

A The l i g h t s went o u t . She cou ld have been t h e r e but 

she was in a dark room. 

Q, And he went in? 

A Yes, s i r . 

Q, Ahd in about two minutes they came out and got in to 

the ca r? 

A Yes, s i r . 

Q, Then you fol lowed them t o S t . Mary's S t r e e t i n 

t a e back of t h i s h o t e l ? 

A Yes, s i r . 

Q, And you followed them t o the r e a r of S t . Mary's 

s t r e e t ? 

A Yes, ' s i r . 

Q, And she remained in the ear and Dixon got out? 

A Yes, s i r . 
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Q, Are you p o s i t i v e of t h a t ? 

A Yes, s i r . 

Q, D idn ' t she get out? 

A Ho, s i r . 

Q, D i d n ' t she g e t out of t h e ca r f i r s t and then Dixon 

immediately drove off and wasn ' t i t then your p a r t n e r , Mr. 

Green, ran up and fol lowed her? 

A Mo, s i r . 

Q, Do you . recal l t h a t i s Mr. Green ' s test imony? 

A I d o . 

Q, In o the r words, you say Dixon went i n the room and 

l e f t her in the c o r r i d o r i n the ho te l and then came back 

and she got out and went i n the h o t e l ? 

A Yes, s i r . 

Q, Where was Dixon a t t he time she got ou t , d id he 

ge t out and a s s i s t her out? 

A Ho, Dixon was in the e a r . 

Q, Then she got out and ran u p s t a i r s . Where were you 

a t t h e t ime she got out of the ca r and went in? 

A Half way of t h e block near the r e a r door? 

0, Where? 
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A Half way of the block. 

Q, That i s , midway of the dis tance from S t . Mary's 

St ree t to the hotel? 

A To the ho te l , yes . 

a That i s quite some d i s t a n c e , i s n ' t i t , p r ac t i ca l l y 

a City block, i s n ' t i t ? 

A Eo. 

Q From the entrance to that hotel t o S t . Mary's 

s t r e e t i s p r a c t i c a l l y a c i ty block, i s n ' t i t ? 

A I was a half block from the h o t e l . 

a Where was Green a t tha t time? 

A Green was there a l s o . 

a You and Green were both a half block from that door 

of the hotel when she entered? 

' 1 Yes. 

Q, Did you enter the hotel? 

A I d id . 

a. Did you see her go up to the second floor of the 

hotel? 

A I did. 

a Will you explain to • the Court how you saw her 

enter the hotel and fro ur> th« ho-n 
fco up the hal l way and enter tha t roo m? 
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31 When she e n t e r e d the h o t e l , t h e door c lo sed and 

Green and I ran t o the door— 

Q, You had to run a half b lock , d i d n ' t you? 

A Yes, we ran t h a t . Jus t as we opened the door , she 

was l e a v i n g the top s t e p . We opened the door s l i g h t l y and 

seen her l e a v i n g the top s t e p , then we s t a r t e d u p . We 

wai ted a t the head of the s t eps u n t i l she had g o t t e n the 

lengths— about ha l f way the l e n g t h of the h a l l , then we 

followed slowly behind; then up the o t h e r s t e p s — 

Q, Followed s lowly behind? 

A Yes. 

Q D i d n ' t you run p a r t of the way? 

A Ho. 

Q, D i d n ' t you run p a r t of the way? 

A We had no occas ion to r u n . 

Q, Mr. Green said you ran? 

A We d id not r u n . 

Q, Well , you followed slowly behind her? 

A Yes. 

Q, Go ahead? 

A When she reached the t h i r d f l o o r , we got c l o s e r t o 
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her in case she should go into a room without us seeing her . 

Q, As a matter of f a c t , t he re i s no long ha l l on the 

t h i r d f loor of tha t ho te l , is there? 

A No. 

Q, Most of the rooms on that t h i r £ floor are close— 

r ight around the head of the s t a i r s , a ren ' t they? 

A No. 

Q, What i s the length of any ha l l on the t h i r d f loor 

of tha t hotel? 

A I can ' t say exactly. 

3. Approximately, what is the length of any hal l on 

the t h i r d floor of tha t hotel? 

A Possibly twenty f ive f e e t . 

Q, Would you ca l l twenty f ive feet from where you are 

to the window there ( indica t ing)? 

A Oh, i t was much longer than t h a t , I am not much of 

a judge on d i s t ance . 

Q, How long have you been an inves t iga tor? 

A About eight y e a r s . 

Q, And you cannot judge dis tance to that ex ten t . Never 

t h e l e s s , that ha l l on the second f loor is almost twice as 
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long as t h i s room, i s n ' t i t ? 

A I t i s . 

Q, And you did not leave the rear of that ha l l u n t i l 

she began to go up the s teps that led to the th i rd f loor, 

did you, because you waited u n t i l she disappeared? 

A l o , I told you we followed behind her . 

Q, Didn' t you say you peeped around the corner u n t i l 

she begun to go up to the t h i r d f loor and then you follow­

ed slowly behind? 

A I told you when she went to the t h i r d f loor , we 

got c loser to her in case she should lose her . 

Q, When you got to the top of the s teps , the steps 

lead to a h a l l , does i t , at r igh t angles to the s teps , 

doesn ' t i t ? 

A I t does. 

Q, and that ha l l is a very short hal l? 

A I t i s . 

Q, And t h i s long hal l we speak of follows tha t ha l l 

at r igh t angles? 

A I t does. 

Q, Of course, you did not expose yourself in that 
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long ha l l u n t i l she got u p s t a i r s , otherwise she would have 

seen you? 

A I did expose myself. 

Q, In other words, if she had turned around she 

would have seen you? 

A She would have seen us but we knew she wasn't 

going to turn around because she did not suspect anything, 

Q, How far were you behind her? 

A About as close as t h i s window ( i nd i ca t i ng ) . 

Q, That is a well l ighted h a l l , i s n ' t i t ? 

A Not so very. 

Q, I t i s a public h a l l , i s n ' t i t ? 

A I t i s a public h a l l . 

Q, Aren' t there rooms on e i t h e r side of that ha l l? 

A On e i the r s i d e . 

Q, The front of that ha l l is a dining room, i s n ' t 

i t ? 

A Third f loor? 

3, I am speaking of the second floor? 

A I am speaking- of the t h i rd f l oo r . 

Q, There i s no long ha l l on the t h i r d f loor , is there? 

^ Ho. 
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Q, I am speaking of the long' h a l l on the second 

f l o o r . Did you follow as c l o s e l y behind her as the d i s ­

t ance from y o u r s e l f t o the window on the second f loor? 

A No. 

Q, You remained a t the end of the second f l o o r h a l l 

u n t i l she began t o go up to the t h i r d f l o o r , d i d n ' t you? 

A No, I remained— 

Q, Did you follow r i g h t behind— 

MR. MAIN: l e t him answer. 

A (Cont inu ing) : I remained ha l f way of the h a l l 

u n t i l I seen her make t h e curve t o go up the s t e p s . 

Q, Do I unders tand your testimony now to be t h a t you 

were ha l f way the d i s t a n c e of t h i s long h a l l on the second 

f l o o r when you saw he r begin to mount the s teps to the 

t h i r d f l o o r ? 

A Not to mount the s t e p s , when I saw her make the 

t u rn and when she made t h e t u r n , then I s t a r t e d up aga in . 

Q, i s you saw her make t h e tu rn? 

A Yes. 

Q, Whether she began to mount the s teps or no t , you 

d o n ' t know? 



99 

A I know she mounted the s t eps because I seen her 

a t the head of the s t e p s . 

Q, In going up to the t h i r d f l o o r t o any of the 

rooms on the t h i r § f loor , d o n ' t you have t o pass the house 

k e e p e r ' s room and i s n ' t t h a t door open? 

A I t i s . 

Q, Wasn't the housekeepe r ' s door open t h a t n i g h t ? 

A I t was. 

Q, Wasn't the housekeeper in there? 

A lo, sir. 

Q, Wasn't t h e r e a l i g h t in the room? 

A Bo. 

Q, Weren' t the maids i n t h e r e ? 

A No. 

Q, You mean a publ ic room and open and no one in 

t h e r e ? 

A That i s the case , very of ten the e a s e . 

Q, You have been t h e r e of ten? 

A Several t i m e s . 

Q, How were you able to ge t from the h a l l t o the 

s t e p s before she was ab le to e n t e r room 18, did you or notffi 
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A I said before we go t c loser behind her when she 

was ab.-ut to go to the t h i rd f loor for fear she would run 

into one of those rooms and I then exposed myself. 

Q, Those steps a r e n ' t very long, are they, from the 

second to the t h i r d f loor ; they a r e n ' t very steep steps, 

are they? 

A Well— 

Q We can bring the housekeeper down here . 

A Well, l ike the ordinary s teps . 

Q, The dis tance i s much shor ter between the second and 

t h i r d f loor than i t i s between the f i r s t and second, i s n ' t 

i t ? 

A Ch, yes . 

Q, And t h i s room she entered i s how far from the top 

of the steps leading to the t h i r d f loor , assuming you are 

now at the top of the s teps leading t o the t h i r d f loor , 

how far would be the door t o v/hich you entered th i s room, 

Just to tha t door there ( indica t ing)? 

A No, fu r ther , about— 

Q, How much further? 

A Over two-thirds the length of t h i s room. 
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Q, Two-thi rds t h e l e n g t h of t h i s room? 

A Yes. 

Q, You were ab le to run the o t h e r half of the h a l l on 

the second f l oo r and go up the s t e p s qu ick ly— 

A Ho, when she was on the second— when she was mid­

way of the s t e p s , I was a t the co rne r of the s t e p s . 

Q How did you make up t h a t d i s t a n c e so qu i ck ly , you 

had to run ha l f t h e d i s t a n c e of the second f loo r h a l l ; t hose 

s t e p s wind, d o n ' t t hey , going up to the t h i r d f l o o r ? 

A S l i g h t l y . 

Q, You d i d n ' t see around the s t e p s , did you? 

A She was about four s t e p s from the second f loor— 

Q, From the top or bottom? 

A From the bottom, when I a r r i v e d t h e r e . 

Q, You made up the d i s t a n c e , which i s hal f the l eng th 

of t h a t long h a l l on the second f l o o r so quickly— did you 

have t o go through the d in ing room to go up t h e r e ? 

A Ho. 

Q, You made up t h i s d i s t a n c e — 

A I am wrong t h e r e , you d o . 

Q, Then you had some more d i s t a n c e t o go a f t e r you went 

the d i s t a n c e of half the .s length of the h a l l , you had to go 



103 

the d i s t a n c e of the d in ing room and you mean to t e l l the Court 

you were a b l e t o go a l l t ha t d i s t a n c e before she got t o the 

top? 

A I am wrong t h e r e , you d o n ' t have t o go through the 

dining room. 

Q, Well, anyhow, you mean to t e l l me you shadowed her 

and got as c l o s e a s four s t e p s away from her , you took t h a t 

chance of being d i scovered? 

A I said when she got four s teps up we were a t the 

bottom of the s t e p s . 

Q, You and Mr. Green both? 

A Yes, s i r . 

Q, You were t h a t c l o s e behind her? 

A I was behind Mr. Green. 

Q, Pour s t e p s from the bottom? 

A Yes, s i r . 

Q, And you began t omount the s teps j u s t as she d id? 

A E'o, when she was four s teps above we stood a t the 

bottom of the s teps and looked a t her going u p . 

Q, When did you begin t o mount the s t eps? 

A J u s t before she reached the top s t e p . 
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Q, How did you knov/ when she reached the top s t e p ? 

A I could s e e . 

Q, You said t h e s teps were winding? 

A Yes. 

Q, I t i s n ' t an open s t a i r c a s e , i t i s c l o s e d , and you 

c ould see? 

A Yes. 

Q, Do you mean to t e l l us t h a t you could see from the 

bottom of the s t eps , you could see her when she got to the 

t op? 

A 

Q 

A 

ft 

A 

Q 

you j u s t 

A 

0, 

her? 

A 

• 

If you s tand a t r i g h t ang le s , you can.-

Wouldn't you have t o mount two or t h r e e s teps? 

That i s p o s s i b l e . 

Well, you d i d n ' t do t h a t , did you? 

No, I did n o t . 

So that inasmuch as yuu d id not a c t u a l l y see her , 

presumed she was a t the t op? 

Ko, I d i d not presume. 

If you d i d n ' t mount two s t e p s , t e l l us how you saw 

I saw her when she got t o the top of the s t e p s . 
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THE COURT; Do I unders tand i t i s a c lo sed s t a i rway? 

THE WITNESS: Yes, s i r . I t has a s l i g h t bend, 

not enough t o prevent you from seeing anyone on the top 

s t e p . 

THE COURT: What do you mean by a c losed s t a i rway? 

THE WITNESS: I t means a s t a i rway covered up t o the 

c e i l i n g . 

Q, (By Mr. Davis ) : Walls on both s i d e s ? 

A Yes . 

Q, So t h a t when she got about two s t eps from the top of 

t h e s t e p s , you began t o mount t h e s t eps? 

A I d i d n ' t say two s t e p s , I sa id f o u r . 

Q, How did you count them— 

A No, I am wrong. I s a id when she got four s teps we 

came t o the bottom of the s t e p s . 

THE COURT: Then you said , as I unders tood you, t h a t 

you d id n o t begin to mount the s t e p s u n t i l she got up to the 

p t o p , i s t h a t r i g h t ? 

THE WITNESS: Yes, s i r . 

Q, And the door she en te red i s about t w o - t h i r d s the 

d i s t a n c e of t h i s room. Did you run up the s t e p s ? 
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A Ran up t h r e e s t e p s a t a t i m e . 

Q. Did k r . Green make t h r e e a t a t ime? 

A He was r i g h t behind me, he must have . 

Q, You d i d n ' t have your shoes off, did you? 

A Ho. 

Q, And she did no t hear you? 

MR, F1UEGEI: How do you know she did not hear 

him? 

MR. DAVIS: If she heard them, I presume she 

wouldn ' t have gone in t h e r e . 

Q, She did not tu rn around, did she? 

A Hot a t any t ime, no . 

Q, She did not ac t as though she heard you, did 

she? 

A Ho. 

Q, Did she have a key t o the room? 

A Ho, the room was open. 

Q, Unlocked? 

A Unlocked. 

THE COURT: Was i t open or unlocked? 

THE WITNESS: The door was b losed but the room 
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was unlocked. 

Q, Did she c l o s e the door when she got i n? 

A After she go t i n . 

Q, Did you conceal y o u r s e l f in the same a lcove t h a t 

Mr. Green concea led himsel f in? 

A I d id . 

Q,, How l a r g e i s the alcove? 

A I t i s l a r g e enough— 

0, How vdde? 

A I t i s wide enough fo r two men to go i n . 

<i I t was r a t h e r a t i g h t squeeze with you and Mr. 

Green in t h e r e , wasn ' t i t ? 

A Well, i t may have been, but I d i d n ' t n o t i c e i t . 

Q, Did Dixon knock or j u s t open the door and walk 

in? 

A Opened t h e door and walked i n . . 

Q, Do you mean the lady j u s t l e f t the door un lock ­

ed or un la t ched? 

A Unla tched . 

Q, Was t h i s door locked when her husband alarmed 

the door? 

A I t was . 
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Q, How do you know that? 

A Because we tried it. 

Q, You tried it? 

A Yes, sir. 

Q, When did you t r y i t , before or a f t e r her husband 

alarmed the door? 

MR. MAIEs He t r i e d i t , he s a i d . 

MR. DAVIS: Wait, Mr. Main, I d id not i n t e r r u p t 

you. 

Q, When did you t r y the door? 

A Mr. Page t r i e d the door while he was t a l k i n g t o 

them, when he asked them t o open the door . He did l i k e 

t h a t t i n d i o a t i n g ) . 

Q, What was the f i r s t t h ing s a i d , Mr. Page sa id , 

" I know you a r e in t h e r e , H a t t i e ? " 

A Yes. 

Q, And then Dixon r e fu sed t o open t h e door and you 

heard the lady say, "That i s Herman." You d id not know 

the l ady , d id you? 

A I d id n o t . 

Q, Did you go through t h e lobby of the h o t e l , d id 
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you have anything to say in t h i s conve r sa t ion between Mr. 

Page and the housekeeper? 

A I d i d n o t . 

Q, Were you standing there at the time? 

A I was not. 

Q Whepe were you a t the time or did you leave p r i o r 

to Mr. Page and Mr. Green l e a v i n g ? 

A After Mr. Page had acqua in ted them with the fac t 

he knew she was t h e r e , I went t o the back p a r t of the hotel 

and covered the r e a r door . 

Q, How long did you stay t h e r e ? 

A Stayed there until twelve o'clock, five or ten 

minutes. 

Q, Waa that door locked them or unlocked? 

A Unlocked. 

Q, At twelve o ' c l o c k the r e a r door was unlocked? 

A Unlocked. 

Q How do you know t h a t ? 

A I came out of i t . 

Q, Well, you could go out of it because there is a 

night latch— 



A I saw o ther persons going i n . 

Q, Did they j u s t tu rn a knob and walk in wi thout 

r i ng ing any b e l l s ? 

A They d i d . 

Q, Qan you desc r ibe some of the peop le you saw go 

in t h e r e ? 

A I saw a lady and a gentleman go i n . 

Q, What did they look l i k e ? 

A The lady was a l i g h t brown skinned woman, wore 

a long dark c o a t . 

Q, Wttat was t h e c o l o r of her h a i r ? 

A I could not see her h a i r , she wore a h a t . 

Q, About how o ld d id she seem t o be? 

A She looked to be q u i t e young. 

Q, About how long? 

A Poss ib ly twenty. 

Q, And the man, what so r t of a looking man was he? 

A He wore a l i g h t o v e r c o a t . 

Q, What was h i s eomplexion? 

A Brown skinned and a derby h a t . 

Q, About what was h is age? 



110 

A He looked t o be around t h i r t y . 

Q, There i s no l i g h t t h e r e , i s t h e r e ? 

A Ho, I was s t and ing r i g h t a t the door . 

Q, There i s no l i g h t a t the bottom of those s t e p s , 

i s t h e r e ? 

A Yes. 

Q, Any at the bottom? 

A Yes, s i r , j u s t as you open t h e door t h e r e i s a 

l i g h t a t t h e t o p . 

Q, And t h a t i s where you were ab l e to d i s t i n g u i s h 

tho«e p e o p l e so c l o s e l y you a r e ab le t o t e l l us the l ady 

was about twenty y e a r s old? 

.1 I was s tanding r i g h t t h e r e . 

Q, How, as a m a t t e r of f a c t , Mr. Holmes, d o n ' t you 

know Mrs. Page knew you were Mr. Holmes and a s s o c i a t e d 

with Mr. Green from the time you f i r s t came t o t h a t h o t e l ? 

MR. FLUEGEL: Do you admit she was t h e r e ? 

MR. DAVIS: C e r t a i n l y , she worked t h e r e and had 

her c h i l d wi th her a t the boarding house where she worked. 

(Quest ion here read by the r e p o r t e r ) . 

A I do n o t . 
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Q, You became very f r i end ly wi th a lady up t h e r e 

by the name of Rosa Will iams? 

A I d i d . 

Q, She was a l s o e i t h e r l i v i n g a t t h i s boarding 

house where Mrs. Page worked or boarding t h e r e ? 

A She was l i v i n g t h e r e . 

Q, And you had some c o n v e r s a t i o n wi th Mrs . Page 

dur ing the time she was a t t h e boarding house, d i d n ' t 

you? 

A Ho o the r than a casua l c o n v e r s a t i o n . 

Q, D i d n ' t you t r y to have her meet some f r i e n d of 

yours whom you sa id was a good looking l i g h t fe l low t h a t 

was anxious to meet her some evening? 

A Ko, I d id n o t . 

Q, Do you mean to tell the Court you nuever made any 

suggestion to Mrs. Page that she go in a party at Saratoga 

with a friend of yours you wanted her to meet? 

A I do, absolutely. 

Q, And you mean to tell the Court under oath after 

you returned from Saratoga and after Mrs. Page returned to 

Baltimore you did not call her up and ask her whether or 
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not t h i s g i r l Rosa, whom you had met i n Sa ra toga , had come 

home y e t end you were anxious t o meet her? 

A I asked her t h a t . 

Q, And d i d n ' t you say Doctor Finney, your f r iend from 

Chicago was in town and you would l i k e to br ing him and c a l l 

on her? 

I I d id ^ o t . 

Q, But you did ask her about Rosa? 

A I d i d . 

Q, You mean you wanted Rosa to come down here and 

see you, is that it? 

A It was agreed that Rosa would see me in Baltimore, 

Q, But you never said anything about this Doctor 

Finney? 

A Ho, sir. 

Q, What name did you go under a t t h i s boarding house? 

A George W. Handy. 

Q, A pharmacist from Chicago, wasn ' t i t ? 

A Yes, s i r . 

Q, And t h i s Doctor Finney was a f r iend of yours from 

Chicago? 
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& No, he was from New York. 

Q, Well , what about Doctor Finney from New York? 

A I d o $ ' t know anything about him. 

Q, But t h e r e was a f i c t i t i o u s Soc to r Finney, w a s n ' t 

t h e r e ? 

A No, t h a t was h i s r i g h t name. He a t e a t the same 

t a b l e I d i d . 

Q, Die!, you become f r i e n d l y wi th him t h a t week? 

A No, no more than e a t a t t he t a b l e . 

Q, Did you ever suggest to Mrs. Pnge she go out on a 

p a r t y wi th him? 

A Ho. 

Q, And of course you know her c h i l d was a t Sara toga , 

her l i t t l e boy? 

A Yes . 

Q, Did you ever t e l l your p a r t n e r , Mr. Green? 

A No. 

i You never discussed that with him? 

A No. 

Q, You d o n ' t mean to i n t i m a t e — t h a t was a p e r f e c t l y 

r e s p e c t a b l e house a t which you were board ing , was i t not? 
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1 I t was . 

Q, You d o n ' t mean to i n t ima t e anybody could do any­

th ing immoral t h e r e ? 

A Hot i f the managers of the c o t t a g e knew i t . 

Q, And Mrs. Page was probably employed t h e r e as a 

w a i t r e s s , was she not? 

.A Yes, s i r . 

Q, In f a c t , she served you wi th meals severa l t imes , 

d id she not? 

A Yes. 

Q, Served you and this girl Rosa? 

A Yes, sir. 

Q, That i s the d in ing room you spoke of a s a pub l i c 

d in ing room, i s i t not? 

A Yes, i t i s . 

3, What time did the d in ing room c l o s e ? 

A Closed 7 . 5 0 . i f you came l a t e r and one of the 

g i r l s was t h e r e , they would serve you. 

Q, After t h a t , the d i n i n g room was used by the persons 

in the house? 

A The d in ing room i s c lo sed even t o o u t s i d e r s a t 

e i gh t o ' c l o c k . 
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Q, You mean nobody goes in the d in ing room a f t e r 

e igh t o ' c l o c k , c o u l d n ' t they go in and s i t down? 

A Âny f r i e n d s of anyone employed t h e r e could go in 

the d in ing room and s i t down and t a l k . 

So t h a t when you saw Mrs. Page s i t in the d in ing 

room with t h i s t a l l brown skinnea man, whom you c lnim was 

Nebby, the doors were unlocked and the re was no p r i vacy , 

was t h e r e ? 

A The door to the d in ing room is always open, as i t 

runs s t r a i g h t back to the k i t c h e n . 

Q, I s t h e r e a p a r l o r a t t h e o t h e r end? 

A Ho, the d in ing room se rve s as a p a r l o r , lobby and 

eve ry th ing ; they have no p a r l o r . 

Q, So the d in ing room i s a l l t h a t and your test imony 

i s tha.t Mrs. Page and Kebby were making love in t h a t room 

t h e r e ? 

A Yes, s i r . 

^ So t h e r e i s always some one in and out t h e r e , 

i s n ' t t he re? 

A In fo r meals , yes , s i r . 

o What about g u e s t s t ha t come ih? 
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A There i s a s e p a r a t e s t a i rway t h a t goes down t o 

the f r o n t h a l l , t h a t l e t ' s you out on the f ront porch , t h a t 

does not communicate with the d in ing room a t a l l . 

Q, How do you get to the d in ing room from the porch? 

A i s you come from the porch you walk s t r a i g h t 

on, the s t a i r l ead ing u p s t a i r s i s on your l e f t and you can 

s t a r t back through the d in ing room to the k i t c h e n . 

Q, The people who l i v e in the back p a r t of the house 

a l l could go through t h e r e , c o u l d n ' t they? 

A Ch, y e s . 

Q, How long did she and Eebby stay in there during 

this time you saw them hugging and kissing, as you say? 

A He was there at 8.30 and remained there until twel­

ve. 

0, Did any of these people who had to go to their 

rooms come through there often? 

A Yes, they would go through quite often, now and 

then. 

Q, Where were you when you saw a l l t h i s hugging' and 

k i s s i n g on the r a r t of Mrs. Page and Eebby? 

A In my room. 
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THE COURT: Looking through the keyhole , he sa id , 

THE VilTKESS: With my door c l o s e d . 

Q, Was t h e r e a l i g h t in the d in ing room? 

A Yes. 

5, Could you sea the d in ing room from t h e porch? 

A l o , my room stopped you from seeing th£ d in ing 

room. 

Q, ,Vere t h e r e e l e c t r i c l i g h t s ? 

A E l e c t r i c l i g h t s . 

Q, So the l i g h t was on dur ing the t ime they were in 

t h e r e hugging and k i s s i n g ? 

A Yes. 

Q, Did you have the l i g h t off in your own room? 

A Off. 

Q, Could you ge t a c l e a r view of the d in ing room? 

A Clear back to the k i t c h e n . 

Q, On e i t h e r s i d e of the d in ing room? 

A H o t a i t h e r s i d e . 

Q, 7/here were Mrs. Page and Neb by s i t t i n g , assuming 

t h a t is t he door of your room t h e r e and t h i s i s the d in ing 

room ( i n d i c a t i n g ) , where in t h i s room would Mrs. Page and 
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Kebby be? 

A i'/ell, the dining room— my room faces jus t l i k e 

that door, tha t was my room, t h i s i s the dining room( i nd i ­

cating) there are tables a l l around the dining room and 

just off from the a i s l e going to the kitchen was a t a b l e , 

where Mrs. Page enter ta ined Kebby, r ight in front of my door. 

Q, Your door was on a l ine with the door tha t leads 

to the kitchen? 

A Ho, my door i s off the l e f t of the l ine tha t leads 

to the k i t chen . 

Q, There are two dining rooms, then, before you get 

to the ki tchen, a r e n ' t there? 

A Yes, a big one and a small one. 

Q, You and Mr. Green then followed her to th i s hotel? 

A Yes, s i r . 

Q, /.here did you pick them up? 

A They l e f t the co t t age . 

Q, About what time? 

A About 8.30. 

Q, What i s the dis tance from the cottage to the hotel , 

about? 
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A About e ight b locks . 

Q, And i t took them how long to get t h e r e ? 

A About twenty minu tes . 

Q, You s a i d 9 .05 , so t h a t i s about f i f t e e n minutes 

l e s s than you said they would have t o go down Broadway to 

ge t to t h i s p l a c e , wouldn ' t they? 

A No. 

Q, How would they go? 

A They would go nor th on Center S t r e e t to Cowen, 

nor-th on Cowen to Congress s t r e e t , west on Congress t o 

Grand Avenue. 

Q, And both Grand avenue find Congress Avenue t r a f f i c 

i s heavy, i s n ' t i t ? 

A Yes. 

Q, How fa r were you behind them? 

A Jue t a b r e a s t of them on the o the r s ide of the 

s t r e e t . 

£ Congress s t r e e t i s a very wide s t r e e t , i s n ' t i t ? 

A t t i s . 

Q, I t i s as wide, i f not wider than t h i s Plaza 

out here? 

A J u s t about the same 



Q, There a r e four o r f i v e l i n e s of automobiles goini 

up and down Congress S t r e e t , a r e n ' t t h e r e , when the r a c e s 

a re going on? 

A No, 

Q, How many are there? 

A Well, the usual traffic that moves up in that 

viainity— 

Q, . There were a lot of pedestrians walking on the 

street? 

A Oh, yes. 

Q, You remained abreas t of them? 

A Yes. 

Q, You d i d n ' t know where they were going? 

A Ho. 

Q, You had no idea they were going to t h i s h o t e l ? 

A Ho. 

5, You were j u s t t r y ing t o f ind out whatever you 

could? 

A Yes . 

Q, However, you remained a b r e a s t of them the whole 

width of Grand S t r e e t u n t i l they got to the ho t e l ? 
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A Yes. The ho te l was on the s ide I was on. When 

they crossed over to the ho te l I c rossed over on the o the r 

s i de. 

Q, But, n e v e r t h e l e s s , you d id not e n t e r the hote l 

u n t i l a f t e r they had gone u p s t a i r s , you never saw them go 

in to any room? 

A No, I would not say t h a t . 

Q, What d id you do when you l e f t the o t h e r s i d e of 

Grand s t r e e t , what i s t h e f i r s t t h i n g you did when you got 

on the s i d e where the ho t e l was, go d i r e c t l y i n to the h o t e l ? 

A V.ent d i r e c t l y in the h o t e l and r i g h t up the 

s t e p s . 

Q, You and Mr. Green both? 

A Yes . 

Q, Die;n't you stop and hide behind an automobile 

f i r s t t h a t was in f ron t of the h o t e l ? 

A NO. 

Q, Didn ' t Mr. Green? 

A Well, you are t a l k i n g about a f t e r they e n t e r e d t h § 

ho te l and went u p s t a i r s . 

o I asked you the ve ry f i r s t t h i n g you did when you 
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ran across the street and you said you went directly in the 

hotel and followed them up the steps? 

A I did. 

Q, I a s k you whether or not you did not s top and hide 

behind an automobile which was parked on' t h e same s i d e of 

the s t r e e t the ho te l was and you say you did not? 

A I did n o t . 

Q, I ask you if Mr. Green did not s top behind an 

automobile? 

A I d o n ' t know what Mr. Green d i d . 

Q, D idn ' t you say Mr. Green came up the s t e p s 

behind you? 

A He d i d . 

Q, So he never had time enough t o hide behind an 

automobile? 

A He could have paused t h e r e fo r a second. 

Q, The l a s t t ime you saw her with Kebby, then , was 

one night when they went out d r i v i n g and Kebby came back 

and he d id not ge t out of the c a r but merely sa id good­

night t o her? 

A The l a s t time I saw her with Uebby was the night 

• j 
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of the 26th, after they l e f t the hotel? 

(Thereupon, a t 4.40 P. M. an adjournment was 

taken un t i l ten o 'clock Monday Morning). 
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SECOND DAY'S PROCEEDINGS. 

Monday, November 22nd,1926. 

-k. s£ * ^ k J/i ^ * >)c 

Hearing in the above e n t i t l e d cause was resumed 

on Monday, November 22nd, 192b, at 10.25 A. M. 

P re sen t , counsel f o r the r e s p e c t i v e p a r t i e s . 

Thereupon - - -

WILLIAM HOLMES, 

whose examination was suspended for the purpose of taking 

an adjournment, resumed the s tand fo r 

REDIRSCT EXAMINATION. 

3y Mr. F l u e g e l : 

Q, Mr. Holmes, we asked you something the o the r 

day about whether you had spoken a t any t ime s ince to Mrs. 

H a t t i e Page, whether you had seen her or spoken t o h e r . 

Do you r e c o l l e c t having seen her a t the Grot t Bui ld ing , 

1C9 East P l easan t S t r e e t in August, 1926? 

A I d i d . 

a Wh.? » « . you doing i „ t h a t b u i m 
ng? 
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A I have an o f f i c e in t h a t b u i l d i n g on the t h i r d 

f l o o r . 

Q, Lid she go t he re? 

A She came to the o f f ice on August 2 1 s t . 

THE COURT: >Vhat b u i l d i n g i s i t ? 

THE WITNESS: Grott Bui ld ing , 109 East P leasant 

S t r e e t . 

Q, She came t h e r e morning, afternoon or n igh t or 

when? 

A In the morning. 

T e l l in your own way j u s t what happened t h e r e ? 

A She came— I was s i t t i n g a t my desk wr i t i ng— 

TEE COURT: Out i t shor t i f you can. She got 

t h e r e and 'what did she say? 

THE WIT RES S: She got t h e r e . She s a i d , "You 

dog, I come to save you the t r o u b l e from coming t o my house 

tomorrow for l u n c h . " She s a i d , "Had you come t o my house 

I would have bio wed your damned bra ins o u t . " 

THE COURT: I do not see how t h i s i s r e b u t t a l 

but go ahead. 

TEE WITNESS: Then I said t o hex'— she had her 
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hand i n her hand bag. I s a i d , "Have you got a gun in t h a t 

bag?" And I went to pu l l out some papers from my drawer 

and she t u rned and r an out o f the o f f i c e and I heard a no i se 

out in the h a l l . I went out i n the h a l l and seen her 

g e t t i n g up in Mr. G r o t t ' s o f f i c e where she tumbled down t h e 

s t e p s , g e t t i n g her hand bag and h a t . 

Q, That i s the l a s t time you spoke t o he r , i s i t ? 

A That i s t he l a s t time I spoke t o h e r . 

THE COURT: Anything e l s e ? 

THE WITNESS: After see ing her g e t t i n g her hat 

and bag I went back to the o f f i c e and heard the phone r i n g . 

I s a i d , " H e l l o " . She s a i d , " I s t h i s Holmes?" I s a i d , 

"Yes-r-

MR. DAVIS: Who i s t a l k i n g , p l ease? 

THE WITNESS: Well , I asked who was speaking— 

THE COURT: Who was t a l k i n g ? 

THE WITNESS: Davis was t a l k i n g . 

THE COURT: The lawyer? 

THE ..'ITKES : I d o n ' t know whether i t was the 

lawyer or n o t . 

TEE COURT: I w i l l not l e t him t e l l what he said 

t h e n . 
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MR. DAVIS: I never c a l l e d him i n my l i f e in 

t h i s c a s e . 

THE COURT: Eo mat t e r whether you did or no t , 

he s a i d he could not i d e n t i f y him. 

MR. DAVIS: I d o n ' t ob jec t to i t . 

THE (JGURT: I do . 

MR. FLUEGEL: We d o n ' t want to p r e s s i t . 

THE CCURT: If he can i d e n t i f y the v o i c e , I w i l l 

l e t him say what occur red , i f the vo ice i n d i c a t e d t h a t i t 

was r e l e v a n t . 

(Testimony of the w i tnes s concluded) . 

Thereupon — 

WILLIAM J. GREEK, 

a witness heretofore produced, sworn and examined on be­

half of the plaintiff was recalled on behalf of the plain­

tiff and testified further as follows: 

DIRECT BXAMIIATIGK. 

By Mr . Fluegel: 

Q, Lir. Green, on the stand Friday you gave us the 

place where you had seen Mrs. Page on Carey Street, you 
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gave us some number which you thought was the 1400 block— 

THE CJUBT: I t h i n k he has given t h r e e numbers 

now. 

Q, What was the c o r r e c t number? 

A 122 7 North Carey S t r e e t . 

Q, I t was the 1500 block and not the 14C0 block 

where t h i s t h ing occurred? 

A That i s c o r r e c t . 

TEE COURT: He f i r s t t e s t i f i e d i t was 17S2 and 

1432 and now he says 1227. 

Q, .Thich of the t h r e e numbers i s c o r r e c t ? 

A 12 2 7 . 

Q, You are s u r e of t h a t ? 

A That i s c o r r e c t . 

Q, You gave us t h e number of the l i c e n s e of t h a t 

c a r , have you looked i n t o i t aga in t o r e f r e s h your memory 

and f ind out what the c o r r e c t number i s ? 

A I d i d . 

Q, What i s i t ? 

A 44535. 

(No cross examina t i on ) . 

(Testimony of the w i t n e s s concluded) 
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Thereupon 

BLANCHE DIXCI'T, 

a w i tness of lawful age, produced on behalf of the 

p l a i n t i f f , having been f i r s t duly sworn according t o law, 

was examined and t e s t i f i e d as f o l l ows : 

DIR3CT EXAMIHAT IDH. 

By Ilr. F luege l : 

Q, Where do you l i v e ? 

A 14 02 Pennsylvania Avenue. 

Q, You have a beauty pa r lo r or s t o r e t h e r e ? 

•A I have a beauty p a r l o r . 

Q, Are you the wife of William Dixon concern ing whom 

we had some tes t imony here on Fr iday? 

A I am. 

Q, Do you know Mrs . Page, the p l a i n t i f f in t h i s 

ca se , in the c ross b i l l ? 

A I d o . 

Q, Did you a t any time in 1926 have any c o n v e r s a t i o n 

wi th Mrs. Page concerning her being with your husband in 

a bed room a t Smi th ' s Hotel? 

A I d i d . 
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Q, about what month was t h a t ? 

A I t h i n k i t was about A p r i l , I d o n ' t r e c a l l t h e 

month. 

THE CCUHT: You mean the t a l k was i n Apr i l ? 

THE V/UKSSS: I t h i n k i t was about t h a t t ime . 

Q, Where d id you speak t o her? 

A At her home. 

Q, What d id you say to her and what did she say to 

you? 

A I ask her i f the r e p o r t was true t h a t was i n t h e 

Afro about being in company wi th my husband in my c r— 

TEE COURT: In your car? 

TEE WITIESS: Yes, and sfee den ied t h e f ac t she 

was with my husband but she s a i d she was in my car wi th 

a Mr. Char les Kelson. Of course ,where they t r a i l e d he r , 

t h a t was a l s o in the paper but I did not speak of t h a t 

p a r t of i t ; I asked her i f t h a t was t rue she was with 

him t h a t n i g h t . 

Q How do you s p e l l t h a t man Ke l son ' s name? 

A K-e-l-s-c—n, I t h i n k . 

Do you know him? 
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A Yes. 

Q Who i s he? 

A Char l i e Kelson . 

THE CGtRT: What does he do , where does he l i v e ? 

THE WITEESS: I th ink h i s address— I d o n ' t 

know h i s a d d r e s s , I know him, when I see him, he has 

been to my house; in f ao t , he was a t my house the o t h e r 

n ig ht an d s ai d— 

MR. DAVIS: We ob jec t to what he sa id . 

0, Well, you do know Char les Kelson? 

A Yes . 

Q, Is he or not a friend of your husband? 

A Ye s. 

<K. What, i f any th ing , did she say about being a t 

Smi th ' s Hotel on April 5 th , 1926? 

A I d id not q u e s t i o n her about t h a t . 

Q, You j u s t asked her about being in your husband 's 

c a r ? 

A That i s c o r r e c t . 

5, Did she s t a t e who a t tha t time drove the car? 

A She sa id she was i n company wi th Kelsoh- I d o n ' t 
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THE COURT: S t r i k e out what she guesses . 

Q, Did she t e l l you what reason she had to be in 

your husband ' s car on Apri l 5 t h , 1926; did she t e l l you 

why she was wi th Kelson? 

A Ho, she d id not t e l l me why, she j u s t said t h e y 

borrowed the car and went o u t . 

(Ho cross examinat ioni . 

(Testimony of the wi tness c o n c l u d e d ) . 

* * * * * * * * * * 

Thereupon 

JALIE3 HERMAN PAGE, 

the p l a i n t i f f under the o r i g i n a l b i l l , produced on h i s 

own behalf , having been f i r s t duly sworn accord ing t o 

law, was examined and t e s t i f i e d a s fo l lows : 

DIRECT ELIMINATION. 

By Mr. F l u e g e l : 

Q, Your name i s William Page? 

A My name i s James Herman Page. 

£ What do you do for a l i v i n g ? 

A I am a c l e rk in the Post Office . 
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Q, How long have you been working in the p e s t o f f i c e ? 

A Since October, 1920. 

Q, Your wife i s Ha t t i e Pai e? 

A Yes, s i r . 

Q, The defendant in the o r i g i n a l B i l l of OompHiaint? 

A Yes, s i r . 

Q, You brought s u i t a g a i n s t her fo r an abso lu te 

d ivo rce? 

A Yes, s i r . 

Q ,Vhen was t h e f i r s t t ime t h a t you had any s u s p i c i o n 

concerning her f i d e l i t y ? 

A In 1923, we were t o a p a r t y a t Pa tapsco , a l a r g e 

p r i v a t e house of about f i f t e e n rooms. 

Q, v/ho owns t h a t house? 

A I t i s owned by Mr. G. C. F i t z g e r a l d and was l e t 

out to Mr. E. Bernard Taylor , i t was r e n t e d for t h a t evening, 

for the r e c e p t i o n . 

Q, What happened or why were you susp i c ious .of her 

c onduct? 

A A f r i end of mine came and t old me— 

MR. DAVIS: Objected t o . . 
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Q, As the r e s u l t of what your fr iend t o l d you, what 

happened? 

A I went t o the t h i r d f l oo r and found her and «. 

fe l low I know she had kept company wi th in a dark room 

alone on the top f l o o r , where a b s o l u t e l y nothing e l s e was 

going on . 

Q, Well, was he t h e r e , was t h i s man with her? 

A Yes, s i r . 

Q, What was h i s name? 

A George Thomas. 

Q, what was the next time you were s u s p i c i o u s of 

her? 

A The next t ime was one n igh t I went home, I went 

to work 5.3C and I got off unexpectedly or without he r 

knowledge— 

Q, When was t h a t ? 

A That was a l i t t l e l a t e r , probably in the e a r l y 

pa r t of 1924 . 

Q, Well? 

A I got off at 9.30, I worked four hours and went 

home and I opened the front door and the front door opens 
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in f ron t of the p a r l o r door , you have a c l e a r view of the 

l i v i n g room from the f ront door, I opened the door and 

see s i t t i n g on the sofa huddled c l o s e to a manby the name 

of Sam H i l l , with a very, very dim shaded l i g h t from a 

small lamp. 

Q, r/hat t ime in the evening? 

A l i n e t h i r t y . 

<i At n igh t ? 

A Yes, s i r . 

Q, What happened then? 
• 

A He jumped or seemed s u r p r i s e d and asked me what 

I was doing off. I t o l d her I j u s t d id not f ee l l i k e 

working. 

Q, Were you supposed to work n ight t ime? 

A Yes, s i r , I was supposed to work u n t i l two o ' c l o c k . 

:i What became of Sam H i l l ? 

A I had not been in but a very few minutes when the 

te lephone rang and she answered t h e phone— 

THE COURT: The ques t ion i s what became of H i l l ? 

THE WITNESS: Sho r t l y af te rwards he l e f t , he l e f t 

almost immedia te ly . 
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Q, Then you had a t e l ephone message from somebody 

and she answered the phone and what then? 

A She d id not have much t o say.. She s a i d over 

the phone, "He i s home", and one or two yeses and noes, and 

hung u p . I asked her who i t was c a l l i n g h e r . She to ld me 

Alber t Smith. I s a i d , "What i s Albert Smith doing c a l l i n g 

you up?" She sa id , " I d o n ' t know, i t was j u s t s o . " 

Q, Do you know who Alber t Smith i s ? 

A Yes, s i r i I know Albert Smith. 

Q, Who i s he, a r e s p e c t a b l e man? 

A No, s i r , Alber t Smith— 

MR. DAVIS: Oh, we o b j e c t . 

Q, What does he do for a l i v i n g ? 

A Albert Smith j u s t a month or two before t h a t had 

come out of t he House of Cor rec t ion , se rv ing t h r e e yea r s 

for nea r ly c u t t i n g a woman to d e a t h . 

Q, Were you a t a ho te l in 19£S when you f i r s t became 

susp i c ious? 

THE'OCURT: That was a t Pa tapsco , a t an e n t e r t a i n ­

ment . 

THE WETNESS: Yes, s i r , about twelve miles out on 

the Washington Road. 
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THE CCURT: On the W. B. &. A? 

THE WITNESS: I t i s on t h e Pennsylvania R - i l r o a d 

but we went by au tomobi le . 

Q, .,'hen was t h e next time a f t e r 1924 you became 

susp i c ious of her o r dur ing 1924? 

A Sam H i l l wanted t o go away, i t seems Sam H i l l had 

been coming t o the house and I never suspec ted them because 

he and my wife had worked t o g e t h e r — 

Q, ,,here was t h a t ? 

A They worked at the Maryland Historical Society 

together. 

Q, Yes? 

A My wife asked me to g ive her money to pay Sam 

H i l l ' s a f f a i r away, he had some t r o u b l e wi th h is wife and he 

wanted to l e a v e town. I t o l d her I d id not have i t . Well, 

t h a t passed on and a few days l a t e r she came t o me and 

s a i d , "You d i d n ' t l e t me have the money but I got i t from 

my f a t h e r find gave i t to him; 3am H i l l went away." 

Q, How, look a t t h i s l e t t e r , which, for i d e n t i f i c a ­

t i o n purposes i s a l e t t e r addressed t o Mr. William S. H i l l , 

Youngs town; postmarked May 28 th , 1924, and the l e t t e r , which 
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i s addressed to "Dear Sam," 13£7 nor th Carey S t r e e t , and 

t e l l us whether t h i s i s her handwr i t ing , the handwri t ing 

of Mrs. Page? 

A Yes, s i r , t h a t i s my w i f e ' s handwr i t i ng . 

( L e t t e r r e f e r r e d to was thereupon marked and f i l e d 

in evidence as P l a i n t i f f ' s Exhib i t No. 3 ) . 

THE WIT BBSS: That l e t t e r was sent to Youngstown, 

I t h i n k , and was r e tu rned because he was not l o c a t e d t h e r e , 

I found i t i n my w i f e ' s drawer . 

Q, Did you ever see Sam H i l l and your wife t o g e t h e r 

a f t e r t h a t t ime? 

A Sam K i l l i s l i v i n g t h e r e now. 

Q, In Youngstown? 

A No, s i r , Sam K i l l came back to Bal t imore , Sam H i l l 

i s l i v t n g 1327 in the house wi th my wife now. 

THE OCURT: How i s t h a t ? 

THE WITNESS: Samuel H i l l i s l i v i n g a t 1327 Carey 

S t r e e t now. 

THE COURT: What do you mean by l i v i n g , in the 

some house or l i v i n g wi th your wife? 

TEE WITKESS: He i s l i v i n g in the house wi th h e r . 
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Q, That is 1327 lorth Carey Street? 

1 Yes. 

Q, How long has he been back? 

A As I unders tand i t , he has been back some t i m e . 

Q, Was t h e r e any o ther s p e c i a l c i rcumstance causing 

you t o be s u s p i c i o u s of your wife t h a t occur red p r i o r t o 

the 5th day of Apr i l , 1926? 

A Yes, s i r . 

Q, '"hat was t hat ? 

A I t happened in June, 1924. 

Q What was i t ? 

A I got off from work t h a t afternoon a t four o ' c lock 

to go to the ba rbe r shop and i t was very hot and I came in 

the back entrance i n s t e a d of going in the f r o n t , i t was a 

s h o r t e r way. The screen door to t h e k i t chen was unhooked, 

I ,walked in and the view from the k i t chen door to where t h e 

te lephone was i s c l e a r and I saw my wife t a l k i n g over the 

phone. I heard her s a y , " I w i l l l e t you hear from me," 

and she looked around and saw me and hung u p . I asked her 

who she was t a l k i n g to and she t o l d me Albert Smith. I ask­

ed her where he was . She t o l d me a t Havre de Grace, Mary-
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l and , s o i t was then I t o l d her I d id no t t h i n k she was t rue • 

to me and t h a t we could not l i v e t o g e t h e r as man and wife 

and t h a t I would g o . I went u p s t a i r s , got a few t h i n g s t o ­

g e t h e r , and 3he came aown and s t a r t e d out the back door . 

She c a l l e d me back and s a i d , "Come on back he re and g e t 

every damned th ing you got and when you go , s t ay ; d o n ' t 

ever come back any more." 

THE COURT: That was when? 

THE WITNESS: In June, 19 2 4 . 

TEE COURT: Well, what happened a f t e r t h a t ? 

THE WITNESS: I l e f t . 

Q, When d id you go back? 

A I have not r e t u r n e d . 

^ You have never l i ved wi th her s ince? 

A Ko, s i r . 

Q, What i s t h e next t h i n g happened? 

A The next t h i n g happened when I engaged Mr. Holmes 

and Green t o watch h e r . After I h ad been t o l d r e p e a t e d l y — 

(Objected t o ) . 

Q, Was t h a t before or a f t e r the 5 th day of A p r i l , 

1926? 

« That was be fo r e t h e 5th n* 
m e o th of j jp r i l . 
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Q, What did you f i nd out a f t e r t h a t , t e l l us what you 

saw? 

A I engaged Mr. Holmes and Green about the f i ~ s t of 

Apr i l— 

THE CO 1ST: Of t h i s yea r? 

THE WITNESS: 19£6, y e s , s i r . I was working day 

t h a t week and t h i s was on— I did not see her— I did not 

see much of them t o make any r e p o r t t o me u n t i l t h e night 

of the f i f t h when we met. There was an acc iden t as I 

passed along Druid H i l l avenue, t h e r e was a f i g h t go ing on. 

I s topped— I was d r i v i n g a ear— I stopped t o see t h i s 

d i s tu rbance and I saw my wife and Dixon a t t h i s window in 

Smi th ' s H o t e l . There were two big arc l i g h t s out t h e r e 

and an e l e c t r i c sign wi th probably a hundred bulbs in i t , 

t h e r e i s no ques t ion in my mind as to t h e i r i d e n t i f y . 

Q, What t ime of the evening was t h i s ? 

A That was around eleven o ' c l o c k . 

Q, Eleven o ' c l o c k a t n igh t? 

A Yes, s i r . 

Q, This was on Druid H i l l Avenue, Smi th ' s Hotel? 

A Yes, s i r . 
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Q, How did you happen to be around t h e r e t h a t time? 

A I happened to be pass ing through the neighborhood, 

i t was more an acc ident than anything e l s e t h a t I happened 

to see them. While I was t h e r e Green came up t o me and 

s a id , "Ycu a r e j u s t the man I am looking f o r . " 

< Who said t h a t ? 

A Mr. Green. 

Q, All r i g h t ? 

A, I s a i d , " I know what you wan t . " He s a i d , "Come on 

around here I w i l l show you someth ing ." So we walked south 

on Druid H i l l Avenue t o Sutaw S t r e e t and he poin ted out a 

ca r t o me s tand ing on Sutaw S t r e e t . 

3, Where did he br ing you? 

A He c a r r i e d me up McCulloh S t r e e t to S t . Mary's 
• 

and i n t o the back of Smi th ' s H o t e l . I sa id to him, "Let us 

go i n . " The door was open. 

Q, Did you go in? 

A We went i n , went up the s t e p s , went to the t h i r d 

f l o o r and stood t h e r e fo r probably f i f t e e n or twenty 

minu tes . I cou ld hear a conve r sa t i on but I could n e t under­

s tand wha't was being s a i d . I s a i d , " I am going to r a p 
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t h a t ? " 

Q, Did you know Dixon? 

A Yes, I knew Dixon very w e l l . 

Q, Did you know his vo ice? 

A Yes, s i r . 

Q, What did Dixon say? 

A Dixon said, "who i s t h a t ? " I sa id , " I t i s a 

boy." He s a i d , "What do you want?" I s a i d , " I got a 

message for you from Boone." I s a id Boone beoause t h a t 

passed through my mind and I knew he was z f r i end of h i s , 

and i t was then my wife spoke up and s a i d , "Don't open 

t h a t door, t h a t i s my husbcnd, Herman." D ixon , sa id , " I 

a i n ' t going to open t h a t door . " So Green said, "Open the 

door, Dixon, i t i s Greenie ." Jackson s a id , "Ho, see me 

tomorrow." 

4 Did you a s k them to open the door? 

A Yes, s i r , I d id . 

«, What did Dixon say? 

A Dixon s a i d , "Man, I a i n ' t going' to open t h a t door . " 

So I s a i d to her , :'You are r i g h t , i t i s Herman and I want 
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you both to know I know you a r e he re and I am goihg t o use 

t h i s evidence a g a i n s t you . " 

What then? 

A We stood the re in the h a l l for probably ten or 

f i f t e e n minutes and I t o l d Green to go on d o w n s t a i r s , I 

was going to see Mrs . Gans, I know her— 

Q, Mrs. Gons i s who? 

A Mrs. Gans i s the housekeeper . . 

«*, That i s the widow of Joe Gans? 

A Yes, s i r . 

Q, She i s t h e housekeeper of Smi th ' s Hote l? 

A Yes, s i r . 

Q, Did you see her? 

A Yes, s i r . I came downs ta i r s and her room o: ens 

at the bottom of the s t eps 3ust to the r i g h t . 

Don ' t g i v e us t h e d e t a i l s of the c o n v e r s a t i o n . Did 

you or not not i fy her of your wife be ing t h e r e ? 

A Yes, s i r . The f i r s t thin*'- I t o l d Mrs.Gans was t h a t 

my wife— 

Q, Don't t e l l us the d e t a i l s t e l l us t h a t you n o t i ­

f i e d Mrs . Gans t h a t your wife was t h e r e wi th Dixon. Was she 

O" not w i l l i n g t 
° ° U p t 0 ^ i oo r wi th y o u ? 
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ME. DAVIS: Who? 

THE WUB1SS: M r s . Gans was no t w i l l i n g . 

MR, DAVIS: I o b j e c t . We a r e n o t r e s p o n s i b l e f o r 

Mrs . Gans ' c o n d u c t . 

THE COURT: D o n ' t t e l l t h a t . 

THE WITEESS: M r s . Gana s a i d t o me— 

Q, (By Mr. F l m e g e l ) : I j u s t want t o say t h i s , i t i s 

a f a c t t h a t Mrs . Gans was n o t i f i e d of y o u r w i f e b e i n g t h e r e 

w i t h Dixon , she d i d n o t g o — 

MR. DAVIS: I o b j e c t t o "She d i d n o t g o ; " 

THE COURT: He can ask him f i r s t i f she wen t . 

Q, Did s h e go to t h e door w i t h you o r n o t ? 

THE COURT: Did you a s k her t o go? 

THE WITNESS: Y e s , s i r . 

THJ] COURT: W e l l , d id s h e go or n o t ? 

THE WITEESS: Eo, s i r . 

Q, (Ey Mr. F l u e g e l ) : Was she p l e a s e d or ang ry a t your 

g i v i n g t h e i n f o r m a t i o n t o h e r ? 

( Q u e s t i o n o b j e c t e d t o ) . 

TEE CwU RT: 3us t a i ne d . 
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Q, (By Mr. F l u e g e l ) : At any r a t e , what d id you do 
• 

a f t e r t h a t ? 

A We t a lked t h e r e for f i f t e e n or twenty minu tes , and, 

as I s ay , the door was open and from her room you have a 

view of the s teps l ead ing from the t h i r d f l o o r . About 

f i f t e e n minutes a f t e r I came d o w n s t a i r s , Dixon came down­

s t a i r s . 

Q, Did you have any c o n v e r s a t i o n w i t h Dixon, t h e n , 

when he came down? 

A Hot u n t i l a f t e r he had spoken t o Mrs . Gans. 

Q, He spoke t o Mrs. Gans, the housekeeper of Smi th ' s 

Ho te l , and then he spoke t o you, did he? 

A She went u p s t a i r s a f t e r t h e i r c o n v e r s a t i o n . 

Q, What became of Dixon, did he s tay t he re or speak 

to you or what? 

A He s t a r t e d o f f . 

Q, Did you or not t h a t nixrht see your w i f e , Mrs. 

Page? 

A I had seen her from the window wi th Dixon, I had 

some words with Dixon. 

Q, Did you have any conve r sa t i on wi th Dixon in the 
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presence of your wife? 

A Hot i n the p resence of my wife . 

Q, Outside of t h e f a c t you had words, you did not have 

any o t h e r t r o u b l e wi th Dixon t h a t n igh t ? 

A D i d n ' t have no f i g h t , no, s i r . 

Q, Now, t h e n , after* Dixon went away where did you go? 

A We walked down t o the f ron t of t h e hote l t o g e t h e r . 

MR. DA¥IS: Dixon and you? 

THE WITNESS: Dixon and I . 

Q, iias Green t h e r e or Holmes a t t h a t time or not 

when you walked back t o the f ron t of the h o t e l ? 

A Green was, Green was din t h e second f l o o r wi th me. 

Q, Did you or not ask Dixon where your wife was? 

1 Ho, s i r , I d id not ask him where she was; I 

knew where she was. 

Q, How long a f t e r t h a t d id you s t a y around the h o t e l ? 

A Probably a half hour , 

Q, Did you see your wife t h a t n igh t at a l l ? 

A BO, s i r . 

<i Then you never l i v e d or cohab i ted wi th her s ince 

t h a t n igh t? 
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A Ko, s i r . 

Q, That was June, 1924? 

A That was A p r i l , 1926. 

Q, Since t h i s case was i n s t i t u t e d , has Mr. Smith, 

the p r o p r i e t o r of t h a t hotel been to see you? 

MR. DAVIS: Of cou r se , I am going t o ob jec t t o 

t h a t . 

THZ COURT: Sus ta ined . 

JO y&u knov; -Aether o r not Mr. Smith, the p ro ­

p r i e t o r of t h a t ho te l and Mr. Dixon were on Apri l 5 th , 1926 

and s t i l l a r e good f r i e n d s ? 

MR. DAVIS: Objected t o . 

TES COURT: Sus ta ined . 

...it. FLUEGEL: Has your Honor ru led— I don ' t 

want t o argue but— 

TEE COURT: I unders tand the ques t ion i s , a re 

Smith and J ixon f r i e n d s . 

MR. FLUEGEL: Yes , s i r . 

TEE COURT: I do not see i t s r e l e v a n c y . 

MR. ZLUEGEL: I t shows the reason for them not 

making any attempt to put t h e s e people out t h a t n i g h t . 
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LR. DAVIS: There has been no evidence t h a t the re 

was any demand on the p a r t of anyone t o put them ou t . 

THB COURT: I w i l l s u s t a i n i t anyhow. 

MR, FIUEGSL: All r i g h t , s i r . 

5, On that occas ion , April 5 t h , 1926, did you or not 

see Dixor: a f t e r your wife and Dixon had been caught in t h a t 

room and you sa id , t o g e t h e r , in the d in ing room; did. you. 

ever see Dixon himself in the d in ing room a f t e r t h a t o n the 

same n igh t? 

A fife passed through what u sed to be a d in ing room, 

t h e r e i s n ' t any d in ing room t h e r e now. 

5, Did you have afiy conversa t ion wi th him then about 

t h i s m a t t e r ? 

A Yes, s i r . 

3, it conversa t ion did you have, a f i g h t or a rgu ­

ment or what? 

MR. DAVIS: Objected t o . Whatever took place or 

occurred out of the presence of the defendant in the b i l l 

i s i n a d m i s s i b l e . 

THE COURT: I w i l l hear what i t i s . 

:. DAVIS: The conve r sa t i on? 
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MR. FITJEGEL: We d o n ' t want the c o n v e r s a t i o n . 

MR, DAVIS: If they want the i n c i d e n t , they want 

the c o n v e r s a t i o n t o o . 

THE COURT: I do not know whether i t i s evidence 

or n o t . If i t i s n ' t evidence, I w i l l s t r i k e i t out . I 

w i l l take i t sub jec t to excep t ion . 

3, Te l l us what occurred in the d in ing room t h a t 

night when you met Dixon? 

A I accused Dixon of being with my wife and he did 

not deny i t and he cannot deny i t . 

THE COURT: I w i l l s t r i k e out t h a t answer. Don't 

a rgue , j u s t answer i t . The quest ion was what o c c u r r e d . 

TBS WITHESS: Whwn we s t a r t e d through the d in ing 

room Dixon said to me, "You have me a l l wrong." I s a i d , 

"Hever mind t h a t , Dixoh, you have been fol lowed from t h e 

time you l e f t my w i f e ' s house u n t i l now and we know the 
r-

rou te you took and e v e r y t h i n g , " and I t o l d him and he 

sa id , "'.Veil, I h a v e n ' t any more to say ." I s a i d , "But i t 

i s a d i r t y t r i c k , you were t h e l a s t one I had any idea 

would be the one I would c a t c h her w i t h " , and we had a 

heated argument— 
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MR, MAIS: What was the hea ted argument? 

THE W3TJBS3: I t o l d him I thought i t was a d i r t y 

t r i c k and I f e l t l i k e h i t t i n g him in the face about i t . 

Q, (By Mr. P l u e g e l ) : Well , did you have blows t h a t 

night or no t? 

A ' ( e l l , we d id not have any blows. 

MR. DAVIS: Does the Court feel t ha t i s admiss ib le? 

TEE COURT;. : I w i l l s t i l l l e t i t remain sub jec t 

to excep t ion . 

Q, Did Dixon on t h a t occas ion or any o the r occas ion 

make any request of you? 

A Yes, s i r . 

«i what did he say? 

MR. DAVIS: When? 

Q, When was i t ? 

A Shor t ly a f t e r the n igh t of Apr i l 5 th , probably a 

week. 

(Objected t o ) . 

THE GCURT: I w i l l s u s t a i n t h a t . 

Q, Let me ask yoti about something e l s e . There i s a 

c r o s s b i l l f i l e d h e r e , in which Mrs. Page charges you w i t h 
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having had improper r e l a t i o n s — 

THE XURTj i r e you going t o t r y tha t in your 

case? 

-MR. FIXJEGfiL: I guess we w i l l have t o do i t . 

THE COUBS: I do not t h i n k s o . 

i.A.. 2LUEGEL:, 111 r i g h t , we w i l l t ake t h a t up 

l a t e r when they t ry the c r o s s b i l l . 

THE CQUJEU: I do not see why you should a n t i c i p a t e 

the defense . 

Q, Have you any chi ldren by Mrs. Page? 

A One boy. 

5, How o ld i s i t ? 

A He i s f i v e y e a r s old October g i s t . •. 

Who has the boy now? 

A Mrs. Page, my w i f e . 

THE COURT: Are you s u p p o r t i n g i t ? 

THE 7JITKESS: Yes, s i r . 

Q, Bo you want the custody of t h i s c h i l d ? 

1 Yes, s i r . 

THE COURT: Where a r e you l i v i n g ? 

THE .VITKESS: Viith my mother and fa the r , 627 Cumber-
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land S t r e e t . 

GROSS EXAMIHjfflOH. 

By MP. Davis: 

Q, The f i r s t susp ic ion you had of your wi fe , Mr. Page, 

was in 1922, at the Patapsoo House . Didn ' t you r wife and 

you have a c u a r r e l as to your own a c t i o n s on t ha t n i g h t ? 

1 Ho, s i r . 

Q, In re fe rence t o dancing s e v e r a l t imes w i t h the 

lady named as t h e corespondent i n the cross b i l l ? 

1 Ho, s i r . 

Q, D i d n ' t you even have a q u a r r e l wi th a Mr. Sh ip l ey , 

who a t t h a t t ime was keeping company wi th Miss Johnson, 

t h a t n i g h t ? 

1 P o s i t i v e l y n o t . 

Q, There were no words between you and your wife over 

your a t t e n t i o n s t o Miss Johnson when, on t h i s n i g h t , you 

say you d i s cove red her on t h e t h i r d f l o o r in the dark with 

a man named Thomas? 

A Ho, s i r . 

Q, She did not i n t i m a t e you had been unduly a t t e n t i v e 

t° Miss Johnson? 
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A LTo, s i r . 

4 Was this room on the third floor supposed to be a 

dining room? 

A Eo, s i r , just a large— 

Q, Unoccupied room? 

A Yes, s i r , the whole house, as a matter of fact, 

was unoeoupied except for these special occasions. 

Q, It was at that time sort of a road house, wasn't 

i t? 

A No, I would not say that . 

Q, Give us an idea of what i t was? 

A I think Mr. Fitzgerald turned it over to Mr. 

Taylor. 

SJ, What kind of a place was i t? 

A I think they started out with the idea of trying tc 

have sort of a country club. 

Q, So UP. Taylor had the whole house? 

A I think so. 

Q, was there any furniture in this room on the third 

floor? 

A Oh, there may have been a few chairs, scant furni­

ture. 
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Q, Wh*t did you see when you f i r s t d i scovered them 

t h e r e ? 

A I asked her what she was doing up t h e r e and Mr. 

Thomas took except ion t o i t and he and I come near having 

f i g h t . He took g r e a t exceptions to i t , he r e s e n t e d i t . 

Q, Did you know? the Mr. Thomas she was with? 

A P o s i t i v e l y . 

Q, You recognized him? 

A' Yes, s i r . 

Q, You say i t was in a dark room? 

A Yes , s i r . 

Q, Eo lights at all? 

A Well, t h e r e was a l i g h t in the h a l l and t h a t gave 

some r e f l e c t ion in the room. 

Q, ,;ere they s i t t i n g down in the re or s tanding up? 

A They were s t a n d i n g . 

Q, Standing up t a l k i n g in t h i s room? 
< 

A Yes, t h e y were s t and ing very c lose t o each o t h e r . 

Q, J u s t s tanding c l o s e t a l k i n g to each o the r? 

A Yes. 

Q, The next time you came home unexpectedly at nine 

t h i r t y — 
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A Oot off nine t h i r t y . 

Q, In 1924, and you found her s i t t i n g on the sofa wi th 

with H i l l ? 

A Yes, s i r . 

Q, Mr. H i l l i s a f r iend of y o u r s , i s n ' t he? 

ft, Ko, s i r , not a f r i e n d of mine. 

Q. You know Mr. H i l l i s a f r i end of the family, he 

l i v e s wi th her f a t h e r , 1327 Carey S t r e e t ? 

A Yes. 

3, And her i&ather I t v e d t h e r e a t the t ine you l i v e d 

t he re? 

A That" i s r i g h t . 

Q, And her father is also living there now? 

A Yes, sir. 

Q, You have been back the re s i n c e you separa ted 

from your wife? ' 

A Ko, s i r . 

4 You d o n ' t mean t o say, Mr. Page— 

A What do you mean? 

Q, Since your s e p a r a t i o n haven ' t you been back to 

1227 Carey S t r e e t ? 
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A I have been t h e r e several t imes t o see her on 

bus iness but not— 

THE COURT: The ques t ion i s were you back there fo 

any pu rpose . 

THE WITNESS: Yes, s i r . 

Q, Then you, as a ma t t e r of f a c t , s ince t h i s s e p a r a ­

t i o n , which you say you d i s cove red in June, 1924, when she 

was t a l k i n g t o Mr. Alber t Smith, you have not been back to 

t h a t house and s tayed a l l n igh t? 

A Ko, s i r . 

5. You are p o s i t i v e you never s tayed a l l n i g h t with 

your wife s ince t h e separa t ion in June , 19 24? 

A Yes, s i r . 

Q, This man, Mr. K i l l , had been going t o the house 

r e g u l a r l y while you were l i v i n g with your wife before 

you became susp ic ious? 

A Yes , s i r . 

3, You had no reason t o be l i eve t h a t there was any 

impropr ie ty between him and your wife? 

A I d id not b e l i e v e i t . 

THE COURT: The ques t ion i s d id you ob jec t to Mr. 

H i l l coming t h e r e ? 
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THIS MfBSSSj Ko, s i r , I never o b j e c t e d . 

Q, Mr. H i l l i s a g r e a t f r i end of her f a t h e r ' s t o o , 

i s n ' t he? 

A I d o n ' t know about t h a t . 

3, Well, i s n ' t he? 

A I d o n ' t know. 

«. Don' t you know when you l i v e d t h e r e he was the re 

then? 

A I had never known him t o come and ask for him. 

Q, Who did he come to see , you a r your wife? 

A He came t o see my wife . 

H, You mean Mr. H i l l came without any ob jec t ion on 

your p a r t p r i o r to having d i scove red him on t h e sofa , only 

to see your wife and there mas no ob jec t ion on your p a r t ? 

A Because they had worked f o r some time t o g e t h e r 

p r i o r t o cur mar r i age . 

Q, At the Maryland H i s t o r i c a l S o c i e t y Bui ld ing? 

A Yes, s i r . 

M. But they were not working t o g e t h e r a t t h a t t ime, 

were they? 

A No, s i r . 
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Q, What excuse did K i l l g ive f o r coming t h e r e and 

c a l l i n g on your wife? 

A Well , I was w i l l i n g t o accept some mutual f r i e n d s , 

I was w i l l i n g t o accep t seme f r i e n d s in my home whom my 

wife had known before we were mar r ied , but I did not know 

she was e n t e r t a i n i n g H i l l when I was not t h e r e . 

Q, In o ther words, the reason you f e l t i t was a l l 

r i g h t for E i l l t o c a l l on your wife was because he was a 

f r i end of your wife p r i o r to her marr iage? 

A Yes, s i r . 

3, And he came t h e r e to see her openly? 

A Yes, s i r . 

5, And fo r t h a t reason you ra i sed no o b j e c t i o n . 

K i l l i s a man much o lde r than ycur wife , i s n ' t he? 

A Ho, I would not say t h a t . 

Q, You say he i s n ' t a man much o lde r than your wife? 

A I suppose H i l l i s a man f o r t y yea r s o l d . My wife 

i s n ' t far from t h a t . 

^ She i s n ' t t h i r t y y e t , i s she? 

A I th ink she i s t h i r t y f i v e . 

Q, JVhen you came in t h e r e and discovered her on the 
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sofa wi th H i l l , d id you accuse E i l l of be ing unduly a t ­

t e n t i v e to your wife? 

Did I accuse him? 

Q, Yes, when you d i scovered him s i t t i n g on the sofa 

in a compromising p o s i t i o n ? 

A Ho, I d i d n o t . 

3, Didn ' t you say anything t o H i l l to i n d i c a t e your 

d i s p l e a s u r e wi th your wife? 

1 Ho, I in tended t o speak to my wife about i t f i r s t . 

Q, About how long a f t e r you d iscovered i t did E i l l 

remain in the house? 

A l o t more than f i ve or ten minu te s . 

Q Did you and E i l l t a l k du r ing those f i v e or ten 

minutes;you a l l t h r e e remained in the p a r l o r t o g e t h e r , 

d i d n ' t you? 

A I had not been in the house more than two or t h r ee 

minutes when the telephone rang and H i l l l e f t a s soon as 

she f i n i s h e d t e l e p h o n i n g . 

Q, So t ha t when she went to the telephone t h a t l e f t 

you and H i l l in the p a r lo r t o g e t h e r ? 
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A Well, the telephone was a t the p a r l o r door . 

Q, E a v e r t h e l e s s , you and H i l l were i n t h e same room 

t o g e t h e r , whether the telephone was t h e r e or not? 

A That i s r i g h t . 

Q, During that time d i d you i n d i c a t e t o H i l l t h a t you 

were d i s p l e a s e d at the p o s i t i o n in which you found him and 

your wife? 

A I was anxio\is to hear what was be ing said over the 

t e l e p h o n e . 

Q, jo tha t as f a r as H i l l i s concerned, he does not 

know t o t h i s day t h a t you were d i s p l e a s e d a t f ind ing him 

with your wife? 

<A Ho, I never s a i d anything t o him about i t . 

Q, You claim when Albert Smith cal ler! up— 

i She sa id s o . 

Q, You s a i d someone c a l l e d up and she t o l d you i t was 

Alber t Smith and she merely s a id you were home and yes and 

no and t h a t ended i t ? 

.A That i s r i g h t . 

Q, Ycu die" not l e a v e her then? 

A Ho , s i r . 



162 

Q, You have seen Mr. H i l l s i n c e the s e p a r a t i o n , 

haven ' t you? 

A I have seen him, y e s . 

Q, To t a l k to? 

A I have seen him bu t I d i d n ' t have any th ing much to 

say to him. 

THE 30URT: A l i t t l e l o u d e r . 

THE WITHBSS: I saw him in &. pub l ic p l ace , t h e r e 

was a bunch of men around a t the t ime t h a t I saw him. 

Q, Haven ' t you borrowed some money from Mr. H i l l 

s ince the s e p a r a t i o n ? 

A 9 o , s i r . 

At the time you saw Mr. H i l l you s t i l l were 

p l e a s a n t , w e r e n ' t you; Mr. H i l l has no r e a s o n to be l i eve t o 

t h i s day t h a t you be l ieve he has been f ami l i a r wi th your 

wife? 

THE CGUr.T: He has a l ready said t h a t . 

Q, If you haven ' t been back to the house and i f you 

d o n ' t know t h a t her aunt l i v e s t h e r e , how do you know t h a t 

Mr. H i l l l i v e s t h e r e ? 

A I c a l l ed her up and he answered the phone. 

You know hie vn*~ 
I-J-O voice*? 
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A Yes, s i r . 

Q, Haven ' t your aunt eve r answered the phone when you 

c a l l e d a lso? 

1 Lly aun t? 

Q, Ho, her aunt? 

A SO, I have not t a l k e d to her aunt over the phone. 

Q, You know her aun t used t o l i v e on Carey S t r e e t , 

d o n ' t you? 

A Yes. 

Q, I s n ' t t h a t aunt living,' a t t h e house a l s o bes ides 

the f a t h e r ? 

A I d o n ' t know, I could not t e l l you. 

Q, The time you say you saw her t a l k i n g to t h i s man 

Alber t Smith, which was the occas ion of the s e p a r a t i o n , 

d i d n ' t she exp la in to you at t h a t time about the f r iend 

who was l i v i n g a t the house, he and h i s wi fe , Mr . Jones , 

i s n ' t t h a t c o r r e c t ? 

A Yes , s i r . 

Q, D idn ' t she explain t o you she was c a l l i n g up 

Havre de Grace Ho te l , a t which Smith worked a t the reques t 

of Jones* wife in order to make arrangements about a job 
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which th i s man Smith had for Jones? 

1 She. diil not explain i t s a t i s f a c t o r i l y , she gave an 

excu se. ' 

Q Tell us what she t o l d you, -whether i t s a t i s f i e d 

you or not? 

A She to ld me she was ca l l ing t h i s friend and his 

wife who were1 l iv ing at the house, Calverton and Mrs. 

Marion Jones— Marion Jones was working at the Baltimore 

Country Club and operating the switchboard there and she 

had been in a l l that afternoon and l a t e r I to ld my wife— 

Q, We don' t want your reasons for being d i s s a t i s f i e d , 

I want you to t e l l the Court what explanation she made of 

that telephone c a l l and then if you wish to volunteer 

anything e l se , that i s up t o you? 

A She did t e l l me she was ca l l i ng Albert Smith at 

Havre de Grace. 

Q Y/hy? 

A For Marion. 

Q, And Marion is the wife of Calverton Jones? 

A Yes, sir. 

Q, Both of who© lived at that house at that time? 
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A Yes, s i r . 

Q, What message was she del iver ing: t o Albert Smith? 

A About some work, I t h i n k . 

Q, For Ca lve r t on? 

A Yes. 

Q, lie is a f r i e n d of yours? 

A Yes. 

Q And Galver ton was out of work a t tha t time? 

A Ne i the r Oalverton nor Marion were paying the 

te lephone b i l l . 

Q, I am not t a l k i n g about t h a t , I am t a l k i n g about 

whether or ne t Oalver ton needed a job a t t h a t time? 

A Why d i d n ' t Oalverton c a l l up then? 

Q, I t i s c o r r e c t t h a t Oalverton was out of a job 

a t t h a t t ime , w a s n ' t he? 

A I t h i n k s o . 

Q, And i t i s c o r r e c t he was t r y i n g t o ge t a job at 

the ho te l a t Havre de Grace?' 

A Yes, s i r . 

Q, You a l so asked Mrs. Jones , or the wife of Oalverton 

J o n e s , and asked Oalverton also whether or not they asked 
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your wife t o ca l l up Smith and g ive him t h i s message, d i d n ' t 

you? 

£ Ho, s i r . 

Q, You d id not ask e i t h e r ? 

A Ho, s i r . 

Q, D i d n ' t they v o l u n t a r i l y t e l l you themselves when 

your wife t o l d them you suspic ioned t h e r e was something 

i r r e g u l a r about t h a t c a l l ? 

A I d o n ' t remember them ever having done t h a t . 

Q, You won ' t say they did not? 

A I w i l l n o t . 

Q, How, before you l e f t , you beat your wife, d i d n ' t 

you? 

A Ho, s i r , I d id not s t ay in the house f ive minu tes . 

Q, Don' t you remember t h i s lady he re , Miss Penn over 

here? 

A I know h e r . 

Q, She was t h e r e in the- house a t the time you d i s -

covered your wife te lephoning to Alber t Smith, wasn ' t she? 

A Yes, s i r . 

Q, D idn ' t you s t r i k e your wife s eve ra l t imes? 

& Ho, s i r . 
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MS, FIUEGEL: We o b j e c t . The ques t ion i s adu l t e ry 

only , t h e r e i s no charge of c r u e l t y or v i c i o u s conduct . 

TEE COURT: The Court of Appeals s a i d in the 

Apple tof f t case a man has t h e r i g h t to beat h i s wife who 

commits a d u l t e r y . I do not t h ink i t i s proper c ross ex­

amina t ion . 

Q, You say when you met Mr. Holmes and Green on April 

5 t h , you j u s t happened to be going' up Druid i i i l i Avenue 

and the f i g h t you heard a t t r a c t e d your a t t e n t i o n ? 

A The f i g h t I saw, ye s , s i r . 

Q, Where was t h i s f i g h t ? 

A The f igh t was tak ing p lace in t h e block between 

S t . Mary's S t r e e t and Eutaw. 

Q, S t . Mary's S t r e e t and Eutaw? 

A Yes, s i r . 

5, On which s i d e , the convent s ide or the o the r s ide 

of Druid H i l l Avenue? 

A I mean Druid i i i l i Avenue. 

I mean which s ide of Druid H i l l Avenue, the convent 

s ide or the o t h e r s ide? 

A Between S t . Mary's and Eutaw, on the s ide of the 
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engine house between Smi th ' s Eotel and the engine house. 

Q, e r e did you stop t o view t h i s f i g h t , you say you 

were d r i v i n g a c a r ? 

A Yes, s i r . 

Q, Where did you scop t o view t h i s f i g h t ? 

A I s topped my car on the same s i d e of the s t r e e t . 

Q, I e r e the f igh t was? 

A Yes, s i r . 

Q, Then you were going nor th on Druid H i l l Avenue? 

A That i s r i g h t . 

Q, About how f a r was t h i s from the engine house where 

they were f i g h t i n g ? 

A I t seems t o have s t a r t e d a t Smi th ' s— 

Q, I d o n ' t mean where i t s t a r t e d , but where was t h e 

ac tua l combat a t t h e time you saw i t ? 

A I am t e l l i n g you i t took p lace between Smi th ' s 

Hotel and the engine house . 

8, How c l o s e to the engine house? 

A The p a t r o l box, I be l i eve , was a t the engine house 

and the t r o u b l e was g e t t i n g the man to the p a t r o l box. 

So a t the time you saw the b e l l i g e r e n t s they were 
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a t the p a t r o l box in the hands of the p o l i c e ? 

A Ho, I s a id I saw t h e argument a t the main door of 

Smi th ' s Eotel . 

Q, Where were you at the time you f i r s t saw i t , t h a t 

i s how c l o s e were you parked to the engine house? 

A Well, I was about ha l f way between the engine house 

and s m i t h ' s Eotel . 

ft That i s where you parked j o u r c a r ? 

-A Yes, s i r . 

Q, In e t h e r words, you were ha l f way from Paca S t r e e t 

to Eutaw S t r e e t on Druid If i l l Avenue ? 

A That i s r i g h t . 

Q Smi th ' s Eote l i s p r a c t i c a l l y at Paca and Paca 

goes through there? 

A Yes, s i r . 

Q, And the men were f i g h t i n g t h e r e in f r o n t of Smi th ' s 

E o t e l ? 

.A Higllt . 

Q, You were s i t t i n g in your ca r? 

A I got out of my c a r . 

3, u hen? 
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A ..hen the crowd moved in my d i r e c t i o n , when they can.e 

down on t h i s a ide of the s t r e e t and crosseo the s t r e e t . 

Q, They went- a c ro s s the s t r e e t ? 

A I c rossed t h e s t r e e t . 

Q, You crossed the s t r e e t to the west side of Druid 

E i l l Avenue? 

1 That i s r i g h t . 

H, DixL they begin to f i g h t on t h i s s i d e ? 

A Ho, they did n o t . 

Q, Why did you cross to the west s ide? 

'A Because I d id not want t o be on the s ide they 

were f i g h t i n g . 

<i You l e f t your ear there? 

A Su re . 

Q, You l e f t your car on the s ide on which they were 

f i g h t i n g ? 

A Yes, s i r . 

Q, You mean you were t r y i n g to get out of the way of 

the f i g h t ? 

A »<ell, not n e c e s s a r i l y , but I had a b e t t e r view of 

the argument from that s i d e of the s t r e e t . 
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Q, You mean a safer view? 

,.d. FLUEG3L: Both? 

A Both safer and better, 

Q, You would have been safe i f you had moved your 

c a r , wouldn ' t you? 

A .Yell, I f e l t l i k e g e t t i n g ou t . 

Q, Sid you see Dixon and your wife before the f i g h t , 

during the f i g h t or a t the t ime the men were being a r ­

r e s t e d , or a t j u s t what point was i t you saw them looking 

out of the window? 

A When I got out of the c a r and crossed the s t r e e t , 

a f t e r the p a t r o l man got the men to the box, I s t a r t e d 

to walk n o r t h towards P r a t t ' s r e s t a u r a n t and i t was t hen 

I saw my wife— 

Q, After the f i g h t was over? 

A Ho, the men had not been taken away, the crowd 

was s t i l l t h e r e . 

Q, But the;, were i n the hands of the p o l i c e a t t h a t 

t i me ? 

A Yes, s i r . 

3, And a t t h a t t ime you walked up in the d i r e c t i o n 

of P r a t t ' s r e s t a u r a n t which i s on the co rne r of Paca and 
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Druid K i l l Avenue. 

O . MAIH: He d id not say t h a t . 

2 Wall, you got to P r a t t ' s r e s t a u r a n t — 

A I d id not say I got to P r a t t ' s r e s t a u r a n t . 

Q, Well, how fa r did you go? 

A Oh, about twenty ya rds probably from the e o r n e r . 

Q, Anyhow, when you got twenty y a r d s south of the 

house on the c o r n e r you looked up and saw your wife and 

Dixon looking out of the window. Which window was i t ? 

A What do you mean which window? 

Q, Which window of t h e h o t e l ? 

A They were i n the ropm on the extreme end of the 

b u i l d i n g . 

Alien you say the extreme end, you mean— 

A The south end of t h e b u i l d i n g . 

Was i t the l a s t window, the most s o u t h e r l y window 

were t h e r e any o t h e r windows between tha t window and the 

.* south end of the b u i l d i n g ? 

•A l i o . 

Q, How were they dressed— they had to l ean out , 

d i d n ' t t h e y , t o see the f i g h t ? 
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I Well, they l e aned out far enough to s e e . 

Q, Were t h e i r shou lde r s v i s i b l e ? 

A I could see t h e upper p a r t of t h e i r body. 

How was your wife c l o t h e d ? 

A I won ' t say whether i t was her unde rc lo th ing or 

p i ece of underwear— 

«i Well , you would have been able t o t e l l whether 

i t was her unde rc lo th ing or not by the absence of s l e eves? 

1 That might be t rue of her d r e s s . 

Q, Well, whatever garement she had on, did i t have 

s l eeves or not? 

A I cou ldn ' t s a y . 

Q, '..ere her shoulders exposed? 

1 Ho, s i r , she had some garment on . 

Q, How was Dixon c lo thed? 

A He wa3 a p p a r e n t l y in his s h i r t s l e e v e s . 

H Top s h i r t or u n d e r s h i r t ? 

A . . e l l , I would say i t was h i s top s h i r t . 

Q, Why would you say t h a t ? 

A Well, because an u n d e r s h i r t does not f i t l i k e 

a top s h i r t . 
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3, In what way do you mean? 

A I mean i t did not c l i n g t i g h t , i f i t was under ­

wear and t h e r e were any s l e e v e s , i t would not be a loose 

appear ing garment l i k e a s h i r t . 

Q, '"ere you able t o t e l l t h a t — t h i s was the t h i r d 

f 1 o or ? 

A Yes, s i r . 

Q, And you were on the ground f loor? 

A Yes, s i r . 

Q, «ere you able to tell whether or not the shirt 

fit tight or loosely? 

A Yes, sir. 

Q, How was i t you were ab le t o - t e l l t h a t ? 

A Well , I wasn ' t looking a t anybody but them. 

Q, Ho, I mean the f a c t t h e s l e e v e s d i d not f i t 

t i g h t ? 

A I am j u s t g i v i n g you my i d e § of what I t h ink i t 

was. I did not pay any p a r t i c u l a r a t t e n t i o n to t h a t . 

4 Did ho have h i s c o l l a r on or off? 

A I c a n ' t say about t h a t . 

5, Eov: long did they remain a t the window? 
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A V<ell, they weren ' t t he re very long a f t e r I saw 

them. 
* 

Q, Well , in the ma t t e r of minutes or seconds, how 

long d id they remain t he re? 

A I stood t h e r e a couple minutes before they went 

i n . 
Q, Then a f t e r they went i n , Green came up? 

A That i s r i g h t . 

Q, They had gone in whan he came up? 

A Yes, and I hs.d s t a r t e d back towards the automo­

b i l e . 

Q, You say t hey had gone in when Green came up? 

A Yes, s i r . 

Q, Well , Green said he saw them too? 

A " e l l , probably he d i d . 

ft Did they come out aga in? 

A Ne, they did no t ; Green came to me and sa id , 

"You are j u s t t h e man—F' 

«c But on the s tand he s a id he c i r e c t e d your a t t en ­

t i o n to .Dixon and your wife? 

A I d o n ' t know whether Mr. Green— 
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s Q, As a ma t t e r of f a c t , your test imony now i s t h a t 

they were not t h e r e when Green came up , they had gone in? 

A That i s r i g h t . 

Q, And. they d id not look out aga in? 

A I d id not see them look out a g a i n . 

Q, Green j u s t happened to come up and s a i d , "You 

are the very man I am looking f o r , " i s t h a t r i g h t ? 

A Yes, s i r . 

Q, I t was j u s t good fo r tune he found you the re? ' 

A He had been looking for me. 

Q, D idn ' t he have an appointment with you? 

A No, s i r . 

Grean said he had an appointment with you— 

A Ufa had ar ranged one or two p laces t h a t he could 

c a l l me. 

But he d id not c a l l you a t e i t h e r of those 

p l a c e s ? 

A Yes, he d i d . 

Q, I mean, he d i d not l o c a t e you at e i t h e r of those 

p l aces ; in o the r words, i t was j u s t a s t reak of good 

fo r tune you were t h e r e when Green cameup? 
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A Yes, s i r , i t was. 

Q, You had no appointment wi th C-reen and they had 

gone in when Green came. Was the door opened to Smi th ' s 

Hotel whan you went i n the r e a r ? 

A Yes, s i r . 

3, The r e a r of Smi th ' s Hotel i s on l i t t l e Monument 

S t r e e t , i s n ' t i t ? 

A I t h ink t ha t i s t he name of i t . 

3, Aiyrhow, the r e a r door i s on l i t t l e Monument 

S t r e e t , i s n ' t i t ? 

A I t h i n k t h a t i s the name of i t . 

Q, And t h e r e i s a n igh t l a t c h on t h a t door, i s n ' t 

t h e r e ? 

A Hot t h a t I know of, i t w a s n ' t working tjie n igh t 

I went i n . 

Q, In ottrer words, t ha t door was openfor anybody 

to walk in? 

A Yes, s i r , anybody. 

Q, There was nobody in the r e a r of t h a t hote l to 

see people t h a t come i n , i s t h e r e ? 

A O r d i n a r i l y I d o n ' t th ink s o . 
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Q, And t h e r e was no one t h e r e t h a t n i g h t ? 

A i;o, s i r . 

Q, In o t h e r ' w o r d s , a bu rg l a r cou ld have gone in 

and done whatever he wanted without being d e t e c t e d ? 

A Yes, s i r . 

Q, Because no one knew yau were i n t h e hote l u n t i l 

you made i t known t o Mrs. Gans a f t e r you say you ta lked 

through the door to your wife and Dixon? 

A That i s r i g h t . 

Q, in order t o get t o t h i s room on the t h i r d f l o - r , 

where you say your wife was you had to pass Mrs . Gans' 

room, d i d n ' t you? 

I passed her door . 

I mean the room she oeoupied on the second f l o o r ? 

Yes, s i r . 

And the door of that room was open, was i t not? 

Ko, s i r , when we went in i t was c l o s e d . 

MP. Green and Mr. Holmes sa id i t was open? 

I t wfcs c l o s e d when we went up and open when vie 

came down. 

Q, I t was open when you eame down? 

1 Yes, s i r . 

A 

•at. 

A 

at, 

A 

0, 

A 
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Q, And you remained t h e r e f i f t e e n or twenty minutes 

and you heard vo i ce s t h a t you could not unders tand or 

some conve r sa t i on , than you t r i e d to get Dixon to come 

out under the ruse you had a message for him from Booney? 

A Thfit i s r i g h t . 

Q, And your wife s a i d , "That i s Herman, d o n ' t open 

the door'. " 

A Yes, s i r . 

3 As a ma t t e r of f a c t , you knew, of c o u r s e , your 

wife knew your v o i c e , d i d n ' t you? 

A Yes. 

Q, uhy were ycu the one t h a t ta lked through the door 

when you had Green and Holmes t h e r e , you knew your wife 

was in t h e r e , d i d n ' t you r a t h e r imagine she would r e c o g ­

nize your vo ice? 

A The reason I d id i t was because Mr. Green seemed 

r e l u c t a n t about doing i t . 

• Q, .Vhat reason did he g ive you for not wanting t o 

do i t ? 

A Well, to t e l l you the t r u t h , he t o l d me i t w a s n ' t 

n e c e s s a r y . 
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• 

Q, In other words, he felt as though the discovery ha 

made was sufficient evidence to support your bill for 

divorce? 

1 Yes, sir . 

3, Of course*, you told Mr. Green you wanted t h i s 

evidence for d i v o r c e , d i d n ' t you? 

1 I d o n ' t know t h a t I t o l d him what I was going to 

do wi th i t , I "Gold him I f e l t my wife was l i v i n g in a d u l ­

t e ry and I wanted him t o t r y and ca tch h e r . I had i t in 

my own mind— 

Q, if/hen you say l i v i n g in a d u l t e r y , you don'.t mean 

she was l i v i n g wi th some man as a common law wi f e , but she 

was l i v i n g in adu l t e ry at i n t e r v a l s ? 

1 Yes, t h a t i s r i g h t . I t o l d her t h a t n igh t I was 

going t o use the evidence a g a i n s t h e r . 

Q, You t o l d him? 

A Ho, I t o l d h e r . 

3, I am asking you whether you to ld Green at the t ime 

you r e t a i n e d him or between t h a t time and the ni=jht he 

procured your evidence for you t h a t you in tended t o use 

t h i s evidence in the support of a b i l l for d ivorce a g a i n s t 

your wife? 
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A I answered t h a t , I sa id I d o n ' t remember having 

t o l d hirn. 

Q, Ji l l r i g h t . Anyhow, he must have known i t a t tha t 

tiipe when he sa id you had enough evidence? 

A Sur e . 

«c You must have to ld him, d i d n ' t you? 

MR, ?LUSGEL: We object to t h a t . 

Q, Did you t e l l him or not p r i o r t o him saying t h a t 

i s enough? 

A Su re . 

4 Sow, then , you say your wife s a id , "Don't open 

the door , t h a t i s Herman," you heard her say t h a t to Dixon? 

A Yes, s i r . 

Q, Did she say i t cut loud? 

A She said, i t loud enough for me t o unders tand i t . 

Q, In a conve r sa t iona l tone or axc i t ed tone? you know 

about . how she t a l k s in an ord inary conve r sa t ion? 

A I am su re she did not i n t end fo r me to hea r . 

Q, would you say i t was a c o n v e r s a t i o n a l tone? 

A I am sure she was e x c i t e d . 

Q, Was i t a c o n v e r s a t i o n a l tone? 
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A I t o l d you i t was loud enough for me t o c l e a r l y 

unders tand i t . 

2 So she s a i d i t loud enough for you to under ­

stand i t ? 

A Ye s . 

H, Then you went away— 

A Dixon t o l d Green to see him the next day. 

Q, Then you went down and had some conve r sa t i on wi th 

Mrs. Gans? 

MR, MAIH: -e ob jec t to t h a t . This i s a l l going 

in to the r e c o r d , he i s t a l k i n g t o h imse l f . 

THE GOUHT: Well, you do the same t h i n g . 

Q Do you remember the time of the s e p a r a t i o n , which 

was in 1924, when your wife was working' a t the Y. M. C. A. 

r e s t a u r a n t ? 

A Yes, s i r . 

^ That you sent an a t torney to your wife asking your 

wife t o agree togran t you a d ivorce on the ground of d e ­

s e r t i o n and t h a t your wife refused a#d upon her r e fusa l 

you ca l l ed your wife up and quar re led wi th her about the 

f a c t she d id re fuse to agree t o t h a t ? 
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M&, PLUEGEL: Objected t o . 

THE COURT: I w i l l s u s t a i n i t because t h e r e are 

too many q u e s t i o n s . 

Q, Lid you c a l l your wife up in re ference t o a 

r e p o r t an a t to rney made t o you about her refusing to grant 

.you a d ivorce? 

KR. PLUEGEL: Objected t o . 

KR. DAVIS: I can show unc lean hands. 

THE COURT: That was a l l c l e a r e d up by the Apple-

t o f f t c a s e . 10?. P luege l w i l l t e l l you I t r i a d my bes t t o 

f ine a g a i n s t him and I could not do i t . He can ask 

whether or not he qua r re l ed wi th h is wife because she would 

not agree t o not r e s i s t an a p p l i c a t i o n for d i v o r c e . Ex­

cept as bear ing oa h i s c r e d i b i l i t y , i t i s n ' t evidence at 

a l l . The Court of Appeals has r u l e d t h e r e i s apparen t ly 

no excuse for a d u l t e r y on the p a r t of e i t h e r p a r t i e s . 

Even c rue l t r ea tment i s n ' t a defense . 

<<, Did you or not q u a r r e l with your wife as a r e s u l t 

of her r e f u s a l to agree to grant you a d ivorce on the 

ground of d e s e r t i o n ? 

(Question ob jec ted t o ; ob jec t ion o v e r r u l e d ) . 

A HO. 
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Q, D idn ' t you c a l l her up? 

A I c a l l e d her up . 

Q, v/hat was the conver sa t ion? 

(ques t ion objec ted t o ; ob j ec t ion s u s t a i n e d ) . 

5. You say you d id not q u a r r e l with h e r . Did you 

c a l l her up in r e f e r e n c e t o her r e f u s a l to grant a d ivorce 

on the ground of d e s e r t i o n ? 

. A I c a l l ed up and d i scussed i t . 

Q, Te l l us what you said i n r e f e r ence to i t ? 

MR. FLUEGEL: We object to t h a t . 

TEE GCUBT: S u s t a i n e d . As I unders tand i t , t h a t 

only goes to h i s c r e d i b i l i t y in o rder t h a t you can c o n t r a ­

d i c t him. I t i s not good for many o the r r e a s o n s . 

Q, We have asked for the custody of the c h i l d . When 

did you l a s t see your ch i ld p r i o r t o having probably seen 

i t in the Court room on Fr iday? 

& we l l , the l a s t t ime I saw him, I sav; him wi th h e r . 

THE OOtJBT: When was i t ? 

THE WITNESS: Oh, probably a month ago . 

Q, (By Mr. Davis) : Don' t you remember p r io r to t h i s 

s u i t having been f i l e d when, by agreement your wife was 
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accep t ing f ive d o l l a r s a week for the suppor t of your 

c h i l d , she c a l l e d you up or wrote you in re ference t o your 

see ing the c h i l d and talcing i t out to your home some tim# 

and you wrote her a l e t t e r and t o l d her you would decide 

your own time when you wanted to see the ch i ld? 

A Ko, t h a t was not i t . 

THE COURT: I s t he l e t t e r t h e r e ? 

MR. DAVIS: Yes, s i r . 

MR, î LUEGSL: Are you o f f e r i n g t h i s as evidence? 

MR. DAVIS: Yes, s i r . 

THE WITHBSS: May I look at i t again? 

{. FXUEGEL: Yes , you can look a t i t . 

Q, (By Mr. Davis) : This i s your s i g n a t u r e and hand­

w r i t i n g I be l i eve? 

A Yes, s i r . 

THE CuuRT: The ques t ion is did you w r i t e t h a t 

1 e t t e r ? 

A Yes, s i r . 

MR. DAVIS: We o f f e r i t in evidence . 

( l e t t e r r e fe r r ed to was thereupon marked and f i l e d 

in evidence as Defendant ' s Exhib i t No, 1 ) . 
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Q, Sow, a t tha t time you were not very anxious t o 

see the c h i l d , were you? 

A Yes, I was anxious to see i t . 

Q, <-hy did you wr i t e t h i s l e t t e r ? 

A Because she would send him a t inopportune t imes , 

she would send him at her own convenience; she d id not 

cons ide r the convenience of me or my mother. If she wanted 

to go out , she would send him without any n o t i c e , send him 

up by some l i t t l e c h i l d and t e l l the c h i l d to l e ave i t . 

Then i f I went t o ge t him, t h e r e was always a renewal 

of some of our t r o u b l e s and an argument and i t would e a u a e 

me too much u n p l e a s a n t n e s s . 

Q, Didn ' t she o f f e r to send him out to the house, 

to send him up to your fa ther? 

MS. FLUEGBL: I o b j e c t . 

THE COURT: Cn the q u e s t i o n of the custody of the 

c h i l d , anyth ing i s a d m i s s i b l e . 

Q, -Didn't she o f f e r to send him up to your fa ther? 

A At times but I unders tood he was not coming t h e r e . 

Q, You mean to say he was not coming there? 

A I t was unders tood a t home. 



187 

Q, Prom whom d id you unders tand i t ? 

4 I unders tood i t from my mother. 

3, You d i d n ' t unde r s t and i t from your f a the r? 

A Yes , he t o l d me. 

Q, But t h i s l e t t e r i s in answer to a l e t t e r t e l l i n g 

you to come t h e r e and get the c h i l d , t ha t the c h i l d would 

be ready for you? 

JL I d o n ' t remember— 

^ You wouldn ' t say she d i d n ' t w r i t e such a l e t t e r 

would you? 

A Yes , I would because I d o n ' t remember. 

Q, when you d o n ' t remember i t means— 

A I w i l l say i t was not s e n t . 

Q, What makes you answer d i f f e r e n t l y now and a ha l f 

a minute ago you d i d n ' t remember?. 

A Because I t h i n k my memory would se rve me wel l 

enough to remember t h a t . 

3, :,Vhat caused you to w r i t e t h i s l e t t e r because i t 

i s c e r t a i n l y in answer to some communication from her , 

e i t h e r ve rba l or w r i t t e n ? 

A Because she had w r i t t e n me and she had ev iden t ­

ly— 
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I remember the coat I bought for him and she had ev iden t ly 

w r i t t e n me about something e l s e and probably sa id something 

about sending and g e t t i n g him more o f t e n . I s a ma t t e r of 

f a e t — 

Q, That i s what I j u s t asked you? 

THE COURT: Let h i m - f i n i s h . 

A (Cont inu ing) : She had sen t the baby to the 

house and had the b e l l rung and run away and l e f t him 

s tanding on the s t e p s . I t was j u s t her a t t i t u d e I did not 

l i k e . 

(Thereupon, at 12 o ' c lock noon, a r e c e s s was taken 

u n t i l one o ' c lock P . ! ! . ) . 

:t; i£ # ^ ê M * + * * * 

AFTER RECESS (1.05 P . M. ) . 

•- * + + + * ^ ^ M 

Thereupon -

JAMES HERMAK PAGE, 

whose examination was suspended for the purpose of t a k i n g 

the noon r e c e s s , resumed the s tand f o r 

i • 

CROSS EXHtlHATIOB (Cont inued) . 
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By Kr% Davis: 

2, P r io r to the Order of Court passed by Judge 

Duffy a t the t ime th i s case was up for hear ing oh alimony, 

^ r . Page, how much had you been c o n t r i b u t i n g for the 

support of your wife and ch i ld? 

THE COURT: I s k him f i r s t about the w i f e . 

5, How much have you been c o n t r i b u t i n g to t h e wife? 

A There w a s n ' t any d i s t i n c t i o n made in the amount I 

gave h e r . 

TIES COURT: »Vhat do you give? 

THE TCTHBSSs We agreed on f i v e d o l l a r s a week. 

THE COURT: Who agreed? 

TEE RXHS88: W wife and I . 

5, D i d n ' t your wife severa l t imes make r e q u e s t s of yo 

to g ive her more? 

A i-o, she did n o t ; she asked for t h i n g s for t i e 

baby. 

THE COURT: Did you get them? 

THE ..IiLECS: At t i m e s , y e s , s i r . 

THE COURT: How much were you making then? 

IHB flITBBSSj S ix teen hundred d o l l a r s . 
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IHJ CCOftfj How much are you making now? 

THB 7/ITK35S: Twenty one hundred d o l l a r s . 

Q, (By Mr. Davis ) : You mean s i n c e 1924 you have 

go t t en an i nc r ea se of f i v e hundred d o l l a r s ? 

A I t was year before l a s t we go t an automatic i n ­

c r e a s e of t h r e e hundred d o l l a r s . 

Q, Weren' t you getting" e igh teen hundred d o l l a r s a t 

t he t ime of the sepa ra t ion? 

A Bo, s i r . 

Q, ,-hen did you go in the Post Office? 

1 1920, Ootober . 

<i V/hen did you begin to get twenty one hundred 

d o l l a r s ? 

A I thin) : the i n c r e a s e went in to e f f e c t the 1 s t of 

J u l y , 1925. 

0. i i f t e r t h a t i n c r e a s e , did you i n c r e a s e the amount 

you c o n t r i b u t e d t o your wife and ch i ld? 

A Ko. 

Q, And you say she never t r i e d t o get you to i n c r e a s e 

the amount? 

A Eo, s i r . 
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Q, Did you pay t h a t r e g u l a r l y , Mr. Page? 

A Yes, s i r . 

3, Do I unders tand from your test imony t o - b e , t hen , 

from the day Judge Duffy passed t h e order t ha t you were to 

pay four teen d o l l a r s a week, the t o t a l amount you have given 

your wife was p r a c t i c a l l y f i ve d o l l a r s a week from the time 

of the s e p a r a t i o n ? 

A Yes, s i r . 

2 You were never in a r r e a r s a t a l l on t h a t f i v e 

d o l l a r s a week? 

MR. FLUEGBL: Objected t o . 

TEE COURT: I t h i n k t ha t i s r e l e v a n t to show how 

he suppor t s the c h i l d . 

You say you d o n ' t owe her anyth ing on t h a t f i v e < 

d o l l a r s a week agreement? 

A No. 

Q, I show you two no te s ,you wrote both of those , d i d 

you not? 

(Papers handed w i t n e s s ) . 

MS. MAM: J u s t say yes or no, Mr. Page? 

A Yes. 
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Q, They were w r i t t e n a f t e r t he s e p a r a t i o n , were they 

not? 

A Yes . 

Q. How, Mr. Page, these notes you have read here they 

are in reference to money you owed your wife at that 

time? 

THE CCURT: Are you offering: these? 

MR. DAVIS; Yes, sir. 

. MAIN: Ce objec t to them. They don ' t show 

the t ime, there i s no time when t h o s e papers were w r i t t e n . 

MR. DAVIS: I asked the w i t n e s s i f they were 

w r i t t e n a f t e r the s e p a r a t i o n . They a r e not d a t e d . 

I t. 1 EGEE: I t has very l i t t l e e f f ec t , the only 

th ing i s t h a t — the only ma t t e r i s d i r e c t e d to what he 

should pay h is c h i l d , your Honor i s going to take i n t o 

c o n s i d e r a t i o n what he makes. I t does not make any d i f f e r ­

ence whether he paid or whether he d id no t p a y . 

MR. DAVIS: They were sent to h i s w i f e . 

THE CCURT: His w i f e ' s name i s n ' t Herman. 

MS. DAVIS: No, s i r . 

TEE COtRT: And i t i s s igned Herman. 
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A. DAVIS: Yes, s i r , he might be able to explain 

t h a t . 

THE COURT: I do not th ink i t has any probative 

force but I wil l l e t them i n . 

(Papers re fer red to were thereupon marked and 

f i l e d in evidence as Defendant's Exhibits 170. 2 and l o . 

3, respect ively) . 

Q- You say there was no arrearage between you and 

your wife on the f ive dol la r agreement since the time Judge 

Duffy passed the order that was passed the 21st of May, 

1926, was i t net? 

MR. FLUE GEL: 7vre object to t h a t . 

THE COURT: He has already said i t was no t . I 

wi l l sus ta in i t for that reason. I am not going t o pay 

much a t tent ion to t h a t . Eere i s a man who t e s t i f i e s he 

i s making fcixteen hundred do l l a r s a year up to twenty one 

hundred d o l l a r s , and I am assuming he did not get the 

twenty one hundred do l l a r s u n t i l a f t e r Judge Duffy's order 

was passed, but ge t t ing a l l tha t money he only gave his 

wife five do l l a r s a week and if he was not in default at 

a l l , tha t i s a pre t ty bad record. 
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i.-i. DAVIS: I might j u s t c o r r e c t your Honor t h a t 

he was g e t t i n g twenty one hundred d o l l a r s a year when 

Judge Duffy passed t h i s o r d e r . 

THE COURT: Well, even s i x t e e n hundred d o l l a r s a 

yea r and only f i v e d o l l a r s a week i s bad enough. You can 

support a c h i l d on t h a t . 

Q, (By Mr. Davis ) : Mr. Page, a t the time you l e f t 

your wi fe , i s n ' t i t c o r r e c t t h a t you have pawned a watch 

t h a t belonged to her for f i f t y d o l l a r s . you h<-d pawned 

a r i n g which belonged t o your wife fo r f i f t y d o l l a r s and 

a watch for ten d o l l a r s and you never go t them out a f t e r 

the s e p a r a t i o n ; she was forced to redeem them h e r s e l f ? 

MR. FLUEGEL: Objected t o . What has t h a t to do 

with the case? 

THE COURT: I t might have some bear ing on the 

support of the c h i l d but i t i s n ' t p e r s u a s i v e . For t h a t 

r ea son , I w i l l s u s t a i n the o b j e c t i o n . 

MR. DAVIS: When Mr. Fluegel began to ask the 

defendant some q u e s t i o n s in r e f e r e n c e to the c ro s s b i l l — 

THE COURT: I t o l d him t h a t t h a t was a ma t t e r of 

a f f i r m a t i v e proof on your p a r t and I do not see why he 
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a n t i c i p a t e d i t . 

MR. DIVIS: im I p e r m i t t e d t o ask t h a t now? 

TEE JGUKP: I d o n ' t t h i n k you ought t o ask him 

on c r o s s examinat ion. I d o n ' t c a r e how you do i t . 

Q, (By Mr. Davis ) : Cf cou r se , t h e r e have been some 

o the r s e p a r a t i o n s between you and your wife p r i o r to June, 

1924, hadn ' t t he re? 

A For a s h o r t i n t e r v a l , a day or . two. 

Q, That was because a message was brought to her i n 

r e f e r ence t o a da t e you had with your g i r l and your wife 

took Umbridge at t h a t , i s n ' t t h a t c o r r e c t ? 

k No, s i r . 

<i Do you r e c a l l having been a t the c a b a r e t a t New 

and J a spe r S t r e e t s , and having found two o the r gentlemen 

who worked in the post Office wi th you e n t e r t a i n i n g some 

l a d i e s p r i o r t o your s e p a r a t i o n — a f t e r the s e p a r a t i o n , 

r a t h e r ? 

A Eo, s i r . 

Q, Don ' t you remember t h o s e l a d i e s l i v e d in Green-

willow S t r e e t and a l l four of you proceeded from the c a b a r e t 

t o Greenwillow S t r e e t ? 

A •' liofh four? 
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£ The four of you? 

I Ho, s i r . 

Q, The four men and two l a d i e s ? 

A NO, s i r . 

3, Don't you remember those two l a d i e s began to 

d i s robe in Greenwillow S t r e e t ? 

A No, s i r . 

5, Don ' t you remember two of the men l e f t and l e f t 

you in the room wi th two of those l a d i e s ? 

1 Ko, s i r . 

4 Don't you remember one of the men who were wi th 

you was named Lloyd Farmer? 

A No, s i r . 

Q, You know Lloyd Farmer? 

1 Yes, s i r . 

Q That i s i n c o r r e c t ? 

1 Yes, s i r . 

Q, You mean i t i s i n c o r r e c t you went to Greenwillow 

S t r e e t w i th t h e s e l a d i e s ? 

A Who e l se was t h e r e ? 
i t 

V/itb Mr. Farmer? 
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A Yes. 

Q, Mr. Gray? 

A Who is Mr. Gray? 

% You know him, he works at the Post Office, don ' t 

he? 

A What i s the question now? 

Q, I think I asked you i f he worked in the post 

Office. Do you r eca l l when you went to a dance given a t 

the ha l l at Eutaw and Biddie S t r e e t s , prior to this 

separation in June, 19£4, to which dance you took your 

wife, and at the time you were s i t t i n g at a table eat ing 

with your wife that a Miss C a r l i t t a Johnson came up to 

you with a whiskey f lask in her hand, placed her arms 

around you and i n s i s t e d upon your taking a drink out of the 

flask? 

A That pos i t ive ly i s not true, no par t of i t . I 

attended the dance t h e r e . 

3 That i s co r r ec t , there was a dance at that hal l? 

A I wi l l admit there was a dance and I took my wife. 

3, But there were no words between your wife and 

Kiss Johnson about her a t ten t ions to you? 

A Bo, a i r , not tha t I know of. 



198 

Q, And i t i s i n c o r r e c t t ha t she did at tempt to bug 

you in the presence of yoxxe wife and i n s i s t e d on your 

t ak ing a d r ink out of a f l a s k which she had a t t h a t time? 

A Yes, s i r , i t i s i n c o r r e c t . 

Q, When you were separa ted from your wi fe , you 

had a r ing which belonged to your w i f e , d id you not? 

A. No, I d i d n ' t have i t . 

^ Did you have a r i n g of your wife at the time you 

l e f t her? 

A So, I d id not have i t . 

<* 7/here was i t ? 

A .Vith her consen t , we had borrowed some money, 

on a r i n g I gave h e r . 

5, La te r on, dicin' t you redeem tha t r ing? 

A llo, s i r . 

Q, You never got i t back from t h e person t o whom 

you pledged i t as s e c u r i t y ? 

A No, s i r . 
• 

Q You did not give that ring or the stone that was 

in that ring made up in another ring to Miss Johnson for 

a Christmas present after you left your wife? 
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A I have not given Miss Johnson any ring. 

Q, lor any presents? 

A Eo. 

% fio p r e s e n t s a t a l l ? 

A T.o. 

Q, You do r e c a l l seeing Miss Johnson? 

A Yes, I have been to Miss Johnson ' s heme. 

5 How of ten? 

A fthy, probably two or t h r e e t imes a week, some­

t i m e s . 

And. a t the time you had your oar, you have gone 

d r i v i n g with Miss Johnson? 

A Yes, and her mother and s t e p f a t h e r . 

,:nd gone to t h e a t r e ? 

A Never been to t h e a t r e . 

Q, l e v e r been vfeo Washington? 

A In company with ten or twelve o ther p e o p l e . 

5, Who were the o t h e r persons? 

A I..rs. George Johnson, l l r s . E l i a s Person, Mrs. 

George Holland, Mr. Graf to:; Johnson, Miss C a r l i t t a Johnson 

and myself . 
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Q, Row did you go, t r a i n or automobile? 

A We motored. 

Q, In who se ear? 

Ji Mr, Johnson ' s car— Mr. George Johnson ' s car 

and my c a r . 

3, Who were in your car? 

A Mrs. George Holland and Miss Johnson. 

Q, Andy our s e l f ? 

A And myself . 

Q, Only t h r e e persons in your ca r? 

A un i t a minute, now, t h e r e may have been someone 

e l s e in my car but I d o n ' t remember, I know we were s p l i t 

up i n t o two c a r s . 

Q, You d o n ' t know how they were d i s t r i b u t e d . How 

long did you stay t h e r e ? 

A We went about two o ' c lock in the afternoon and 

we r e t u r n e d t h a t n igh t probably about nine or ten o ' c l o o k . 

Q, That i s the only time you have ever be-h to 

Washington wi th Miss Johnson? 

A That i s the only t ime . 

Q, That i s t he only t ime you have ever betn out of 

the c i t y with MiM Johnson? ; 

— I I " " — ' - — • — • — • I I I — | i l I M I I ! • » ! • ! • I I — • • • ' '• — ' '" — 
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* He. 

Q, What o t h e r t imes were you out of the City w i t h 

Miss Johnson? 

A Mrs. Person, Mr. Johnson and Mrs. Johnson and 

I drove ene Sunday to Get tysburg , got t he re r a t h e r ea r ly 

and drove to Chambersburg. 

Q, And drove to Ba l t imore . At what time? 

A About ten o ' c l o c k . 

Q V/hen you say Mr. Johnson, he i s n ' t r e l a t e d t o 

Miss Johnson, they j u s t happen to have the same name? 

A Yes, s i r . 

Q, You and Miss Carl i t t a Johnson went to G e t t y s ­

burg and Chambersburg? 

A Yes. 
# 

And you s t i l l c a l l t h e r e two or th ree times a 

week, d o n ' t you, r e g u l a r l y — 

A That i s n ' t the only t r i p I took, i f you want t o 

know t h a t . 

H I would l i k e to know the o t h e r ? 

A On another Sunday we drove to P h i l a d e l p h i a . 

4 Drove? 

A Drove, y e s . 
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q In whose car? 

A In my c a r . 

4, Who went along? 

A Miss Johnson, Mrs; Person and Mr. Johnson. 

H. And y o u r s e l f ? 

A Yes. 

Q, You l e f t about what time? 

A Left about e igh t o ' c l ock in the morning. 

Q And re tu rned home about what time? 

A About ten t h i r t y t h a t n i g h t . 

Q, ,Vhat d id you do in P h i l a d e l p h i a ? 

A Gal led to see some f r i e n d s , had something to ea t 

when we f i r s t go t t h e r e . 

THE COURT: I s t h i s c r o s s examination o r your 

t e s t imony . 

MR. FLUE GEL: This i s h i s c r o s s b i l l . 

MR. DAVIS: I d o n ' t say t h a t . 

TEE COURT: But i t i s t h a t . 

Q, -About nine or ten months ago, having admi t ted to 

your fe l low employees or having admitted to your fel low 

employees a t the Pos t Office t h a t the n i g h t before you ha i 
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a f t e r 
met a g i r l , you had taken her home in a t ax i andAyou had 

a r r i v e d a t he r home you were unable to pay for the t a x i 

because you only had a ten do l l a r b i l l and the tax i had 

no chang-e and she pa id for i t and you proceeded with her 

to her home, and on the f i r s t f l oo r in the p a r l o r you 

had sexual i n t e r c o u r s e and as the r e s u l t of tha t i n t e r ­

cou r se , you gave her t h r e e d o l l a r s ? 

I B , FIUEGEL: Objected t o . 

TEE COURT: That i s n ' t c r o s s examinat ion. 

That i s n ' t s p e c i f i c enough. There a r e a thousand fellow 

employees in t h e Post Of f i ce . 

Q, Did you say i t in the presence of Lloyd Farmer? 

TEE XURT: I s t h i s c r o s s examination or your 

a f f i r m a t i v e test imony under your cross b i l l ? 

Mfi. MVLS: Aff i rmat ive on the cross b i l l . 

TEECOU3T: I t i s a l i t t l e out of o r d e r . You 

a re making: him your w i t n e s s . 

I'll. DAVIS: That i s a l l . 

BSSIJBfOT EX^MIMTIOU. 

By Mr. F l u e g e l : 
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Q Is long as Mr. Davis has asked you concerning 

your relations with Carlitta Johnson, I want to ask you 

if you ever at any time had any improper relations with 

Carl itta Johnson or any other woman since you were married 

to your wife? 

A No, sir. 

«i I want t o ask you concern ing a l e t t e r h e r e . The 

o ther day we had t h i s l e t t e r here before us and I want t o 

ask you to look at the envelope and l e t t e r , the envelope 

being addressed t o William Dixon, Smi th ' s Ho te l , Paca 

S t r e e t , Ba l t imore , Maryland, and the l e t t e r being address ­

ed "Dear Daddy, Sara toga S p r i n g s , " and t e l l u s whether 

you know the handwri t ing o f ' t h a t ? 

A Yes, s i r . 

Q, Whose i s i t ? 

A My w i f e ' s . 

Q, I s t h i s envelope a l so your w i f e ' s handwrit ing? 

A Yes, s i r . 

I, FLUEGEL: Bow, we want to offer t h i s in 

e v i d e n c e . 

Hi. DAVIS: v?e o b j e c t , i t i s u n s i g n e d . 
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TEE COURT: I t i s n ' t r e b u t t a l but I w i l l allow 

Mr. F l u e g e l , i f he wants , to put i t in in c h i e f . Then 

you can c r o s s examine him about h i s knowledge on hand­

w r i t i n g i f you want or any th ing e l s e t h a t i s p e r t a i n i n g 

to i t . 

(Paper r e f e r r e d to was thereupon toarked and 

f i l e d in evidence a s P l a i n t i f f ' s Exhibi t No. 4 ) . 

-I Did you at -any time in August, 1226, s ee any 

l e t t e r s in the handwri t ing of your wife a t Smi th ' s Hote l 

in Bal t imore Ci ty? 

A Yes, s i r — 

MR. DAVIS: Objected t o . 

THE COURT: Do you mean the l e t t e r s were a t Smi th ' s 

Hotel? 

Mil. FLUEGSL: Yes, s i r , I want to show c e r t a i n 

l e t t e r s he saw t h e r e . 

THE COURT: I w i l l l e t him say y e s . 

$ v.hose l e t t e r s were they? 

MR. JAVIS: That i s ob jec ted t o . 

THE COURT: Do you mean to whom they were addressed? 

MR. FLUE GEL: To whom they were addressed and whose 

h a n d w r i t i n g . 
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THE COURT: You have t o account for t h e i r non-

produc t ion in some way. I am a l lowing you to show the 

l e t t e r s were in h i s w i f e ' s handwr i t ing , but i t seems t o me 

if you are going t o ask him f u r t h e r about that you want to 

account for t h e i r non-product ion in some way to see 

whether you can get secondary evidence . 

MR. FLUEGELj We w i l l get t he bes t evidence in 

when we ge t through wi th him. We can put her on the 

s t a n d . 

Q, In whose handwrit ing were t he se l e t t e r s ? 

THE COURT: He sa id in h is w i f e ' s . 

3, To whom were they addressed? 

(Quest ion ob jec ted t o ) . 
not 

THE COURT: You can*ask him about the wr i t i ng on 

c ro s s examinat ion wi thout producing the w r i t i n g . 

Q, (By Ivir. Flue ge l ) : Were t h e s e l e t t e r s t h a t you 

saw, were they stamped or not stamped? 

A They were stamped and pos t marked. 

I Where at Smi th ' s Hotel were t h e s e l e t t e r s ? 

A On the cash r e g i s t e r in the b a r . 

ci Did you or not look on the stamps to see where 
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t h e s e l e t t e r s eame from', whether Bal t imore or elsewhere? 

(ques t ion ob jec ted t o ) . 

THE COJfil: I won ' t l e t him t e s t i f y anything' a t a l l 

about the l e t t e r s u n l e s s you account for t h e i r non-p ro ­

duct ion . 

MR, FLUEGEL: We cannot do i t a l l by one w i t n e s s . 

We would be v i o l a t i n g the mail i f we took those l e t t e r s , 

we cannot take somebody e l s e ' s m a i l . low, then, we c e r ­

t a i n l y have a r i g h t to show l e t t e r s i n her handwr i t ing at a 

Publ ic Ho te l , addressed t o the man tha t i s the a l l e g e d co­

respondent i n t h i s ease and put i t up t o Mr. Dixon whether 

he d id or d i d not get these l e t t e r s . We have summoned Mr. 

Dixon. Dixon i s the man to whom they a re addressed . The 

bes t thing I can do i s to say, "Mr. Dixon, l e t u s have 

t h e s e l e t t e r s . " If he s ays . " I have des t royed them," then 

I cannot do any more . 

THE COURT: I do not t h i n k the r u l e allows you t o 

speak about a wri t ing, without e i t h e r p roduc ing i t or account­

ing for i t s non -p roduc t ion . 

MR* FLUE GEL: I have another way of g e t t i n g at 

t h a t . We w i l l r e s t r i g h t h e r e . That i s a l l . 
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(Testimony of the wi tness c o n c l u d e d ) . 

-'< $ :k * * * * * * * * 

Thereupon — 

AEAST ASIA WESSELS, 

c. w i tne s s of lawful age , produced on behalf of the p l a i n ­

t i f f , having been f i r s t duly sworn accord ing to law} was 

examined and t e s t i f i e d as fo l lows : 

DIRECT EX4MIMTI0N. 

By Mr. F l u e g e l : 

Your f u l l name i s '..hat? 

I n a s t a s i a '.Vessels. 

7.rhom a re you employed by? 

Mr. Walter Ahern. 

The o f f i c e t h a t you are employed a t i s where? 

That i s where I am employed now. 

Where a r e t h e i r o f f i c e s ? 

105-7 East P l ea san t S t r e e t . 

Were you employed t h e r e in the month of August, 

Ho, s i r . 

where were you then? 

A 

A 

A 

Q 

A 

0, 

1926? 
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A Alexander A. Gro t t , 109 East p l easan t S t r e e t . 

3, You were employed in his o f f i ce? 

Yes. 

Q, Doing c l e r i c a l work? 

A S tenographer . 

Q, Cn what f l o o r was t h a t o f f i c e ? 

A Second f l o o r . 

Q, Will you look a t t h i s 1 ady s i t t i n g next to Mr. 

Davis and t e l l us whether or not you saw her a t any t ime in 

the month of August, 1926 in the Grot t Bui ' lding, on the 

f l o o r where Mr. Gro t t 1 s o f f i c e i s ? 

A Yes, I saw her come out on the t h i r d f l o o r . 

M&, DAVIS: That i s not d e n i e d . I t was Labor Day, 

as a mat ter of f a c t . 

ME, FLTJEGSL: You admit you were there? 

MR. DAVIS: Why c e r t a i n l y , we wer.^ t h e r e , but you 

have the date wrong. 

ME. ELUBGEL: But we have the l a d y r igh t and the 

place r i g h t ? 

ME,. DAVIS: Yes. 

4 What was s h e doing t h e r e ? 



210 

A Well, I w a s n ' t on the same f l o o r but I heard the 

lady h o l l e r i n g or something, picking a q u a r r e l ; they were 

a rgu ing . 

Q, .'/hose o f f i c e was she in? 

A I b e l i e v e i t was Mr. 'Holmes ' o f f i c e . 

Q. Co you remember the language t h a t was s a id or 

don ' t you? 

MR. DAVIS: I o b j e c t . 

MR. FLU EG EL: V»re won ' t p r e s s i t . 

Q, 7,hat became of t h e l a d y , what happened t h e r e , do 

you know? 

A Ho, I d i d n ' t see any th ing and I c o u l d n ' t under­

s tand what she was s a y i n g . 

Q, 914 any accident happen a f t e r t h a t ? 

A Well, when she was coming d o w n s t a i r s , I bel ieve she 

was a l l exc i t ed and she stumbled and f e l l down the l a s t three 

s t e p s . 

0. The l a s t t h ree s teps she f e l l down. Was Mr. Holme3 

t h e r e then or was he s t i l l on the t h i r d f l o o r ? 

A He was on the t h i r d f l o o r . 

4 «n:l t h i s happened three s t e p s from the second f l o o r ? 



A Yes, about t h r e e s t e p s . 

(Ko c r o s s examina t ion ) ; 

(Testimony of the w i t n e s s conc luded} . 

~4c ^fc ̂ r ^" ^ c ^Jc fc*v ^fe jdc 

MR. FHJ3GEL: I thin": we w i l l r e s t our case in 

c h i e f . 

# * # * * * 4; * >|: * j|c * sfc 

Thereupon 

HATTIE 2 . PAGE, 

the defendant under the o r i g i n a l b i l l , produced on her 

behalf , having been f i r s t duly sworn -according to law, 

v.'as examined and t e s t i f i e d a s f o l l ows : 

DIfiEOT 3K W4IBAT IOE . 

By Kr. Davis : 

Q, *>tate your name, p l e a s e ? 

A H a t t i e P a g e . 

3, Where do you l i v e , Mrs. Page? 

A 1SE7 North Carey S t r e e t . 

Q, How long have you l i v e d t h e r e ? 

A Nineteen y e a r s . 

Q, with whom did you l i v e the re? 
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A With my f a t h e r and aun t . 

Q, Do anyone e l s e l i v e t h e r e in a d d i t i o n t o them? 

A Miss Marion Jones and Mr. Samuel H i l l . 

Q, They are l o d g e r s t h e r e ? 

A Yes. 

Q, Miss Jones has been t h e r e q u i t e some t ime? 

A Yes , s i r , t en y e a r s . 

Q, At one time did she and he r husband l i v e t h e r e 

t oge the r ? 

A Yes , s i r . 

3, .And Mr. H i l l has been l i v i n g t he re s i n c e when? 

A About two years. 

i You have always l i v e d wi th your f a t h e r , i s t h a t 

c o r r e c t ? 

A All my l i f e . 

Your husband has t e s t i f i e d , Mrs. Page , t h a t the 

f i r s t time he ever susp ic loned your f i d e l i t y was a t a pa r ty 

given a t S lk r idge or Patapsco at a Club at t h a t time run 

by Mr. Bernard Tay lor , ge s a id he found you on the t h i r d 

f loor t a l k i n g t o a mm by the name of George Thomas? 

A Yes, s i r . 
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Q, 'were you at Patapsco with your husband? 

A Yes, sir. 

4 I want you to t e l l Lis Honor whether or not f i r s t 

tha t i s correct? 

A I was at Patapsco with my husband— 

Q, I m.an whether he discovered you in a room on the 

th i rd f loor with George Thomas? 

A Ee did no t . I was standing at the foot of the 

s teps , there were about a hundred people in the hal l and 

I was standing there ta lking to him and when I s tar ted to 

go up the steps my husband was at the f i r s t landing and whe 

I got up the s teps he went on to f ight me because I simply 

spoke to him down in the hal l where there were about one 

hundred people other than myself, and when I went ups ta i r s 

to the t h i r d f loor to get my th ings , he and t h i s fellow 

s ta r t ed a big argument, but I was not on the th i rd f loor , 

I was on the f i r s t f loor hal l with about one hundred other 

people. 

Q, What is on the f i r s t f loor of that building or 

at the time they were running the country club? 

A This night we went there they had a ha l l and in 
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t h i s ha l l there was a piano and there was some dancing on 

e i the r s ide of the h a l l , the re were two rooms you could 

dance in , one on e i the r s ide of the piano. 

Q, Your husband said also in h i s cross examination 

tha t there was nothing about h is conduct in reference to 

the a t t en t ions he paid to Miss Johnson that would cause you 

to c a l l him to task for i t ; i s tha t cor rec t or incor rec t? 

1 I t i s i nco r r ec t . 

Q, '//hat i s cor rec t? 

A I was in one room and my husband was in another . 

Every time I went to the door t o look for my husband he 

was with Miss Johnson and I said, "Herman, i t ce r ta in ly 

looks bad for you to be here tonight and t r e a t me that way; 

every time I look for you you are with Miss Johnson," 

and i t was the general t a l k of the whole assembly tha t he 

was always with Miss Jlohnson. 

MR. FLUEG-EL: We move to s t r ike out the general 

t a l k of the assembly. 

THE COURT: Str ike i t out. 

Q, That was a l l the t a l k you had with him at that 

time about Miss Johnson? 



215 

A Of course , we had an argument when we got home, 

I did not want t o make any d i s t u r b a n c e ; the re was enough 

d i s t u rbance down t h e r e . 

5, Now, then , he s a id he came home arid d i scovered you 

t a l k i n g wi th a man and he s a i d you t o l d him i t was Albert 

Smith, a t f i r s t he t e s t i f i e d to two conversa t ions with 

Smith, one c o n v e r s a t i o n , I t h i n k , he said you said t o 

him, "Herman i s home land then you s a i d "Yes or Eo", and 

t h a t ended i t . Did you have any such conversa t ion with 

Smith? 

1 When my husband walked in the house t h a t n i g h t , 

Samuel Hi l l was t h e r e , which he had always been-a frequent 

v i s i t o r to the house, and the phone rang and I answered the 

phone and the fellow Smith c a l l e d me and asked me if Grafton 

Jones was t h e r e t o see him about work. I t o l d him no. 

He sa id , "Who i s t h e r e ? " , and I s a id , "My husband i s h e r e . " 

He did not know who I was speaking t o , he asked me and I 

t o l d him. 

4 Did you have ano the r conve r sa t ion— did he come in 

a t some o the r t ime and over hear a conversa t ion between you 

and Smith? 



216 

ft He c e r t a i n l y d i d . 

Q, I want you to t e l l the Court whether you c a l l e d 

Smith then , and i f you ca l l ed him, why you c a l l e d him and 

what the conve r sa t i on was? 

A -At the time the conve r sa t i on was c a r r i e d on, t h e r e 

was a Mr. and Mrs. Jones r e n t e d a rov^m a t our house and Mr. 

Jones was supposed t o go to Havre de Grace to work. His 

wife had c a l l e d up or w r i t t e n them, or something, and asked 

Mr. Smith i f he would s i v e her husband a p o s i t i o n , aw he 

had been out of work so long— 

What was Mr. Smi th ' s p o s i t i o n ? 

A He was a v / a i t e r , I t h i n k , a t t he hotel at Havre 

de Grace, and she asked him if he would g ive her husband 

a p o s i t i o n and in the meanwhile, the man c a l l e d her husband 

up and of fe red her husband a b e t t e r p o s i t i o n and she says , 

" I got to go to work a t f ive o ' c lock and I c a n ' t use the 

te lephone for a long d i s t a n c e c a l l at the Bal t imore Country 

Club, : ! and asked me i f I v;ould p l e a s e c a l l Mr. Smith up and 

t e l l him her husband had a b e t t e r p o s i t i o n and she said she 

wanted him t o know i t because he had been kind enough t o 

of fer him a job , and t h i s day was Monday, the day he was 
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supposed to g o . So when my husband came, he d id not know 

again who I was t a l k i n g t o and I t o l d him who i t was and 

expla ined t o him j u s t why I c a l l e d him up, and Mr. and Mrs. 

Jones both expla ined i t to him. 

Q. And, of c o u r s e , he l i v e d wi th you a f t e r t h a t ? 

1 Eo, he l e f t immediate ly . 

-Q, Has there been anything i r r e g u l a r or improper in 

your r e l a t i o n s with t h i s man Smith? 

A Sever . 

3, Has t h e r e ever been anything improper or i r r e g u l a r 

in your r e l a t i o n s with t h i s man George Thomas, whom you were 

t a l k i n g t o? 

A Eo. 

Q, How, t h i s man Sam H i l l , when did you f i r s t meet 

Sam H i l l ? 

A I guess i t has been about ten yea r s ago, I was 

c l ean ing for a Mrs. Bosset on S t . E aul S t r e e t , and Mr. 

Kil l worked t h e r e a t t h a t t ime and he came back and f o r t h 

in the house . That i s how 1 f i r s t met him. After he l e f t 

Mrs. Bosset he went to work at the Maryland H i s t o r i c a l 

Society and they had j u s t moved to Monument and Park i.venue 
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and they needed someone to do some c l ean ing and he c a l l e d me 

up and asked me i f I wasn ' t working i f I "would come t h e r e 

and do some c leaning for th ree days and I t o l d him yes but 

i t r e s u l t e d in t h a t i worked t h e r e about t h r e e yea r s u n t i l 

the day I was mar r i ed . 

Q, After you were marr ied , did Mr. H i l l c e l l at the 

house? 

A Yes, s i r . 

Q, Whom did he c a l l t o see? 

A He c a l l e d to see anyone in the f a m i l y . If one 

wasn ' t home, the o t h e r one would be , he did not c e l l to 

see anyone in p a r t i c u l a r . 

5, You mean your husband or your : a t h e r ? 

A My husband Or my f a t h e r ; i f Mr, and Mrs . Jones 

were t h e r e , he would come i n . 

3, V.as t h e r e anything s ec r e t about the v i s i t s of 

Sam? 

. A l o t n i n g s e c r e t a t a l l , my husband never sa id one 

word; they were .Just as f r i e n d l y as could b e . 

Q, 'Did he ever i n t ima te t c you, e i t h e r before the 

s e p a r a t i o n or a f t e r the s e p a r a t i o n , t h a t he s u s ; i c i o n e d your 
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r e l a t i o n s wi th Mr. K i l l were i r r e g u l a r ? 

A 1; -ver in my l i f e . 

3, Today i s t h e f i r s t you ever heard anything about 

i t ? 

1 Today i s the f i r s t I ever heard anything about i t . 

3 He sa id he came in the house and found you and 

5am s i t t i n g isrery c lose to each o the r on the sofa on the 

n ight t h i s c a l l came from Albert Smith? 

A That night he came there we were both s i t t i n g 

on the couch, t he re i s no doubt about t h a t . I t i s a l a r g e 

couch and i t w i l l hold fou r , not only two. 

Q, Were you c l o s e t o g e t h e r ? 

A Ho, I w a s n ' t , because the r e g i s t e r i s in f ron t of 

the couch and we were bo th s i t t i n g t h e r e on account of the 

he a t . 

4 Did your husband say anything to Hi l l as though he 

thought he was unduly f ami l i a r w i th you? 

A Hot one word. 

Q, Did he accuse you? 

A Ee d i d n ' t , szy one word. 

Q, After H i l l lef t - . 

A | e v e r . 
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Q, D i d n ' t say anything about i t u n t i l today? 

A Ilever, never u n t i l today t h a t I ever h e a r d . 

At the t ime he l e f t , he says you t o l d him t o go 

and never t o come back. J u s t you s t a t e , p l e a s e , to the 

Court your r e c o l l e c t i o n of what occur red on the day of the 

a c t u a l s e p a r a t i o n in June, 1924? 

A After my husband came in and I explained to him 

about the te lephone c a l l he was f u r i o u s appa ren t ly , or 

seemed to be, and he went u p s t a i r s and got his c l o t h e s and 

I t a l k e d t o him. I s a i d , "There i s no s,?nse in ac t ing l i k e 

t h a t . " I s a i d , " I was doing i t fo r a f r i end of y o u r s " , 

and he jumped in to me for a big f igh t and when he l e f t , my 

face was a l l b ru i sed and he j u s t went out the g a t e and 

sa id a l l s o r t s of nas ty t h i n g s t o me and l e f t . 

3, Did you t e l l him to go and never to come back? 

A Eo, I did not;, I t r i e d to make him come back . 

<̂  Even a f t e r he a c t u a l l y l e f t t h a t day, did you ever 

make any advances to your husband to r e tu rn t o you? 

A I c e r t a i n l y d i d . 

Q, What d i i you say? 

A I c a l l ed him up any number of t imes and t r i e d to 
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g e t the mat te r over w i t h , He has been to the house and we 

have t a l k e d the matter over and he went as f a r as— 

I t h i n k i t was year before l a s t , my husband was s i c k w i t h 

t o n s i l i t i s and t r y i n g not to be mean, I had nothing' a g a i n s t 

him, I s en t him a p o t t e d p l a n t and he c a l l e d me up and 

r e t u r n e d the p l a n t to me. 

Q, Has your husband ever r e t u r n e d t o the house and 

resumed m a r i t a l r e l a t i o n s wi th you s ince June, 19 24? • 

A Yes, he h a s . 

Q, How of ten? 

A Any number of t imes . 

8. FIUSGEL: Let us have the month, now. 

THE V/ITKESS: There i s no p a r t i c u l a r months, he 

came t h e r e every week. 

Q, How long a f t e r the s epa ra t i on was the f i r s t time he 

came,as .veil as you remember? 

A About a week a f t e r w a r d s . 

Q, How long did those v i s i t s con t inue? 

A They cont inued u n t i l October . 

3, And what yea r , of t he same y e a r ? 

A Same y e a r , 1924. 
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Q, Why was t h a t d i s c o n t i n u e d ? 

A Because I t o l d him not to come down any more. 

5, Did he ever remain a l l n igh t? 

A Yes, s i r , he d i d . In August he came t o my house 

one Monday morning, a t l e a s t about two o ' c l o c k . Mr. and 

Mrs. Jones , who were l i v i n g t h e r e , went out ana when they 

came back he came wi th them and I was u p s t a i r s , not a s leep 

because t h e baby was s i ck wi th the whopping cough and Mrs. 

Jones c a l l e d me and t o l d me my husband was t h e r e and wanted 

to see me, and I went downs ta i r s and he gave me one d o l l a r 

and t o l d me to take t h a t and g e t the baby some aiedicine, 

and we s tayed t h e r e and t a l k e d , and I s a i d , " - ' e l l , I have 

to go u p s t a i r s . " I t was two o ' c lock in the morning, and 

he s a i d , "Ch, I might as we l l go u p s t a i r s and s t ay h e r e , " 

and he went u p s t a i r s and s t ayed a l l night and the next 

morning when I got up t o get b r e a k f a s t , I sa id , "What i s the 

m a t t e r ? " He was s t a n d i n g in the door . He s a i d , "Wall, 

I haven ' t given you any money", and he sa id , " I w i l l go 

out to my mother and f a t h e r . " 

£ You mean you went out to ge t the b r e a k f a s t ? 

1 I went out to purchase b reak fas t and he was s t a n d ­

ing in the door . 
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Q, About when was that? 

A August , 1924. 

4 The f i r s t t ime he came, he d id not s tay a l l 

n i g h t ? 

A Ho, t h a t i s the only time he s t ayed a l l n i g h t . 

Q, Did your f a t h e r see him v.;hen he s t ayed a l l n i g h t ? 

A ^ e s . 

How did he come to see him? 

A I t i s the custom of my f a t h e r before he goes t o 

work in the morning to come in the room and he came t h e r e 

t ha t morning and saw Herman in bed. 

4 Of course , your mother i s dead? 

A Yes. 

Q, These o ther v i s i t s , as you say, how long would he 

s t ay? 

A .As long as he wonted, he never s tayed a l l n ight 

but he had no p a r t i c u l a r time to s t a y . 

Q, He might s tay two or t h r ee hours? 

A Yes, s i r . 

Q, And on those v i s i t s m a r i t a l r e l a t i o n s were r e ­

sumed? 

A Yes, s i r . 
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Q, iknd tha t con t inued up u n t i l ©ctober, 1924? 

A Yes . 

I, FLTJEGEL: As you a r e l e a d i n g he r , l e t us 

ge t the t i m e s . When was the l a s t t ime? 

MR. DAVIS: October, 1924. 

TEE'WITEESS: That i s t he only n i g h t . • I t o l d him 

t h e r e wasn ' t any use t o come back, we could not get along 

and keep coming back and doing t h i n g s . 

Q, Did your husband cal 1 you up s h o r t l y a f t e r the 

s e p a r a t i o n in re ference t o your agree ing to permit him to 

d ivorce you on the ground of d e s e r t i o n ? 

MR. FLTJEGEL: We o b j e c t . 

MR. DAVIS: The Court permi t ted him to answer t h a t 

and he denied i t . 

THE COURT: J u s t fo r the purpose of c o n t r a d i c t i o n , 

t h a t i s a l l . 

Did he? ( 

X Ye3, he c a l l e d me up and asked me i f I would d i ­

vorce him on the ground of de se r t i on and I t o l d him so 

f a r as I unders tood i t was t h r e e y e a r s you had to s epa ra t e 

before you could get a d ivorce on the ground of d e s e r t i o n 
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and he and I had not been s epa ra t ed a y e a r , and a f t e r t h a t 

I was working a t the Young Men's C h r i s t i a n Associa t ion 

on Druid H i l l Avenue and I was t h e r e with my baby, I c a r r i e d 

him to work every morning, and he had a lawyer to Some t h e r e 

to see me— 

Q, Well , you c a n ' t t e l l us what the lawyer s a i d , but 

t e l l us the. conve r sa t i on you had with your husband a f t e r 

tha t l a w y e r ' 3 v i s i t ? 

A I would not t a l k with the lawyer , I t o l d him any­

th ing he had t o say he would have t o see Mr. Davis . 

THE COURT: S t r i k e t h a t ou t . 

Q, What I want you t o t e l l us now i s t h e conve r sa t i on 

you had wi th your husband a f t e r the c o n v e r s a t i o n with the 

lawyer? 

A My husband c a l l e d me at the Y and asked me why 

wouldn ' t I t a l k to the lawyer he s e n t , what was I t r y i n g to 

do, making a d— fool of him, a f t e r he sent the man the re 

and I would not t a l k t o him. 

0, I s t h a t a l l ? 

A He t o l d me, "I w i l l ge t i t , I w i l l get i t by f a i r 

or foul means; I w i l l g e t i t . " 
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Q, When was that? 

A April, 1925. 

$, Mrs. Page, i t has been t e s t i f i e d t o here t h a t on 

Apri l 5 t h , which was E a s t e r Monday, 1.26, you heard t h e 

tes t imony of the two d e t e c t i v e s and your husband t h a t a man 

by the name of Dixon met you at the house and drove you to 

Smithes Hotel and you remained tl e re qu i t e ' some time and 

they sow you look oat of the window and t h a t i s the way 

they i d e n t i f i e d you and recognized you and they sa id they 

over heard you say to Dixon "That Herman i s ou t s ide , t h a t 

i s my husband;" i s t ha t c o r r e c t or i n c o r r e c t ? 

A That i s i n c o r r e c t . 

Q. You remember the - a r t i c u l a r n i g h t , do you? 

A I do . 

Q, V/ere you with / / i l l iam Dixon? 

A I was n o t . 

Q, e re . e r e you? 

A I was at 1CC6 Korth Mount S t r e e t . 

Q, o l i v e d t h e r e ? 

A W s . L argar et Pe n n . 

Q, About what t ime did you go over t h e r e ? 

A I l e f t home between e i g h t and ha l f p a s t . 
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Q, You left your house on Carey Street? 

A Yes , sir. 

Q, About how f a r from your house i s Mrs.- Perm's 

house? 

A I guess t h a t i s about s ix b l o c k s . 

Q,- Did you walk or r ide? 

A i walked. 

.Vas Mrs . Perm there? 

A She was. 

Q, Whnt did you do a f t e r you went the re? 

A .ih n I f i r s t went t h e r e we sa t downsta i rs and 

played with the c h i l d r e n , she had two c h i l d r e n and I went 

u p s t a i r s and put t h e c h i l d r e n to bed. .Ve did not do any­

th ing but s i t around and t a l k , she and I have been f r i ends 

fo r l i f e ; Jus t a f r i e n d l y c a l l . 

Q, About what time did you l eave t h e r e ? 

A Ch, I guess between q u a r t e r past and half pas t 

ten-, not any l a t e r than ha l f pas t t e n . 

Q, Did anyone come t o accompany you home? 

A They d id . 

Q o? 
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A Mr. Samuel Hill. Ee was at my house when I left 

and I asked him would he please come after me because it 

was dark in that section of the city and I did not like the 

idea of passing it by myself, and especially the Colonial 

Hospital. 

Q, Was your father home when you got home? 

A He was. 

Q, About what time did you get home? 

1 Around eleven o'clock. 

Q, This -aas Easter Monday, you say? 

A Yes. 

Q, Vere you a t Smi th ' s Hotel on Eas t e r Monday .of t h i s 

year? 

A I was n o t . 

Q, .<ere you t h e r e wi th Dixon or anyone e l s e ? 

A I «as n o t . 

2, I t h,as been t e s t i f i e d a l s o by Mr. Holmes and Mr. 

Green t h a t you went i n t o a hote l in Sara toga on Grand 

S t r e e t with a man named lubby, i s t h a t t rue or not t r u e ? 

A That i s t r u e . I d o n ' t know a man named Kubby, I 

guess the man they are t a l k i n g about i s Kebby, but I never 
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went in a hotel in Saratoga in my life. 

Q, Who is Eebby? 

A Ee a t e a t t h e house "where I was and was a frequent 

v i s i t o r t h e r e ; he was t h e r e y e a r s before I was. 

Q, Did you go out wi th Kebby? 

1 Always w i th somebody e l s e , I never went out myself . 
• 

Q, When you say i n company w i t h someone e l s e , wtxmm do 

you mean? 

A With g i r l s I worked. 

3, .-here d id you work? 

A 23 Center S t r e e t . 

Q, .,hat s o r t of a p lace i s t h a t ? 

A That i s a co t t age and they serve meals in the 

d in ing room. 

< Have you ever been in t h i s ho te l they spoke of in 

Sa ra toga , where they t r a c e d you? 

A Rever in my l i f e . When I got through my work, I 

was too t i r e d . 

Q, vVhat time d id you ge t through work? 

A Kine o r ha l f pas t n i n e . 

*c «»ould you ge t through as e a r l y as seven or e ight 

o ' c lock? 
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A Kever. The people did not l eave the r ace t r a c k 

u n t i l ha l f p a s t s i x and by t h a t time i t was seven, and 

t h e r e was no way on e a r t h I cou ld f i n i s h w a i t i n g on the 

t a b l e and c l e a r the d in ing room up and s e t the t ab le by 

half pas t s even . 

Q, You knew t h a t Mr. Holmes was a t the h o t e l , d i d n ' t 

you? 

A I knew Mr. Holmes the day he walked in , when he 

walked in and asked me for a room, I knew j u s t who he was . 

Q, You susp ic ioned t h a t he was an o p e r a t i v e or d e ­

t e c t i v e , i s t h a t what you mean? 

A I had every reason to know tha t Mr. Holmes was a 

d e t e c t i v e and thought he was watching me, because he had 

followed me up in Ba l t imore . He almost walked beside me 

everywhere I went but he for some reason d id not t h i n k I 

knew him. 

Q, Of c o u r s e , he used another name? 

A He in t roduced himself t o people in t h e house as 

Doctor Handy and they thought he had a drug s t o r e i n 

G hic ago . 

Q, Did he ever a t tempt to have you meet ano the r f r i e n d 
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of h i s while you were a t Sara toga? 

A rthile Mr. Holmes was in Sara toga a man came the re 

d a i l y with him by the name of Finney and Mr . Holmes asked 

me two or t h r e e t imes would I go out wi th him, he and Finney 

and a lady by the name of Rosa Wil l iams, and I always r e ­

fused and a f t e r I refused him, he sen t t h i s k i s s Rosa Wil­

l iams t o t e l l me— 

MR, ELUBGEL: Objected t o . 

Q, This Miss Rosa Williams i s the woman we had down 

here l a s t week and who went back to Sara toga? 

A Yes. He t r i e d in every way to get me to go out 

with him and t h i s man Finney. 

Q, You know where Holmes' room was, d o n ' t you? 

A Yes . 

Q, There a re two d in ing room t h e r e , a r e n ' t t h e r e ? 

A Yes, s i r . 

Q, He s t a t e d he was able to look through the key 

hole and i n looking through the key ho le , he d i s cove red you 

making love to Kebby and on t h a t n ight he t e s t i f i e d t h a t 

ilebby s tayed u n t i l four o ' c lock in the morning and t h a t you 

and Kebby were very f a m i l i a r . T e l l h is Honor the l o c a t i o n 
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of t h o s e rooms— in the f i r s t p l a c e , were you ever i n the 

dining room making love? 

A No, I never was . 

Q, Did Hebby ever s t ay u n t i l four o ' c lock and become 

unduly f a m i l i a r wi th you a f t e r any pa r ty? 

A No. 

Q, Do you remember there was a pa r ty on the n i g h t Mr. 

Holmes sa id? 

A I d o . 

Q, ivid you a t t e n d the pa r ty? 

A I d i d , and I s t a y e d up u n t i l half pa s t e leven and 

I was ind i sposed and went to bed. How long the o the r 

fo lks s t a y e d , I don ' t know. 

Q, Of c o u r s e , you s l ep t r i g h t a t the p l a c e ? 

A Right at the p l ace where I worked, the same p lace 

where Mr. Holmes l i v e d . 

3, Did you have your c h i l d wi th you? 

A I had my c h i l d with me. ' 

< .ms h e ' t h e r e a l l the t ime— 

.. FLTJEGEL: I f your Honor p l e a s e , we are e n t i t l e 

to know dates as we go along. Ly bro ther keeps on asking 

q u e s t i o n s . 
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What date does t h i s w i t n e s s say she was ind i sposed and 

t h e r e f o r e she was no t w i th Uebby? 

MR. M7IS: The day t h a t Mr. Holmes s a i d , i f the 

Court p l e a s e , t h a t t h i s p a r t y was g iven , a t i c k e t for which 

was o f fe red in evidence h e r e . 

MR. FLUSGSL: I p r e s s my ob jec t ion and want t o know 

the d a t e . 

T O OCURT: Ask her if she knows the d a t e . 

TBS WITNESS: As f a r as I can remember, i t was 

August £ l s t . 

8, You left that party at 11.30? 

A I l e f t &hat p a r t y at 11.30 and went u p s t a i r s and 

went to bed, and how long Mr. Eebby s tayed t h e r e I haven ' t 

any reason to know because I never came back u n t i l the 

next morning. 

•<*, ..'ere t h e r e any o the r g i r l s working t h e r e ? 

A . I was the only g i r l working t h e r e but t h e r e were 

a number of young g i r l s who l i v e d t h e r e . 

Q, With whom d id you s leep when you were t h e r e ? . 

A I s l e p t w i t h Miss Bea t r i c e Smith. 

2, vVhere i s her home? 
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1 25C5 Madison .Avenue. 

3, In Bal t imore City? 

A In Bal t imore C i t y . 

^ Was s h e t h e r e a t the t ime you were in Saratoga? 

1 Yes, s i r , when I went to Sara toga she was t h e r e and 

I l e f t her t h e r e . 

Q, ^ d , of course , she was t h e r e dur ing the time Mr. 

Holmes was t h e r e ? 

A Yes, s i r . 

3, I s Hiss Smith a marr ied l a d y . 

A She i s and had her c h i l d w i th h e r . 

Q, ».as she t h e r e t c work? 

A She was t h e r e to work but s ;.e did not work at the 

p lace I l i v e d , she worked on the o u t s i d e . They came the re 

twice a day and at n i g h t . 

Q, And she had one of her c h i l d r e n with her? 

A The baby t h a t was too small to walk . 

Q, 1 f t e r you re tu rned to Ba l t imore , did you ever hear 

from Mr . Holmes? 

A The day I came home t o Ba l t imore , on Monday, 

Apri l 6 th , about s ix o ' c l o c k In t h e morning— 
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Q, Not Apr i l 6th? 

A I mean September 6 th , Labor Day. When I came home, 

my fa ther and the g i r l in t h e house s a i d t o me— 

TH3 COURT: Don't t e l l t h a t . 

Q. Diet you t a l k to Holmes over the phone? 

A I d id . About e l even o ' c l o c k he c a l l e d me u p . He 

s a i d , " I would l i k e to speak t o Mrs. Page ." I s a id , "This 

i s Mrs. Page . " He s a i d , "Do you know who t h i s i s ? " I 

sa id , "lio, I d o n ' t " , but I did— 

Mfy ZLUEGEL: Who i s t h i s ? 

THE WITHBSS: Mr. Holmes, t h e d e t e c t i v e . 

L'.R. FLUSGSL: You have not l a i d any foundation 

for t h i s . 

MR, DAVIS: I asked him t h a t ana he denied i t . 

THE X'IRT: You can c o n t r a d i c t t h a t . 
-

A (Cont inu ing) : He s a i d , " I have been t ry ing to get 

you for the longes t t i m e . " He s a i d , "You c e r t a i n l y stayed 

in Eew York a long t i m e , " and then he went on t o ask me 

where Miss Rosa Williams l i v e d . He sa id he had sent her 

a l e t t e r and i t had been r e t u r n e d to him, ana I explained 

to him I did not know her address but gave an address where 
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he could g e t informat ion where she was. He s a id , "I am going 

to Hew York t o n i g h t or tomorrow morning and I c e r t a i n l y v/ould 

l i k e t o see you before I g o . " I s a i d , " I w i l l be glad to 

see you . " He s a i d , " I w i l l come up t o d a y . " I s a i d , " I 

c a n ' t see you today, I am t i r e d , but' I w i l l see you tomorrow." 

He s a i d , "All r i g h t , I w i l l be up tomorrow about eleven 

o ' c l o c k . " He s a i d , " I have my f r i end here with me, Mr. 

J inney , the one tha t was so fond of you in Sara toga , i s i t 

a l l r i g h t t o bring him a long?" , and I s a i d , "Yes." He said 

"All r i g h t , I w i l l be up a t e leven o ' c l o c k . " I went t o h is 

o f f i c e . He was s i t t i n g behind the l o o r in a c h a i r , so 

I sa id , "You a r e Doctor Handy, Mr. Holmes?" I s a i d , "How, 

Holmes, I simply came here to t e l l you you foo led only 

y o u r s e l f in S a r a t o g a . " I s a i d , " I knew you were watching 

me," and I s a i d , "The day you came t h e r e I t o l d the tBo 

g i r l s you r e n t e d the rooms from who you were; we went i n t o 

your room one lay and looked through your c l o t h e s and every 

piece of c l o t h i n g had Bal t imore in the back of your s h i r t s -

and in the i n s i d e of your coa t pocket 'The Eub, Bal t imore '" . , 

and I s a i d , " I t c e r t a i n l y was funny i f you had been from 

Chicago every t h i n g you had was from B a l t i m o r e . " I s a i d , " I 
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came here to stop you from coming to my house . " I sa id , " I 

d o n ' t t h i n k i t would be the r i g h t t h ing for you to do* t o 

come and pay me a s o c i a l c a l l . " And as omen as he sa id 

to me was "Well, H a t t i e , w e l l , " and asked me not t o ta lk so 

l o u d . 

Q, Did you have a gun in your hand? 

.1 l e v e r had a gun in my l i f e . 

4 I s Mr. Dixon known to your family? 

A Yes, my f a t h e r knows him ve ry w e l l . 

Q, That l e t t e r t h e r e was w r i t t e n b y you? 

A Yes. 

Q, You have seen it? 

A Yes. 

Q, Have there ever been any improper relations between 

you and Mr .Dixon? 

1 lo, sir. 

Or any other_ man s ince your marr iage? 

A No, s i r . 

LIR. DA7IS: I f the Court w i l l r e c a l l , I ques t ioned 

the p l a i n t i f f on the s tand in r e fe rence to a disagreement 

he and h i s wife and t h i s Miss Johnson had on 3 i d d l 
e 
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S t r e e t , and-subsequent to tha t the Court asked whether 

or not I was asking t h a t on my ibross b i l l or c ro s s examina­

t i o n . Does the Court p r e f e r me to take t h a t tes t imony now 

or take i t on the cross b i l l ? 

THE CCUHE: I should t h i n k everything ought to be 

kept t o g e t h e r . 

(By Mr. Davis ) : In r e f e r ence t o the support of 

your c h i l d , Lirs. Page, a f t e r the s epa ra t i on or a t the time 

of the s e p a r a t i o n , what , i f any agreement was made between 

you and your husband as to your support and the support of 

the c h i l d , Mrs . Page, a f t e r the sepa ra t ion or at the t ime 

of the s e p a r a t i o n , what, i f any.agreement was made between 

you and your husband as to your support and the support of 

the c h i l d ? 

MR. FLTJSGSL: Can' t we say to your Honor whoever 

g e t s the cus tody, your Honor i s going t o say how much s h a l l 

be paid? What i s the use going i n t o t h a t ? 

MR. DAYIS: Vie are asking the custody of the c h i l d , 

whereas t h i s i s r e f e r e n c e t o the i n t e r e s t he paid t o the 

c h i l d p r i o r to the f i l i n g of t h i s b i l l . He t e s t i f i e d he 

pa id r e g u l a r l y , t h a t t h e r e were no a r r e a r a g e s . 
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THE COUSTj »«11, I would not be l ieve him i f he 

d i d . So man ever suppor ted h is c h i l d the way i t should 

be supported when he was s e p a r a t e d from h i s w i f e . 

Q, (By Mr. Davis ) : In r e fe rence to seeing the 

c h i l d , d id you w r i t e your husband a l e t t e r to which 

l e t t e r t h i s i s an answer? 

1 I d i d . 

Q, What was in the l e t t e r you wrote to your husband? 

MR. FLUEGEL: I ob jec t t o t h a t . 

Kit. QtVIS: He s t a t e d what was in i t . 

MR. FLUEGEL: I t does not make any d i f f e r e n c e i f 

he d id , you asked him the q u e s t i o n . I f you want her to 

s t a t e what was in the l e t t e r , you must show tha t l e t t e r 

i t s e l f . 

Q, Where i s t h a t l e t t e r ? 

A My husband must have i t . 

MR. FLUE GEL: You have made no a p p l i c a t i o n for the 

l e t t e r . 

MR, DAVIS: 'He ask for i t now. 

MR. FIUEGEL: We h a v e n ' t got i t now. 

THE COURT: I do not see the importance of i t . 
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. DAVIS: Eothing, except he sa id we would not 

l e t him see the c h i l d whenever he wanted t o see i t . 

THE COURT: Well, I d id not b e l i e v e t h a t e i t h e r . 

CROSS EXAMIHATIOK. 

By Mr. F l u e g e l : 

Q, Eow, Mrs. Page— 

THE COURT: I unders tand you are conf ining the 

tes t imony of the respondent here to the charges made by the 

husband, i s t h a t i t ? 

MR. MVI3: That i s i t , your Honor. 

3, (By Mr. " l u e g e l } : Kow, you t e l l us t h a t you knew 

Mr. Holmes was fol lowing you a l l n i g h t , both here $nd in 

Sara toga? 

A Yes , s i r . 

Q, And when he c a l l e d you up i n August, 1926 and asked 

whether he cou ld come up t h e r e wi th t h i s o the r p a r t y , you 

sa id you would be very glad to see him? 

A Oome up where? 

Q! To see you? 

A i t w a s n ' t August, i t was September. 
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Q, Al l r i g h t , September? 

A September 6 th , 1926. 

Q, I f you were an innocent woman, do you mean to t e l l 

the Court when a man has been fo l lowing you and deceiving 

you a l l t h i s l e n g t h of time and tha t he has deceived you, 

t h a t you say you would be very gLad to have him see you? 

1 I d id , I simply said t h a t to put him off. 

I had ca l led Mr. Davins up and t o l d Mr. Davis— 

3,. Kever mind what you t o l d Mr. . Javis . 

TES COURT: You cannot t e l l what you t o l d Mr. 

Davis . 

-o The next i s t h i s : In September, 1926, you had 

known a l l along t h a t Mr. Holmes had been fol lowing you? 

A Yes , s i r . 

And y e t you t o l d him when he c a l l s you on the 

phone in a very f r i e n d l y way, you would be g l ad to see him? 

A I d i d , but d i d n ' t I stop him? I went t o h is o f f i ce 

a f t e r he c a l l e d me u p . 

Q, Then you mean t o t e l l the Court t h a t , y o u linow 

these t h ings and t h i s man has been d e c e i v i n c you and you 

go r i gh t t o h i s o f f i c e ? 
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A Do you know why I went t h e r e ? 

THE COURT: Answer the q u e s t i o n . 

A Yes, I went t h e r e . 

MR. 2AVIS: You might t e l l why. 

g, Before you went to h is o f f i c e — 

A I went t o Mr. Holmes' o f f i c e because he had c a l l e d 

me and t o l d me he was coming to my house and I was sure 

i f he came-to my house and I sa id to him, "Holmes, you 

a r e n ' t Doetor Handy1', he would not have admi t ted i t and I 

f i gu red by going to h is o f f i c e and ca tch ing him r i g h t in 

h is o f f i c e , there w a s n ' t any way for him not to say what he 

was do ing . 

«i -Before you went to see Mr. Holmes on t h a t very day 

in September, you f i r s t went t o Mr. Davis ' o f f i c e , d i d n ' t 

you? 

A Yes . 

Q, AncL you l e f t Mr. Davis ' o f f i c e and went r i g h t to 

Mr. Holmes? 

A I c e r t a i n l y d i d . 

Q, An(d Mr. Davis knew you were going to Mr. Holmes' 

office? 

A Yes. 



243 

3, You have t o l d us t h a t t h i s l e t t e r i s your l e t t e r 

t h a t you wrote? 

A Yes. 

Q, I f you are an innocent woman, why did you w r i t e t o 

another nan whom you a re charged by Holmes with going to 

the Smi th ' s Hotel and occupying a foom with him, "Dear 

Daddy". He i s n ' t your daddy, you say you l i v e wi th your 

f a t h e r ? 

i I d o . 

How i s t h i s man your daddy? 

A He i s n ' t my f a t h e r . 

Q, Ho, but what do you mean by t h a t ; why do you, i f 

ytm a re an innocent woman, w r i t e to another man from 

Sara toga Spr ings , Kew York, months a f t e r you had been accused 

of having adu l t e rous r e l a t i o n s wi th t h i s man in Bal t imore 

Ci ty , why do you w r i t e to him t h i s , " I have not heard from 

you for q u i t e a fetS days and of course I am s o r r y . " What 

a re you so r ry about , why are you sorry about .another man 

i f you are an innocent married woman, l i v i n g in Bal t imore? 

A Because I had expected to hear and I did not hear 

and I s a id I was s o r r y . 
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Q, I f t h i s man was not your lower or sweethear t , why 

did you want to hear from him and have adul terous r e l a t i o n s 

with him? 

A Are t h e r e any adu l t e rous r e l a t i o n s o# t h e r e ? 

3, Of course no t , but you had been accused s ince 

Apri l of i t ? 

A « e l l , accused and proving i s two d i f f e r e n t t h i n g s . 

After you a re accused , you s t i l l wr i t e to t h i s 

man tha t you a re sor ry because you have not heard for a 

few d a y s . How of ten p r i o r t he re to had you heard from him 

between Apr i l and August, because you say you have not heard 

for a few days? 

A Well , I d o n ' t know; 1 d o n ' t know the exact t i m e . 

H. Wae i t a week or two weeks or th ree days? 

A I d o n ' t know the exac t t ime . 

3, I.ov, many l e t t e r s between April 5 th and the SSrd of 

August d id you r ece ive from t h i s man? 

A I d id not r e c e i v e any . 

3. -But you say you have not heard f o r q u i t e a few 

days , i f you were in Sara toga and he was in Bal t imore , how 

would you hear from him? 

—. 
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A In d i f f e r e n t ways except by l e t t e r s . 

3 Well, t e l l t h e Jour t about i t ? 

A I d o n ' t say anything about w r i t i n g l e t t e r s , I 

d i d n ' t say I had not had a l e t t e r . 

Q, When you say you have not heard from t h i s man 

for qu i t e a few days , t e l l us when did you hear from hirn? 

A I could not t e l l you exac t l y when I heard from 

him. 

Q, Gould you say whether i t was a week or two weeks 

or a month before? 

A I could not t e l l you. 

Q, Well, when do you t h i n k you had heard from him? 

A I t might have been two weeks. 

Q, How did you hear from him two weeks before t h a t ? 

A I d id not get i t through a l e t t e r . 

Q Well , how, t h e n , t e l l h i s Honor i f you have had 

l e g i t i m a t e communications wi th him, l e t us know? 

A Well, I had a t e l eg ram from him. 

Q, Have you t h a t telegram? 

A EG, s i r , I have n o t . 

Q, What did he say in that telegram? 
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A I d o n ' t remember, i t has been so Ion;; . 

Q, Whfct bus ines s did you have g e t t i n g a te legram? 

A Eo b u s i n e s s , he was a f r i e n d of mine and he sent 

me a t e l .2gram. 

Q, ' .ere you so i n t i m a t e with him i f you did not hear 

from him every few days you would have t o have a t e legram 

from him? 

A Ho, i t wasn ' t t h a t ; I wasn ' t i n t i m a t e wi th him; 

he i s n ' t only a f r i end of mine but a f r i e n d of my f a t h e r . 

Q, a t was the n a t u r e of the t e l eg ram, was 4 t s o ­

c i a l or bus iness? 

A I d o n ' t know, I d o n ' t remember. 

Q, Weill, we a r e now only i n November, t h i s happened 

t h i s same yea r only a few months ago? 

A Lots of t h ings happen I could not remember. 

Q, Te l l us t h e l a s t time you and Will lam Dixon were 

t o g e t h e r ? 

A That I d o n ' t know; I w a s n ' t i n company wi th William 

Dixon. 

Q, .".Vhen was the l a s t t ime, you know t h a t ? 

A I d o n ' t know. 
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Q, Was i t a month ago? 

A I d o n ' t know, I h a v e n ' t seen Mr. Dixon. 

Q, Eow often have you seen him in the l a s t t h i r t y 

days? 

A I haven ' t seen Mr. Dixon. 

Have you spoken to him on the te lephone? 

A Ko, I h a v e n ' t seen him. 

Q, And he has not seen you? 

A Weill, if he seen me, I d o n ' t know i t . 

Q, Do you want to t e l l us now JEOU have not seen Mr. 

Dixon s i n c e you came back in August, 1926 or in September, 

from Saratoga? 

A Ho, I d id no t say I had not seen him s ince t h e n , 

Q, »V#11, how of tan have you seen him? 

A If I have seen , I j u s t simply met him c a s u a l l y on 

the s t r e e t . 

4 Well, how of ten? 

A About once or twice. 

Q, In what month? 

A I d o n ' t know what month because I did not pay t h a t 

much a t t e n t i o n to i t . 
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Q, How, then , i f your r e l a t i o n s with t h i s man are 

i nnocen t , why d id you ask him to g ive you some money? 

Why have you got to get from another marr ied man money? 

A He and my fa ther were f r i e n d s and i f I was in 

need of money, I asked him t o l end me money. 

Q, £hat i s why you wrote to him from Sara toga t h a t 

you wanted some money, you did no t say he and your f a t h e r 

were f r i ends? 

1 I d i d n ' t have to say t h a t , tha t was unde r s tood . 

Q, \::j d i d n ' t you ask your f a t h e r for i t ? 

A Maybe I did ask my f a t h e r . 

9, a r e n ' t you ge t t i ng four t een d o l l a r s a week alimony 

from the Court? 

A I was . 

«o weren ' t you working besides? 

A I was . 

Q, utj did you need money from t h i s man? 

A That i s my persona l b u s i n e s s . 

Q, You c a n ' t t e l l the Court why tha t was , can you? 

MR. .UAVI3: Why what was? 

THE COUHT: Do not interrupt. 
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4 Let me ask you something e l s e . Why did you t e l l 

him you were g e t t i n g ready to l e a v e t h e r e the fo l lowing 

Monday and were going t o New York, did you want to meet him 

in New York? 

A No, I did n o t . 

Q, .vhat did you want to l e t him know t h a t for? 

A I sa id I was going to New York witja f r i e n d s . 

Q, You d o n ' t say anything about f r iends here? 

A i c a n ' t remember the exact words of the l e t t e r . 

Q, Wasn't i t a f a c t you simply wanted t o meet him 

in New York? 

A No, I did n o t . 

Wasn't i t a f ac t you wanted money' from him so 

as to buy c l o t h e s and th ings in Hew York? 

A I d o n ' t know, I wanted to burrow the money t o 

use for personal r e a s o n s . 

Q Wasn't i t t o buy personal t h i n g s for y o u r s e l f ? 

A That i s what the l e t t e r says i s n ' t i t ? 

Q, Well , i t was so , wasn ' t i t ? 

A Yes. 

<*. "p lease l e t me hear from you at once , " why die you 

want t o hear from him a t o n c e , 
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A Well , i f I wanted the money I was going t o l eave 

t h e r e and t h e r e w a s n ' t any sense in sending i t t he re i f I 

was not t h e r e . 

Tfcfn you gave t h i s l e t t e r t o a g i r l f r iend of 

yours , d i d n ' t you? 

A Yes, s i r . 

Q, What was her name? 

A Mrs. Rosa Wi l l i ams , 

4 Did you or not expect Mrs. Rosa Williams to be 

in company the same day wi th Mr. Holmes? 

A I d o n ' t see why I wouldn£t, because Mr. Holmes 

was in company wi th her a l l the t i m e . 

4 But d i d n ' t you t e l l us you knew t h a t Holmes was 

simply a d e t e c t i v e fo l lowing you? 

A I c e r t a i n l y d i d , but I asked her to mail the 

l e t t e r , I did not ask her to g ive i t t o Mr. Holmes to m a i l . 

4 You 'wouldn't have gifren t o her i f you thought Mr. 

Holmes was going to ge t i t ? 

A. I f I d i d n ' t know Mr. Holmes was fo l lowing me, why 

would I go in to his persona l e f f ec t s ? 

3, What r i g h t had you to go in to another man's pe r son­

a l e f f e c t s ? 
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A Because he was l i v i n g i n Sara toga under an 

assumed name and I wanted to prove to t h e people where I 

was s topping t h a t I wasn ' t mis taken , I was t e l l i n g them 

exac t ly what was r i g h t , t ha t Mr. Holmes wasn ' t from 

Chicago but from Ba l t imore . 

Do you th ink you would recognize h i s c l o t h e s i f 

they were In Court? 

A Eo, I d o n ' t say t h a t , but I t o l d you the su i t he 

had on i n s ide of h i s pocket— 

3, at co lo r was i t ? 

A A lark co lo red s u i t . 

Q, Black, brown or gray? 

A I t wasn ' t b l a c k . 

Q, Was i t brown? 

A I c a n ' t say but I know i t wasn ' t b l a c k . 

Q, Do you r ecogn ize t h i s su i t ? 

A I d o n ' t know whether I do or no t . 

Q, That fo l lows your d e s c r i p t i o n ? 

A I haven ' t given any d e s c r i p t i o n y e t , I s a id i t 

wasn ' t b l a c k . 

i Was i t b lack? 
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A I t was n e i t h e r b lack no r w h i t e . 

<t You would not deny these were h is c l o t h e s ? 

A Bo. 

Q, You wouldn ' t deny he had t he se c l o t h e s r i g h t 

t h e r e ? 

A LTo, • I would n o t . 

Q, Suppose you look and see if you cannot find 

anything from The Hub or anything in there? 

A He h as had from August to now to destroy those 

marks. The suit that I found it was in the inside pocket 

right here (indicating). 

2, Wall, there is the inside pocket, he has had 

three months to cut those things outr How, then, you 

aaw The Hub in there? 

A I saw it not only myself but another girl who 

lived in the house with me. 

Q, .After you saw that and after you knew in Sara­

toga he was a detective following you there, you never­

theless came back to Baltimore in the following September 

and told him you would be very i;lad to have kin come up 

and see you? 



253 

A I d id , and I meant— I d id not want him t o th ink 

I suspec ted him and l e t i t go a t t h a t . 

What n igh t did you say you were t h e r e at the 

home of Mrs. Penn? 

A Apri l 5 t h . 

Q, What n ight of the week was t h a t ? 

A Monday n i g h t . 

5, why do you happen to remember you were a t Mrs, 

Penn ' s t h a t n igh t? 

A Because Mr. Dixon ca l l ed me the day af te r and 

t o l d me t h a t my husband had accused me of being wi th him. 

K. Yes? 

A And t h a t was on Apr i l— t h a t was Tuesday and 

t h a t n igh t was Monday n ight t h a t I was a t Mrs. P e n n ' s . 

Q, Who did Dixon say had seen you t h e r e ? 

1 He d i d n ' t say anyone had seen me t h e r e , he s a i d 

they had t o l d him; he d i d n ' t say anyth ing about seeing 

me. 

Q, iO i s " t h e y " ? 

A. I guess he meant my husband and Green and Holmes. 
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Q, D i d n ' t you ask him "Why do you say I was t h e r e 

a t the h o t e l ? " 

MR. DAVIS: Would a conver sa t ion between her and 

Dixon be admiss ib le? 

TH3 COURT: She i s being c r o s s examined about a 

s ta tement she made in c h i e f . 

A 7/hat was your ques t ion? 

i You sa id you were t o l d t h a t you had been at Smi th ' s 

Ho te l , which you denied, and you say you th ink i t was your 

husband and Green and Holmes; what d id they t e l l you at 

t h a t time t h a t they knew about your having been there? 

A iVho? 

Q, The ones t h a t t o l d you? 

A I s a id Mr. Dixon t o l d me. 

Q, .'.'hat did he say, what d id he c la im a t t h a t time? 

A I t e l l he sa id they had accused me of being wi th 

him the n igh t before . 

Q, Did he t e l l you he had n o t been with you? 

A He d i d n ' t have to t e l l rue, I knew t h a t . 

Q, Tha t ' ve ry night you say you got home about eleven 

o ' c lock? 

A 
I c c m l d n u say eleven on the l o t , between 
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eleven and ha l f p a s t e l even . 

Q, i.hat time d id you l eave your home t h a t n ight? 

Between e ight and ha l f pa s t e i g h t . 

Q That was 1227 Ilorth Carey S t r e e t ? 

A 1527 n o r t h Carey S t r e e t . 

Q, V/hen you went, did you go in a ear or walk? 

k I walked. 

Q, And you walked from there direct to where? 

A 1006 Korth Mount Street. 

% Had you been with Mr. Kelson in a machine on that 

day? 

A I .ad not. 

Why did you t e l l Mrs. Dixon, the wife of Mr. Dix­

on, v/hen she came and spoke- to you, t h a t you had not been 

her husband but you had been wi th Mr. Kelson in her 

machine? 

A I t o l d Mrs. Dixon I had been in a machine with 

Mr. Kelson,. I d i d n ' t say when i t was— I d i d n ' t know whose 

machine i t was— I s a i d I had been in a machine with Mr. 

Kelson a f r i e n d of h i s from lew York. 

as t h a t morning, noon, or n ight when you were in 
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the machine? 

A In tjie day, but I d i d n ' t s t a t e what d a t e . 

Q, What day was i t ? 

1 I t had been, I gues s , a couple weeks p rev ious 

but I d i d not know whose ca r i t was. 

5, I s n ' t i t a f a c t you t o l d her on t h a t very day, 

very n i g h t , April 5 th , you had on t h a t very n ight been in 

the car of her husband ' s but t h a t you were wi th Mr. Kelson? 

A I d id n o t . 

Q, And t h a t he had borrowed t h e ear? 

A I d i d n ' t t e l l her I was in a 3uick car , but whose 

i t was I d i d n ' t know. 

Q, Is ; Mr. Dixon ' s car a Buiok car? 

A Yes, i t i s a Buiok c a r . 

Q, Has Mr. Kelson got a c a r ? 

A He has not but ha d i d n ' t a t t ha t t ime . 

3, What was he doing with Mr. Dixon 's ear? 

A Well, they were f r i e n d s , I guess he could borrow 

i t . 

Q, Then be was t a k i n g you out in a borrowed ca r? 

A I d i d n ' t say i t was Mr. Dixon ' s c a r , I sa id i t was 

a Buiok e a r . 
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MR, DAVIS: Who e l se was w i th you? 

TH£ WIIUSSS: Miss Ruth Trent from Eew York. 

Q, (3y Mr. F l u e g e l ) : What d a t e was t h a t ? 

A I d o n ' t know the exact d a t e but I suppose about 

two weeks before t h i s — 

Q, We a re not t a l k i n g about two 'weeks be fo re , we are 

t a l k i n g about t h i s very day? 

A I c o u l d n ' t t e l l you t h a t very day i f I wasn ' t 

t h e r e t h a t very day. 

«, But I want to get an exp lana t ion from you why 

you should t e l l Mrs. Dixon t h a t you were in Mr. Ke l son ' s 

ca r when she i s t a l k i n g about what occur red on Apr i l 5 th , 

1926, and you a r e t a l k i n g about something t h a t occur red 

two weeks a f t e r t h a t ? 

A She a s i e d me— she had heard t h a t I had been in 

her husband ' s car , she did not say v/hen. 

Q, Didn ' t she say on Apr i l 5th*j 

A She d i d n ' t say what d a t e . 

Q, D i d n ' t she say she had r e a d about t h i s mat te r in 

the Afro—American about t h i s t r o u b l e and came to see you 

about i t ? 
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I She c e r t a i n l y sa id sh e r e a d about i t and she 

s a id she heard I had been in h i s car but when, she did not 

s a y . 

5, why d i d n ' t you g ive her an exp l ana t i on about 

not having been in the h o t e l t h a t n igh t? 

A she d i d n ' t ask me about t h a t * she s a id she had 

read in the paper and I s a i d , "Mrs. Dixon— she did ask 

me, she sa id , "What i s a l l t h i s I r ead in the paper?" 

Q, She was s u s p i c i o u s of you and wanted to get some 

informat ion from you? 

A Only what she read in the pape r . 

Q, But a s you knew she was su sp i c ious of you from 

what she had r e a d in the paper , why d id you, i f you were an 

innocent woman, w r i t e from Sara toga , Kew York, t o he r 

husband fo r money? 

KR. DAVIS: She exp l a ined t h a t once . 

THS COURT: Go ahead? 

A I sa id Mr. Dixon and my f a t h e r had been f r i e n d l y 

and I simply wrote t o him f o r money.meaning I wanted him to 

l end me the money, not to g ive i t t o me. 

3, You d i d n ' t ask Mrs . Dixon to l e n d you the money, 
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a id you? 

A I d i d n ' t know her we l l enough. 

Q, How we l l did you know Mr. Dixon ou t s ide of the 

f ac t you say he was a f r iend of your f a the r? 

Jk Nothing o ther than t h a t . 

Q, You d i d n ' t know him so well if you were worr ied 

because you had hot heard from him fo r a few days and 

c a l l e d him "Dear Daddy", did you? 

TEE CCTJRT: I s n ' t t h a t l e t t e r unsigned? 

liR. B1UEGEL: Yes, s i r . 

Q, ',{hy d i d n ' t you s ign your name i f t h i s was l e g i t i ­

mate? 

A Wall, because I did not want to sign my name. 

Q, You d i d n ' t want i t known what your r e l a t i o n s were 

wi th Mrs. Dixon, i s n ' t t h a t t r u e ? 

A Hot any r e l a t ions . 

Q, ..hen I say, ' ' R e l a t i o n s " , I mean to say you were 

i n t i m a t e wi th him, so i n t i m a t e wi th him you asked him t o 

buy c l o t h i n g for y o u r s e l f ? 

A I d i d n ' t say c l o t h e s . 

it Lot us. see whether you di:: no t : "And ge t some money 
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because I want to buy some things in lew York." 

A There are lots of things other than clothes. 

I asked you a couple minutes ago and you said yes, 

clothes and things. How often have you gotten money from 

Mr. Dixon, had he ever loaned you money before? 

A No. 

Q, How long have you known him? 

A *<,uite a few y e a r s . 

<i How i s i t you, knowing in August, you asked t h i s 

man fo r c l o t h e s , when you know t h a t h i s wife i s s u s p i c i o u s 

of you and t h a t you a r e accused of having adu l t e rous r e ­

l a t i o n s wi th him; why do you then f i r s t ask him for money, 

wouldn ' t t h a t be the time t h a t you would a t l e a s t not have 

any communications wi th him? 

A Mf. Dixon sa id he f e l t so r ry for me because the 

t h ings t h a t had been said were a l l t o g e t h e r wrong and any 

time he could do anything- to help me, he would do i t . 

^ And t h a t i s why in the fo l lowing August you 

thought you would ge t some money from him to buy some c l o t h e s 

i s t h a t i t ? 

1 .>ell, I can a sk a f avor of him. 

Q. But i t i s p e c u l i a r why you should ask him for 
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t h i s when he was accused of having committed a d u l t e r y with 

you? 

1 Ycu d o n ' t know whether I asked anybody e l s e or n o t . 

Q, Had you asked any o the r man f o r money to buy 

c l o t h e s ? 

A I ask*d my f a t h e r . 

Q, Then you knew i t was not r i g h t t o ask anybody but 

your f a the r ? 

A I f a person says they w i l l do you a favor , you 

ask them t o sea whether they w i l l do i t . 

5, Did you get the money? 

A Eo, I d id not g e t a l e t t e r . 

And you d i d n ' t w r i t e to him any more a f t e r t h a t , 

did you or d i d n ' t you? 

A Ko. 

Q, D i d n ' t you w r i t e t o him s ince? 

1 Eo . 

Think one moment and see i f you l i d not w r i t e 

another l e t t e r ? 

A Eo. 

Q, V/ill you say to- the Court t h a t you cannot say how 
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often you have spoken t o him s i n c e the 23rd day of August, 

1926, can you? 

A Ho, I c a n ' t . 

Q, And you c a n ' t t e l l us the p l a c e s where you saw 

him s ince? 

A I have seen him in the s t r e e t . 

Q, What s t r e e t ? 

A I don ' t know exac t ly what s t r e e t . 

Q, How many s t r e e t s , a half dozen s t r e e t s ? 

A Eo, I have not seen him a half dozen t i m e s . 

Q, Did you see him morning, noon or n i g h t ? 

A There w a s n ' t any p a r t i c u l a r time to see him. 

Q, Well, have you seen him a f t e r seven o ' c lock at 

n igh t? 

A 7 never had any watch to t e l l what time I seen 

him, when I have seen him I met him on the s t r e e t . 

4 What was h i s name, t h i s man Eebby? 

A Yes, s i r . 

Q, Kebby what? 

A Thomas i:abby. 

o Did you ca l l him llabby? 
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A Everybody c a l l e d him Kabby. 

Q, ".here d id you get acquain ted w i t h ITabby? 

A In Sa ra toga . 

3, What month? 

A August, 1925. 

Q, And in August, 1926, Kabby was t h e r e in Sara toga 

too? 

A Yes , s i r . 

Q, ,.hat was he doing for a l i v i n g then? 

A He i s a t a i l o r . 

«, How f a r from 23 Center S t r e e t were you stopping? 

A I guess about two blocks or a b lock and a h a l f . 

Q Well , he was a marr ied man, you knew t h a t ? 

A No, s i r , he was n o t . 

<t He was not married? 

1 Ho, s i r . 

Q, HCfw do you know t h a t ? 

A . . J L I , SO fa r as I know, he i s not m a r r i e d . 

Bid you ask him? 

A . ' ;ell , one reason I say he i s not marr ied , the fo lks 

Ln t>he house where I stopped have been knowing him s ix or 
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seven yea r s and I never heard them say he was mar r i ed . 

You. did not ask them t h a t ? 

A I had no reason t o ask them but so far as I know 

he was not mar r i ed . 

4 Eov; often did you say you were out wi th Kabby? 

A I never was out wi th Kabby a l o n e . 

Q, Well, how often wi th him and o t h e r s ? 

A ><e went t o a dance once and one night I went to 

moving p i c t u r e s . 

Q, How often did ITabby come t o the house to see you, 

£5 Center S t r e e t ? 

A He never came t h e r e p a r t i c u l a r l y t o see me, he 

came t h e r e two or t h r e e t imes a day to get h i s meals . 

Q, How many evenings during the week would he pass 

t h e r e or be in t h e r e ? 

A He would come t h e r e — he a t e t h e r e . 

Yes, and in the evening he did not ea t a f te r seven 

o ' c l o c k , did he? 

A Yes, meals were served t h e r e as l a t e as half pas t 

n i n e . 

3, Did he ea t a t ha l f p a s t n ine? 
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A I h a v e n ' t any p a r t i c u l a r time to say when he 

a t e . 

Q, But you wai ted on him, die; you? 

A Yes, and I would have a hard job to f i g u r e what 

time he a t e every meal from the f i r s t of August to the 

f i r s t of September. 

Q, Dujfing t h a t pe r iod of t ime , was the d in ing room 

next t o the room occupied by Holmes? 

A i t was two dining rooms, one was t h e r e and the 

o ther was a t the o the r end, t h e r e were two dining rooms 

and a porch . 

Q, There was nothing to prevent Holmes from loolcing 

from h i s room in to the d in ing room? 

A One d in ing room i t was n o t . 

Q, And you sa t in t h a t dining: room many a time when 

you did not work? 

A Never in the f ron t d i n i n g room. 

Q, Did you s i t in the back d in ing room? 

A Yes . 

Q, How often d id you see Nab by in the back d in ing 

room ou t s ide of when you w a i t e d on him? 

A I c o u l d n ' t e x a p t i u f., , 
e x a c t l y t e l l you, Nabby was a f r i e n d 



266 

of the g i r l s where I worked and he come t h e r e when he 

wanted t o . 

Q, -But he wasn ' t a f r iend of y o u r s , was he? 

A Not any p a r t i c u l a r f r i e n d . Eabby would come 

t h e r e and do l i t t l e odd jobs for the g i r l s . 

Q, But a t the same time Eabby was going t o the 

dances with you? 

A He c a r r i e d me and two o ther g i r l s to a dance . 

Q, Did you ever go out in an automobile with him? 

A Kever inmy l i f e . 

Q, Did you ever go to a moving p i c t u r e with him? 

A Yes. 

Q, ^ i d you go to t h e a t r e with him? 

A ItoTing p i c t u r e s once. 

Q, What time did you qu i t work at n igh t ? 

A Eine or ha l f pa s t n i n e . 

. Q, Would you s i t on the porch and see him? 

A Eo. 

Q, V/hat time did he b r i n g you home when he brought 

you home from the moving p i c t u r e s and dances? 

A The n i - h t we went to the dance, the t h r e e of u s , 
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i t was about ha l f p a s t one, and the n ight we went t o 

moving p i c t u r e s we went t o the h a l l and one of the g i r l s 

went to get a d r ink of wa te r and I went to send a message 

to my f a t h e r and while t h e r e Mr. Holmes, and t h i s g i r l 

passed by. 

5, "There did t h e s e g i r l s l i v e ? 

A H I t h r e e l i v e d in the same house . 

Q, And a l l t h r e e of you had the same beau t h a t 

n igh t? 

1 He wasn ' t a beau, he simply went along with u s . 

Q, (.as he your boy f r iend? 

A He w a s n ' t my boy f r i e n d . 

4 V/hat exp lana t ion have you to make to the Court 

i f , a s you say , you had known a l l a long he was a d e t e c t i v e 

and came to watch you at Sara toga and went t o dances with 

him? 

A Went wi th who? 

Q. Holmes? 

A I never went outside of the door with Holmes. 

I Did you ever tell him why? 

A I had no reason to. 
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Did he ever ask you to go out wi th him? 

A He asked me to go out wi th him and t h i s fellow 

Finney. 

Q, 7,'hy d i d n ' t you say, " I am not going out wi th you, 

you a re a d e t e c t i v e " ? 

A I t o l d him I would l e t him have h i s p l e a s u r e up 

h e r e , I had no reason to t e l l him; but he asked me any 

number of tJ.mes to go out with him and t h i s fellow Finney 

but I always t o l d him I was t i r e d or had something t o do 

with the baby. 

Q, Mr, Dixon i s n ' t in Court , i s he? 

A I d o n ' t see him. 

Q, Can you t e l l us where to get him? 

1 How do I know? 

You d o n ' t know where the corespondent named in 

t h i s case i s and you have not summoned him? 

A BO. 

MR. DAVIS: That r e s p o n s i b i l i t y i s mine. You 

summoned him. Does t h a t answer your ques t ion? . 

MR. FLUEGEL: Yes, we t r i e d to get him. 

THE COURT: Do you ob jec t? 
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MR. DAVISs. Yes, s i r . 

THE COURT: S u s t a i n e d . 

Q, (By Mr. F l u e g e l ) : When you f i n a l l y sepa ra ted 

from your husband, you to ld him not to come back any more? 

A No, I d i d n ' t t e l l him t h a t my husband sa id 

t h a t ; I die not say i t . 

«c D i d n ' t you t e l l him in August and you say h e r e , 

"Then I t o l d him he c o u l d n ' t come back?" 

A Bo, I d i d n ' t say t h a t . 

Q, I s your memory good? 

A Ho, my husband sa id -I t o l d him not to come back 

but I d i d n ' t say i t . He c la ims I s a id i t , but I d i d n ' t . 

Q, When d id you say was the l a s t time you and he 

occupied a bed t o g e t h e r ? 

A August. 

Didn ' t you t e l l him in October not to come back? 

A I c e r t a i n l y d i d . 

Q, That i s what I say? 

A I was s epa ra t ed from him t h e n . 

4 I say s o , t h a t i s c o r r e c t , tha t i s what I want to 

ge t from you. You t o l d him not t o come back? 
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A Oh, I thought you meant did I t e l l him not to 

come back the day he l e f t . That i s what my husband 

s a i d . 

Q, I s Mrs. Penn in Court? 

MR. DAVIS: Yes, she w i l l be the next w i t n e s s . 

Q, When you say Holmes followed you daily in B a l t i ­

more C i ty , from when u n t i l when did he follow you t h a t you 

observed? 

A (Yell, s h o r t l y a f t e r t h i s a r t i c l e came out in t h e 

Afro I can say Holmes and Green followed me any t i m e . 

• I mean p r i o r to Apri l 5 t h , when they say they 

caught you? 

k I d o n ' t know. They j u s t s topped here r e c e n t l y , 

t h a t i s , Ux. Green has j u s t s topped . 

3, You say you knew Holmes was following you a l l 

the t ime ; when was t h a t , from when u n t i l when? 

A I say when the i s s u e of the Afro came out I knew 

then t h a t Green— I say about two weeks a f t e r the i s s u e 

of the Afro came out , I was going down Fresstman S t r e e t 

one day with the g i r l t h a t l i v e d w i th me x and Mr. Green 
* 

and Mr. Holmes were coming up the street in the car and 
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they stopped me and tu rned d i r e c t l y down and j u s t went 

s t r a i g h t on down the s t r e e t with me and I went to 1926 

Druid H i l l Avenue and when I l e f t , they stopped fo l low­

ing me corner Druid H i l l Avenue and Presstman S t r e e t . 

Sj, Well, at any r a t e , you knew they were fo l lowing 

y ou? 

A Mr. Green has kept a t r a i l up and down in f ront 

of my door, and one morning he passed by and I was looking 

out the window and th ree g i r l s stopped and talked t o me 

and when they l e f t me, Mr. Green ca l l ed them and asked 

them what I said about him, and the g i r l came bac;': and 

t o l d me what he s a i d . 

Q, This thin;,: happened for severa l months, you 

thought they were t r a i l i n g you and being an innocent woman, 

you did not ask them what they were fol lowing you fo r? 

A I did s top Mr. Green and ask him. 

Q, When? 

A In September. 

REDIRECT EXAMIKATIOE. 

By Mr. Davis: 
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Q, In r e f e r e n c e t o t h a t l a s t answer, Mr. Green s t a t e d 

you s topped him once on Carey S t r e e t and t o l d him you did 

not blame him, t h a t was h is bus iness and he would never 

ge t you a g a i n . Did you ever make any such s ta tement to 

Mr. Green? 

A I did n o t . 

3, What was the c o n v e r s a t i o n , did you stop him or 

did he stop you? 

A For s eve ra l mornings my fa ther had no t i ced Mr. 

Green pass ing up and down the s t r e e t . One p a r t i c u l a r morn­

ing I was looking out of the window and Mr. Green passed 

and I s a i d , "You are c e r t a i n l y having a good t i m e . " 

He went to the c o r n e r , t u r n e d around and came back. He 

s a i d , "V/hat d id you say to me?" I s a i d , "You are c e r t a i n ­

l y having a f ine time passing up and down t h i s block follow 

ing me." He s a i d , "Oh, I am j u s t e l e c t i o n e e r i n g . " I s a id , 

"Do you j u s t e l e c t i o n e e r in one b lock?" He s a i d , " I heard 

you were down t o my o f f i c e the o the r day." I s a i d , "Yes, 

I was down the re to keep Mr, Holmes from coming to my 

house . " He s a i d , "Yes, you a re a l l r i g h t . " He s a i d , " I 

t h ink I w i l l g ive you n job being a. d e t e c t i v e , I th ink you 
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w i l l make a whole l o t b e t t e r d e t e c t i v e than Holmes," and 

then he t r i e d t o get a l i t t l e f r e s h t h e r e . 

q, .Vhat did he say? 

A I had on a wa i s t t ha t was a l i t t l e low and I 

had a mole, and he s a i d , "Mrs. page no, he did not 

say Mrs . Page, he s a i d , " H a t t i e , t h a t i s c e r t a i n l y a good 

looking mole you have t h e r e . " Ke s a i d , "Come d o w n s t a i r s , 

I want to t a l k to you", and I s a id , "If you have anything 

to t a l k t o me, you can go to Mr. Davis ' o f f i c e and we w i l l 

a l l t a l k t o g e t h e r . " 

(Testimony of the wi tness conc luded) . 

.;'-. j)e ^c .+: -ic ;(< ^< ^ * ^ 

Thereupon - - -

MARGARET PEEK, 

a wi tness of lawful age, produced on behalf of the de­

fendan t , having been f i r s t duly sworn according t o law, 

was examined and t e s t i f i e d as fo l lows : 

DIR3CT EXIMIHATION. 

By Mr. Davis: 

Q, Your name, p l ease? 

A Mr 3 . Margaret Penn. 



Q, Where do you l i v e ? 

A 10Q6 North Mount S t r e e t . 

Q, Do you know Mrs. H a t t i e Page? 

A Been knowing her a l l my l i f e . 

Q, What i s your b u s i n e s s , Mrs. Penn? 

A »>ell, my bus iness i s I keep a ha i r d r e s s ing 

pa r lo r P 

Q, You d o n ' t keep t h a t a t your home? 

A Ho, indeed. 

Q, Are you married? 

A Married. 

1 Have you any ch i ld ren? 

A Two c h i l d r e n . 

Can you r e c a l l Eas t e r Monday n i g h t , which I under­

s tand was April 5th of t h i s year? 

A Yes, S a s t e r Monday n i g h t , Apri l 5 t h . 

Q, Do you remember whether or no t Mrs. Page was a t 

your house t h a t n igh t? 

A She was a t my house t h a t n igh t between 8.50 and 

1 0 . 3 0 . She came to pay me a f r i e n d l y c a l l . 

3, What d id she do while t h e r e ? 
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A She d id l i k e we always do., she sa t down and t a lked 

and I had t o put the c h i l d r e n to bed and she went u p s t a i r s 

wi th me and she s t ayed up t he re wi th me and i t was about 

10 .30 , and 1 never saw her u n t i l a couple days a f t e r t h a t , 

when she t o l d me t h a t she had had some t r o u b l e . 

Q -About t h i s t r o u b l e ? 

A Sopething about her husband accused her of being 

with some o the r man. Well, I knew i t did not happen 

t h a t n ight because between 6 .ZQ and 10.50 she was at my 

house . 

Q, That i s what caused you t o remember t h a t p a r t i ­

c u l a r day? 

A Why, c e r t a i n l y . 

Q, How did she go home, did someone c a l l for her? 

A Yes, s i r , Mr. H i l l c a l l e d for h e r . 

Q, That i s the H i l l , ycu mean Sam H i l l ? 

A Yes, t h a t i s the gentleman who ca l l ed f o r he r , 

Samuel H i l l . 

5, That i s a l l you can remember? 

A That i s a l l I can remember. 

7,'hat time they got home or where they went, you A 

d ° n ! t know? 
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1 Eo, s i r . 

Q, You are p o s i t i v e i t was master Monday n igh t ? 

A I am p o s i t i v e i t was Eas ter Monday n i g h t . 

Q, And you a r e p o s i t i v e she mentioned i t t o you two 

or t h r e e cays a f te rwards? 

A Yes, s i r . 

CRC33 EXAMIEATIOE. 

By Mr. F l u e g e l l 

Q, She t o l d you two or th ree days a f te rwards she 

was accused of s-oing to Smi th ' s Hotel? 

A HO, she did not t e l l me t h a t ; I never even asked 

he r . 

Did she say who was supposed t o be wi th her? 

A So, I d i d n ' t know anyth ing about t h i s c a s e . 

Q, You did not see the Afro-American e i t h e r , did you? 

A .vei l , i f I saw i t , I d id not pay much a t t e n t i o n . 

I d o n ' t l i k e t h a t news l i k e t h a t . 

lonr have you been a very good f r i end of Mrs. 

Page p r i o r to the 5 th of Apr i l ? 

A All my l i f e , s ince I was about four y e a r s o l d . 
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Q, And you a r e s t i l l a Yery warm f r iend of her? 

k Yes, s i r , I am. 

Q, InIL you want zo help her a l l you can? 

A I w i l l help anybody I can ..hen I know they are 

in the r i g h t . 

Q, Al l you know i s t h a t between 8.30 and half pa s t 

ten she was a t your house? 

A That i s a l l I can t e l l you. 

And a t t h a t time she was l i v i n g at 1327 Carey 

S t r e e t ? 

A Ye 3, s i r . 

I And you were l i v i n g where? 

1006 Nor th Mount S t r e e t . 

3, Do you know Mr. J ixon? 

A Eo, s i r , I d o n ' t know him and I never seen him. 

Q, Have you ever been up to Mrs. Page's house? 

A i have been t h e r e , I guess about a thousand 

t imes in my l i f e . 

Dqy time or n i g h t t ime? 

A Sight t ime , I go the re n igh t t ime i f I f e e l l i k e 

i t . 
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Q, Have you ever seen Mr. Dixon there? 

i l o , s i r , never saw him t h e r e . 

Q, And t h i s man who i s s a id to be a good f r iend of 

the f a t h e r , you never saw him in the thousand t imes you 

have been the re? 

A Ho, s i r . 

(Testimony of the w i tne s s c o n c l u d e d ) . 

>j< ;)< Jf. * ^c ••>£ -M -M * A 

Thereupon -

WILLIAM 3 . HILL, 

a wi tness of lawul age , produced on behalf of the de­

fendant , having been f i r s t duly sworn according to lav;, 

was examinee and t e s t i f i e d a s fo l lows : 

DIRECT 3XAMINATI0I . 

3y Mr*. Davis: 

3, What i s your name? 

.Yllliam 3 . H i l l . 

They c a l l you Sam H i l l ? 

A Yes, s i r . 

How old a r e you, 3am? 

F ° f t y n i « e y e a r s old 
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Q, Where do you work? 

A Goucher Co l l ege . 

Q, what do you do t h e r e ? 

A Chief cook. 

Q, Do you know Mr. Herman Page? 

A Ys s , s i r . 

Q, Do you know Mrs . K a t t i e Page? 

A Yes, s i r . 

Do you know her father, Mr. Burley? 

A Yes, sir. 

Q, wen die you f i r s t become acquainted with Mrs . 

Page? 

A . . e l l , between e i g h t and nine years ago . 

Q, When did you f i r s t become acquainted wi th Mr. 

Page? 

•A Well, I probably know Mr. .Page in t h e neighborhood 

of s i x y e a r s , probably s even . 

3, Since he was marr ied , 1 suppose? 

A I knew him previous to t h a t , but not p e r s o n a l l y . 

Q, Did you v i s i t t h a t house f r equen t ly— you l i v e 

t he re now, d o n ' t ycu? 
A Yes, s i r . 



Q, How long have you been l i v i n g there? 

A Going on two y e a r s . 

Q, Who e l s e l i v e s t h e r e b e s i d e s you? 

A Ml3s Holmes. 

Q, That i s t he lady who was r e f e r r e d to as Mrs . 

Jones? 

A Yes. 

Q, And Mrs. Bradley,her aunt, I think. 

What room do you occupy there? 

A I have the middle room on the second floor. 

5, hat room does Mr. Burley occupy? 

A He hns the next room as you go up the steps. 

Q, .. Kext to you? 

A Yes, sir. 

Q, i t room has Mrs. Page? 

A The f r o n t room. 

Q, When I s a y , . " M r . Burley", t h a t i s her f a t h e r ' s 

name? 

A Yes, s i r . 

Q, In o ther v;>ords , her f a t h e r ' s room i s between y 

room and her room? 
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A Yes, s i r . 

Q, And Miss Holmes or l l r s . Jones s t a y s on what 

f l o o r ? 

A Third f l oo r f r o n t . 

And Aunt Car r i e s t a y s where? 

A Third f l o o r back. 

Q, How of ten have you v i s i t e d t h a t house before 

you came the re t o l i v e ? 

lift." FHJEGEL: I want t o c a l l the C o u r t ' s a t ­

t e n t i o n t o the f a c t we a re not naming Mr. H i l l corespon­

dent i n t h i s c a s e . 

MB. DA7IS: You c e r t a i n l y accuse him of i t . 

.Vhan did you begin t o v i s i t t h i s house? 

A Shor t ly a f t e r I met U s . 

Q, sn you were working a t the Maryland H i s t o r i c a l 

Soc ie ty? 

A >n I was working a t the Mary] and H i s t o r i c a l 

S o c i e t y . 

Q, Did you meet Mr. Burley? 

A Yes, s i r . 

Q, 7/hat was your purpose': 
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A I had no purpose whatever, I came there to visit 

Mr. Bur ley. Mr. Bur ley gave me the privilege to come 

there whenever I felt like it; I had a key to the door. 

5, Did LIT. Page l:now that? 

A Yes, sir. 

Did Mr. Page ever make any objection to that 

arrangement! 

' A To. 

Q, Mr. Page testified on one occasion in 1924 he 

came home and found you and his wife seated on the sofa 

in the parlor vevy close and that she jumped up in such 

a position as to arouse his suspicion; Have you ever 

been intimate with Mrs. Page? 

A ITever in my life. 

Q, Did Mr. Page ever discover you in any such posi­

tion on the sofa as to arouse any suspicion of undue 

familiarity with his wife? 

A Nothing at all. If Mr. Page would come in the 

house there, I would sit on the sofa beside his wife, there 

was no place else to sit. 

Q, Did he ever accuse you at any time? 

• - x ^ - - v • . ' — • 



283 

A HO, s i r , not t o my f a c e . 

Q, Whan did you go t h e r e to l i v e , 3am? 

I I fame t h e r e , I guess , about twenty months ago . 

I disremember i t . 

Q, Eave you ever seen Mr. Page s i n c e he l e f t h i s 

wife? 

A Oh, yes , I have seen him seve ra l t imes; qu i te 

o f t e n . 

0, Eave you ever loaned Mr,. Page any money s ince he 

l e f t h i s wife? 

A I have. 

Q, Eow much? 

A Four d o l l a r s . 

Q, When was t h a t ? 

A About two yea r s ago, now. 

3, Where were you when he borrowed i t ? 

A Royal Palace T h e a t r e . 

Q, Where? 

A Royal Palace E o t e l . 

Q, Eas he. paid you? 

A Ho, s i r . 
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MB. FLUEGSL: Objected t o and I move to s t r i k e i t 

o u t . 

:.R . DAVIS: I only o f fe r t h a t t o .prove i f he had 

accused t h i s man of being f a m i l i a r wi th h is wi fe , he borrow­

ed the money from him. 

MR. FIISG31: For the purpose of c r e d i b i l i t y ? 

MR. DAVIS: Yes. 

TEE COURT: Do you p r e s s your motion? 

.. FLUEGEL: Eo, not unde r t h e c i r c u m s t a n c e s . I v 

would suggest t h i s , Mr. Davis, I d o n ' t q u i t e see t h a t t h i s 

gen t l eman ' s test imony i s of very much importance and I 

would not put in the record any more than i s n e c e s s a r y . 

• MR. DAVIS: Eo, s i r , but I d o n ' t know how much 

a t t e n t i o n the Court was paying to the f a c t t h a t he s a i d he 

saw him oh the sofa with h e r . 

THE COURT: You asked the w i t n e s s here whether or 

not anything occurred t h a t aroused h i s s u s p i c i o n , t h a t i s n ' t 

a ques t ion of proximity a t a l l . Ee might have been 

ac ross the s t r e e t . I did not draw any in fe rence from 

t h a t a t a l l . Ee might be j e a l o u s fo r a g r e a t many r e a s o n s . 

Q, Do you remember Eas te r Monday night 3am? 

A I d o . 
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Q, Do you remember whether o r not you had occasion 

to c a l l at any o n e ' s house for Mrs. Page? 

A I do . 

Q, Where did you c a l l ? 

A I c a l l 1CC6 Mount S t r e e t . 

Q, Whose house i s t h a t ? 

A Mr$. r e n n ' s . 

5, Why did you happen to go there? 

A Why, Mrs. Page asked me in the evening as I was 

going ou t . She s a i l , "Where a r e you going?" I s a i d , " I 

a i n ' t going no where p a r t i c u l a r . 1 1 She s a i d , ; ' I am going 

over t o ¥i 'B» &o you want t o come over for me?" I s a i d , 

"All r i g h t . " She s a id , " I might be a l i t t l e l a t e . " I 

s a i d , "All r i g h t . " 

Q, Did you c a l l for her? 

A I d i d . 

co Abo us what time? . 

A I got t h e r e around ten o ' c l o c k , ! suppose; as near 

as I can t h i n k , I did not n o t i c e the t i m e . 

«i, ohe was t h e r e , was she? 

A She was t h e r e . 

- And you d id see t h a t she got i. 
ome sa fe ly? 
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A I d i d . 

Q, Where d id you go? 

A I l e f t Mrs. Penn 's house and cane to 1327 Carey 

S t r e e t . 

Q, Her home? 

A Yes, s i r . 

^ tfas her fa ther home? 

A He wns. 

Q, At what time d id you go to bed or what time did 

she go t o bed? 

A Well, I went to bed I g u e s s , about q u a r t e r to 

twelve , as near as I can th ink; I judge about t h a t t ime . 

Q, DM you hear anything about the fac t t h a t l a t e r 

or subsequent t o tha t she was accused of being out t h a t 

night a t Smi th ' s Hote l with th i s main Dixon? 

A Well, I heard i t probably the next day or the 

next n i g h t . Of cou r se , I w a s n ' t there in the day t ime, I 

was working. 

Did she t e l l you? 

A '.".'hen I t a l k e d in the h,aise someone was t a l k i n g 

about i t and I asked what was i t and they up and t o l d me. 
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She d id not come up t o me and t e l l me, t h a t was my f i r s t 

knowledge. So I s a i d to her , "".Veil, somebody— 

MR. FLU2GEL: Don't t e l l what he said to her , you. 

know t h a t i s not ev idence . 

THE XHRT: S t r i k e t h a t ou t . Don't t e l l what any­

body t o l d you. 

. DAY IS: I want to find out how he unders tood 

she was accused of t h i s adu l te ry and remembered what 

happened on S a s t e r L'onday n i g h t . 

; 3GURT: You can as!, him how he remembers i t . 

MR. DAYIS: That i s the q u e s t i o n . Eow, I want to 

±cnow-

«(, ./hen did you hear she was accused of t h i s adul­

t e r y ? 

. FIUEGEL: He sa id the nest day . 

Q, Then you remembered i t , you say? 

A Yes, s i r . 

..here did you hear i t ' . 

A At the house . 

Q Have you ever been f a m i l i a r or have any i n t i ­

mate r e l a t i o n s wi th Mrs. Page. Sam? 
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1 Why no, indeed, I have not; she worked with me 

four years. I had no reason to have any. 

5, You "mow what I mean, do y.u, I mean sexual 

intercourse? 

A Eo, sir. 

TES CCTRT: He does not mean t h a t , what he says 

i s something e n t i r e l y d i f f e r e n t . 

Q, Did you unders tand my quest ion? 

1 exp la in i t . 

Q, Have you ever had any sexual i n t e r c o u r s e with 

Mrs. Page? 

A Ho, s i r . 

CROSS EXAMINATION. 

By Mr, F l u e g e l : 

Q, Bow, t h e n , the very next day a f te r th i s happened 

a t Smi th ' s Hote l , a t t h e house where you '.vere l i v i n g , 

which i s the house where Mrs. Page l i v e s 1227 Carey .S t r ee t , 

you were t o l d about her being accused of having sexual 

r e l a t i o n s or occupying a bedroom with Dixon, i s t h a t r i g h t ? 

A That i s r i g h t . 

Q, -«here was t h i s , was i t i n the l i v i n g room or 
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downsta i rs or where was i t ? 

A I t was in t h e p a r l o r . 

Q, Whp was t h e r e , Hat t i e Page? 

A As near a s , 1 can f i g u r e now, J would not say 

p o s i t i v e l y . 

4 Who was t h e r e , you and Mrs. E a t t i e Page and who 

e l s e ? 

A And P i s s Holmes. 

Q, Miss Holmes, you say? 

A Yes. 

PR. 'DAUB: That i s , the former Mrs. Jones? 

THE WITUSSS: Yes, s i r . 

«, J u s t you th ree? 

A Yes, s i r , and her aun t ; I don ' t vnow why she 

was out j u s t a t t h a t t i m e . 

Q, Had you been to work t h a t day? 

A lot, s i r . 

Q 3 t h i s before supper or a f t e r supper? 

A I t was in the a f t e rnoon . 

That means on the s i x t h day? 

A As near as I can come to i t , I would not say 
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whether i t was exac t ly four o ' c l o c k , s i x o ' c l o c k or 

seven o ' c l o c k . 

Q, .Veil, t h i n k and make up your mind? 

A I would not say what time* 

Q, You sa id af ternoon and now you say— 

A ;vell , a f t e rnoon . 

Q, The afternoon g e n e r a l l y i s from twelve to s ix , 

i t i s n ' t any d i f f e r e n t on Carey S t r e e t , is i t ? 

A Ko. 

3, Jit any r a t e , on t h a t a f t e rnoon , which i s the 

very next lay a f t e r t h isoccurrenee a t Smi th ' s Hotel i s 

when her aunt and Mrs. Jones and you and Mrs. Page were ir. 

the d in ing room or some room t h e r e a t 1327 Eor th Carey 

S t r e e t , and they to ld you about her being accused of 

having t he se r e l a t i o n s and occupying a bed room a t Smi th ' s 

H o t e l , i s t h a t r i g h t ? 

1 Well, her aunt , I d id not put her i n i t . 

Q, V.ell, the o the r s t o l d you but she herse l f— 

A There weren ' t any o t h e r s , only Mrs. Page t o l d me 

they accused her— I unders tood her t o say Mr. Dixon 

c a l l e d up and s a i d they accused her of being wi th him and 

I s a i d , "That i s impossible because I know you were over 
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at V i ' s l a s t n i g h t , how the diokens could you be wi th 

Dixon?" 

.. FTUSG3L: I move t o s t r i k e i t ou t . 

THE COURT: Go ahead. 

Q, The a f te rnoon of tha t day, I unders tand you t o 

say you did no t go to work? 

A Eo, s i r , I went to work on t h e 9 th , or the 7th, 

8th or 9 t h . That was my Eas t e r v a c a t i o n . 

Q, between the 5th and 9th you did not work, i s t h a t 

r i g h t ? 

A Ko, s i r . 

<*, Y/hy did she t e l l you about t h a t , a re you her 

f r i e n d or c o n f i d e n t i a l man? 

A Eo, I am not her f r i e n d . 

Q, 7/h" did she t e l l you about being accused the 

n ight before of having been with Dixon? 

A Jus t simply as she t e l l s me, ju s t a s ' she t e l l s 

me anything e l s e i f I come in the house, as I am a f r i end 

of the house; she t e l l s me a n y t h i n g . 

•*i, »*hen she t o l d you t h a t , d id she say anything 

about who the men were t h a t had been fo l lowing her? 
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• 

1 She did n o t say anything about men fo l lowing h e r . 

4 PId she t e l l you how she knew she was accused 

the n ight before of being a t Smi th ' s Hotel? 

A She d id not s ay , I d o n ' t suppose she knew i t . 

3, .Veil, she knew she was accused of being with 

Dixon? 

A That i s a l l . 

Q, But; she a i d not t e l l you how she knew i t ? 

A I d id not ask h e r . 

Q, And she d id not v o l u n t e e r t o t e l l you? 

A No, s i r . 

Q, Then you you r se l f d o n ' t know how i t i s she would 

know a l r eady the next day, i f she was innocent and not 

t h e r e , t h a t she was accused of i t ? 

A I unders tood her t o say someone c a l l e d her up. I 

don ' t know who i t was. 

Q, Mr*. Dixon or someone c a l l e d up and to ld her? 

A I d i d n ' t say Mrs. Dixon. 

Q, Well , somebody d id , d id she say who i t was? 

A I t h i n k she said Mr. Dixon or someone. 

Q, Di<$ you see Mr. Dixon the re the next day? 

A So, a i r . 
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^ .Vhen did you see -Dixon t h e r e next? 

& I never have seen him. 

H, You have never seen Mr. Dixon at the house a t a l l ? 

A Eo, s i r . 

Q, You have never seen him in conve r sa t ion with her 

f a t h e r o r anybody e l s e i n the house? 

A I have seen him in conver sa t ion with her f a the r on 

the s t r e e t . 

4 But i t i s a f ac t you have never seen him at the 

house? 

1 Well, I am not i n the house a l l the t ime . He 

may have been with her f a t h e r as f a r as I know. 

<*, You have been l i v i n g there s ince when? 

A I t o l d you twenty months p r a c t i c a l l y . 

c<, And in the pas t twenty months you have never seen 

him a t the house:,, i s t h a t r i g h t ? 

A I have not seen him. 

Q, And you are the re day t imes and you are thera 

n i g h t t imes? 

A Ko, I work in the day t ime. 

«t At t h a t time in A p r i l , a t l e a s t from the 5th .to 
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t h e 9 t h , you were t h e r e , you did no t work a t a l l ; you were 

home, w e r e n ' t you? 

A I was t h e r e when I f e l t l i k e b e i n g t h e r e . 

% ^nd d u r i n g t h a t t ime you d i d no t s e e Mr. Dixon 

t h e r e ? 

A Not i n t h o s e f i v e d a y s . 

4 You have n e v e r seen gay s p e c i a l f r i e n d s h i p o r 

f a m i l i a r i t y between Mr. Dixon and anybody e l s e i n t h a t 

house? 

A Ho one a t a l l ; I neve r seen Mr. Dixon in t h a t 

h o u s e . 

(Tes t imony of t h e w i t n e s s c o n c l u d e d ) . 

Thereupon -

WILLIAM k. BURLEY, 

a w i t n e s s of l a w f u l a g e , p r o d u c e d onbeha l f of the d e f e n ­

d a n t , h a v i n g been f i r s t d u l y sworn a c c o r d i n g t o law, was 

examined and t e s t i f i e d a s f o l l o w s : 

DIRECT EX1MIK1T 101 . 

By Mr. D a v i s : 

% Your name, p l e a s e ? 
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A William A. Bur l ey . 

Q, 7;here do you l i v e ? 

A 1327 Korth Carey S t r e e t . 

Q, I s t h a t where your daugh te r , Mrs . Page, l i v e s ? 

A Yes, s i r . 

«c How long has she l i v e d with you, a l l her l i f e ? 

A i l l her l i f e . 

I Has she ever l i v e d away from home? 

A Ho, s i r , the only time she was away from home i s 

when she went away to school . 

Q That was when she was in Charney, Pennsylvania? 

A Charney, Pennsylvania . 

Q, Who e l s e l i v e s t h e r e , Mr. Burley? 

A Miss Marian Holmes, my a u n t , Hiss Mary E. Cole­

man, and Samuel H i l l . 

Q, Samuel H i l l was no t l i v i n g t h e r e , however, a t the 

time Mr. Page was l i v i n g with h is wife? 

A No, s i r . . 

5, Can you r e c a l l Eas te r Monday? 

A Yes, s i r , I can r e c a l l i t very w e l l . 

0, By the way, what i s your occupat ion? 
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A I am a be l l c a p t a i n at the Southern H o t e l . 

Q, P r io r t o t h a t , I bel ieve you were head ftell man 

a t the Rennert Hote l how long? 

A I was head b e l l man for seventeen y e a r s and I 

worked t h e r e seven y e a r s on the s i d e , which makes me about 

twenty four consecu t ive y e a r s a t the Rennert Hotel and about 

seven and a ha l f a t t h e Southern H o t e l . 

Q, How old are you, Mr. Bur ley? 

F i f t y fou r yea r s of a g e . 

Q, Do you r e c a l l f a s t e r .Monday of t h i s y e a r ? 

A I remember i t very w e l l , . s i r . 

V/er e y ou- on or off ? 

A I was on Sas t e r Monday from twelve , a t noon, u n t i l 

s ix in the a f t e rnoon . 

4 "hich made you have f a s t e r Monday-night off? 

A I was off Eas t e r Monday n ight . 

3, Do you know where your daughter went on E a s t e r 

Monday n i g h t ? 

A My daughter l e f t my house t o go to Miss Yi l e n n ' s 

house, 1006 North Mount. 

Et. FLUSGEL: Ha d o n ' t know where she went . 
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IH$ XURT: Ee can say h i s daughter l e f t the house 

and t h a t i s a i l . 

3, She l e f t about what time? 

A I guess about half p a s t e i g h t or between half 

pas t e i g h t and n i n e . 

£ -'hat t ime d id she r e t u r n ? 

A She re tu rned between ten and hal f pas t t e n . 

,̂ With whom did she r e tu rn? 

A Mr. H i l l . 

Were you up when she eame in? 

A I was, sir . 

0, Were you downsta i r s? 

i Downstairs in the p a r l o r . 

4 How long did you stay up? 

A a l l s t ayed up u n t i l very nea r twelve o ' c l o c k . 

Q, Then what d id your daughter do? 

A She went to bed, we a l l went u p s t a i r s ; my daughter 

and I went t o bed . 

Q, Your daughter occupied -what room? 

A The second s tory f ront room. 
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Q, And the next roo# is occupied by whom? 

A By me. 

Q, An4 the next room i s occupied by whom? 

A 3 -rnuel H i l l . 

s. The c h i l d , I suppose, s t sys wi th her? 

A He, the c h i l d s t ays wi th me. 

Q, And you a r e p o s i t i v e t h a t was Eas t e r Londay? 

A I am p o s i t i v e t h a t was Eas t e r Eonday. 

Q, 'When did you f i r s t hear your daughter was accused 

of having been out wi th t his man Dixon? 

A Well, I was off Eas te r Llonday n i g h t , I went to work-

e a r l y Tuesday morning. I come home between hal f pa s t twelve 

and one o ' c l o c k , which was my usual time t o come home, be­

cause I always come r i g h t s t r a i g h t home from work, and my 

daughter s t a r t e d t o p repare my lunch for me and she t o l d 

me about t h i s a ccusa t i on t h a t had been made. I t o l d her , 

"There a i n ' t no th ing t o t h a t — 

. FIUEGESI: I move t o s t r i k e t h a t o u t . 

TEE COURT: S t r i k e i t o u t . 

3, That i s when you f i r s t heard of i t ? 

A The next a f t e rnoon . 

Q, Shan you a r r i v e d home from the Southern Eo te l? 
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A Yes, s i r . 

Th^n you say you remember at what time she came 

home the n igh t before? 

A Ch, y e s , s i r . 

3, You were not home, I suppose, a t the time of the 

ac tua l s e p a r a t i o n between your daughter and Mr. Page? 

A Ho, s i r , I was a t work. 

Q, DO you r e c a l l i t happened about June, 1924? 

A I t happened June 26th— June 26 th , 1924. 

£} Do you r e c a l l whether or not; you ever saw Mr. 

Page a t your house a f t e r t h a t ? 

A Yes, s i r . 

4 I f s o, when? 

A I t was in August, I cannot r e c a l l the d a t e . 

Of the same year ' : 

A Of the same yea r , 1924. 

Q, Under what c i rcumstances l i d you see him? 

A He was in bed, in H a t t i e ' s bed. V/hen I ge t up 

in the morning I always go over in my d a u g h t e r ' s room be­

fo re I go to work and he was l y i n g in bed. 

Q, I suppose in h i s bed c l o t h e s ? 

^ Yes , s i r . 



Q, Did' you have any conversa t ion with him? 

A Kot a b i t , s i r . 

Q, You have never seen him t h e r e a t any o ther time? 

A Eo, s i r . 

Q That was about August, 1924? 

A I c a n ' t r e c a l l the d a t e . 

Q, You. went out and l e f t t h e house? 

A I went out and went to work. 

Q, Do you know Mr. J ixon? 

A Yes. 

Q, How long have you known him? 

A I have been knowing Mr. Dixon, I gues s , about 

or s i x y e a r s ; some thing l i k e t h a t . 

Q, The l e t t e r t h a t was w r i t t e n by your' daughter , 

o n ' t know anything about t h a t ? 

A No, s i r « 

5, Mr. Dixon is a friend of yours? 

A Yes, sir. 

Q, He does come to the house o c c a s i o n a l l y ? 

A He has been t o the house, yes , s i r . 

CROSS KiMIHATIOH. 

By Mr. F l u e g e l : 
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Q, How o l d i s your d a u g h t e r ? 

A My d a u g h t e r i s t h i r t y t h r e e y e a r s o l d . 

Q, How o l d i s Mr. Dixon? 

A I d o n ' t know Mr. D i x o n ' s a g e , s i r . 

«, I s he y o u n g e r o r o l d e r t h a n y o u r d a u g h t e r ? 

A I c o u l d n o t t e l l y o u . 

Q, How o f t e n have you seen him a t your house i n 

t h e l a s t twelve months? 

A I t h i n k he s t o p p e d t h e r e one Sunday; I seen him 

t h e r e o n c e . 

< One Sunday i n the whole t w e l v e months? 

.4 One Sunday i n the whole t w e l v e m o n t h s . 

Q, Eever been t h e r e o f t e n e r ? 

A That i s a l l . 

REDIRECT EXJft&IMT ION. 

By Mr. D a v i s : 

<<, You meqn in t h e l a s t twe lve months? 

A In t h e l a s t twe lve m o n t h s . 

MR; ELUEGEL: In t h e l a s t twelve months , t h a t i s 

what I want t o know. 

(Tes t imony of t h e w i t n e s s c o n c l u d e d ) . 

* * * * * * * * * * 
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Thereupon -

FATHER OIIVEB 7/. DFVEEISE, 

a w i tne s s of lawful age, produced on behalf of the de­

fendant , having been f i r s t duly sworn according to lav;, 

was examined and t e s t i f i e d as fo l lows : 

DIRECT EXAMINATION. 

By Mr. Davis: 

Q, Your name, p l e a s e , Fa the r? 

A Ol iver Iff. Devenish. 

4 Do you know Mr. and Mrs. Page, Fa the r? 

A Yes. 

Q, How long have you known Mrs. Page, Fa ther? 

A I would say e ight y e a r s . 

Q, Eow long have you known Mr. Page? 

A The same t ime , I met them both the same t i m e , 

ft Did you meet them p r io r to t h e i r marr iage— you 

marr ied them, did you not? 

A Yes. 

Q, Did you know them p r i o r to the marr iage? 

A Yes. 

Q,. Are you acqua in ted wi th Mrs. Page ' s r e p u t a t i o n f o r 
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c h a s t i t y — 

LR. ELUZOL: Objected t o . 

TH3 COURT: I do not thiflk t h a t i s r e l e v a n t , Mr. 

Davis . 

3, You are acqua in ted w i t h Mrs . Page p e r s o n a l l y , 

a re you, f a t h e r , and Mr. Page? 

A I know Mrs. Page q u i t e wel l and I know Mr. Page. 

I would say I c a s u a l l y met him a number of t imes . 

5, Do you th ink she i s or i s not a proper person to 

have the custody of her in fan t c h i l d ? 

MR. FLUEGBI: F i r s t before he shows t h a t , I th ink 

he ought to show a l i t t l e more f a m i l i a r i t y to qua l i fy t h e 

w i t n e s s . The mere f a c t he i s a P r i e s t does not qual ify 

him. 

THE COUtf: That only goes to the weight of h i s 

t e s t imony . As I unders tand the r u l e , any kind of e v i ­

dence i s admiss ib le t h a t involves the cus tody of c h i l d r e n . 

I w i l l l e t him answer. 

( ques t i on here read by the r e p o r t e r ) . 

A I t h i n k she i s . 

CROSS EXaKIHAUOfl. 
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By Mr. Fluegel: 

*c On what do you base your opinion, Father; do you 

know Mr. Page? 

A Yes, I know Mr. Page. 

Q, What you know about both of them i s good or 

bad? 

A What I know about Mrs. Page i s qui te good and 

what I know about Mr. Pa?e I would say i t i s i n d i f f e r e n t . 

I d o n ' t know Mr. Page well enough to g ive a decided o p i n i o n . 

I s I have s a id , I know him, -I would express i t as c a s u a l l y ; 

maybe a l i t t l e b e t t e r than t h a t ; but I am not a t a l l 

i n t i m a t e wi th Mr. Page or wel l acqua in ted . 

We a re only r e f e r r i n g to tha custody of the 

c h i l d h e r e . How often have you been in the home where 

the c h i l d l i v e s ? 

A That would be d i f f i c u l t to t e l l . I am her 

P r i e s t and— 

Q, My ques t ion i s how often have you been in the 

home? 

A I go o c c a s i o n a l l y . I suppose— w e l l , I know 

Mrs. Page as a member of the chapel s i nce 1919 and I knew 
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her two y e a r s p r i o r t o t h a t . Before t h a t , I did v i s i t 

t h e r e to i n s t r u c t her and her f a t h e r in con f i rma t ion . 

Sinee t h a t t ime, I suspect I have v i s i t e d the house, I 

would say, two or t h r e e t imes a y e a r . 

Q, in the l a s t twelve months you have not been t h e r e 

more than two or t h r e e t imes? 

1 I do not b e l i e v e I have been t h e r e more t h a n four 

or f i ve t imes in the p a s t twelve months. 

Q .And how long would you stay t h e r e , a few minutes 

a t a time? 

A Yes. 

Q, And. t ha t i s a l l you know, i s t h a t i t ? 

A Yes, s i r . 

And tha t i s a l l you base your opinion on? 

A Weill, I base my opinion on Mrs. Page ' s c o n s i s t e n ­

cy as a member of the chapel of which I am V i c a r . I look 

upon her as a c o n s i s t e n t member of the c one.regation and 

have looked upon her a s s u c h . I have no reason t o thin* 

she i s n ' t an accep tab le member of S t . C a t h e r i n e ' s Church. 

Well, F a t h e r , a person may be a good church member 

but i s n ' t n e c e s s a r i l y a proper guardian for the c h i l d , i s n ' t 

t h a t so? 
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4 ^nd i f you think if a person i s a good membe 

the church that person is the proper person to be the 

guardian of the chi ld? 

A A consis tent member of the church is a prope 

guardian for the ch i ld . 

(Testimony of the witness concluded). 

* * * * * * * * * * * * * * 
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Thereupon 

BLANCHE DIXON, 

a w i tnes s h e r e t o f o r e produced, sworn and examined on behalf 

of the p l a i n t i f f , was r e c a l l e d in r e b u t t a l on behalf of t he 

p l a i n t i f f and t e s t i f i e d as fo l lows: 

DIRECT EXAMINATION. 

By Mr. FJuegel : 

Q, Krjs. Dixon, when Mrs. Page was on the stand I asked 

her whether she had not to ld you on the 5th day of A p r i l , 

when she was accused of being with your husband, whether 

she had aot t o l d you she was on t h a t day In your automobile 

with a Mr. Kelson— 

-I. DAVIS: . I o b j e c t , if the Court p l e a s e s . 

TED OOJRT: l e t him f i n i s h . 

$. DAVIS: I thought he had f i n i s h e d . 

Q, Te l l us when you went to see her on tha t day what 

did she t e l l you about having been with Mr. Kelson and when? 

Mf. DAVISj We o b j e c t , I f the Court pleases, 
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CHS COURT: S u s t a i n e d . You can ask her i f having 

heard Mrs. P a g e ' s tes t imony does she want t o make any 

change in her tes t imony. 

You heard the testimony of Mrs. Page? 

A Yes, s i r . 

Q, ..hat have you to say? 

A a. Page d id not r e a l l y r e c i t e the occas ion 

.just a s . i t was . When I went t o her home on t h a t evening— 

. DAVIS: She has not s a i d whether she wants t o 

make a change o r n o t . 

•CH3 Xl'XD: Don't c r i t i c i s e what Mrs. Page said , you 

answer the ques t ion , and t h a t i s , having heard l i r s . P a g e ' s 

t e s t imony , what change, i f any, do you want to make in your 

tes t imony? 

A I wanted to say that Mrs. Page did no t s t a t e t h a t 

I asked her in r ega rd to where she was on tha t n igh t— 

IvIR. DAVIS: Objected t o . 

THIS C0U12: The ques t ion i s not Mrs. Page ' s t e s t i ­

mony but have you any change to make in your test imony 

a f t e r hear ing Lirs. P a g e ' s t e s t i m o n y . 

as.it
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EH2 HITNBSS: I simply wanted to s t a t e t h a t she 

a b s o l u t e l y — 

MR. DAVIS: ""e ob jec t a g a i n . 

TB|B COURT: You cannot c r i t i c i s e Mrs. p a g e ' s 

t e s t i m o n y . You e i t h e r want to stand by your test imony or 

change i t . Do you want to change i t ? 

THE WITHBSS: I want t o change i t t h e n . 

TEE COUHT: Go ahead. 

THE WITHBSS: I want t o say in t h i s r e s p e c t I did 

not get a change to say when you asked me about going t o 

see Mrs. Pa^e, about the n igh t she was in the car w i t h my 

husband. ITow, I asked her i f the r epor t in the paper was 

a b s o l u t e l y t r u e as i t reached rne and she denied t h a t and 

she s a i d i t w a s n ' t my husband but Mr. Kelson. She s t a t e d 

Mrs. Dixon c a l l e d her up and t o l d h e r . I did not see Mrs. 

Page u n t i l two weeks a f t e r t h a t a f f a i r . 

l.d. DAYIS: I t h i n k Mrs . Page d id not say Mrs. 

Dixon c a l l e d her u p , she sa id Mr. Dixon. 

THE WITNESS: I unders tood her t o say t h a t . 

Q, (By Mr. Eluegel} : Mrs. Page had sa id on the 

s tand t ha t she d id not say on what da te i t was t h a t she was 
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wi th Mr. Kelson i n your au tomobi le . I want to know from 

you did slie o r did she not? 

MR, DAVIS: ob j ec t ed t o . 

THE OCURT: I w i l l l e t her answer t h a t . 

A J . Page admit ted j u s t as the a r t i c l e was in the 

paper , t ha t she was out tha t n i g h t , but not with my hus ­

band but w i t h Lir. Kelaon, and I asked her for a s t a t e ­

ment so that I mi£ ht show i t or have i t put in the Afro 

and she refused t o give i t to me and t o l d me to go see Mr. 

Davis , and I went t o Mr. Davis the next day and he s a id he 

would not £ i v e a s t a t e m e n t . 

Q, Did you or not show the a r t i c l e in the Afro to 

Mrs. Page? 

A I did not show i t to he r , I asked her about i t . 

Q, Did she say she had or had not read i t ? 

we l l , she must have read i t because she was making 

apo log ies t o me, and she s a i d she saw i t and she was sor ry 

i t happened on my behal f . low, she has admi t ted every­

th ing e l s e i s t rue aid I be l i eve she i s g u i l t y . 

THE COURT: S t r i k e t h a t o u t . 

Z I want to know whether or not she to ld you o r she 
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denied on t h a t n i g h t , April 5 t h , 1926, being in your 

automobile? 

A Yes, she admitted t ha t she was in t h e r e . 

CROSS EXJfcs-IKAT ICi;. 
* 

By Mr. Davis: 

Q, How long a f t e r Apri l 5 th was i t you saw Mrs. 

Page and had t h i s conve r sa t ion? 

A I could not t e l l you e x a c t l y . 

Q, About when? 

A The a r t i c l e came out , as you know, r i gh t a f t e r 

Eas t e r Monday, the f i r s t i s sue of the Afro, the Thursday 

fol lowing the f a s t e r Monday and I d id not r ead the a r t i c l e 

u n t i l about a week l a t e r , when someone brought i t t o me 

and showed i t t o me and I went t o Mrs. Page the very same 

day . 

TEE COURT: Don' t r epea t what you have a l r eady 

sa id . 

Q, D i d n ' t Mrs. lage deny she had been with your hus­

band t h a t n i g h t , d i d n ' t she a l s o deny she had been w i t h 

anyone t h a t n igh t and s t a t e she had been i n a car w i t h t h i s 

man Kelson and a g i r l f r i e n d from Kew York? 
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A l o j she did n o t . She den ied she was in the ear 

wi th my husband. 

(Testimony of the wi tness concluded) . 
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as 

J. Herman Page 

vs. 

Hattie Page 

Bill and Cross Bill of Complaint 

IU THE 

CIRCUIT COURT NO.2 

OP 

BALTIMORE CITY 

TO THE HONORABLE, THE JUDGE OE SAID COURT :-

Cross Interrogatories 

Thomas A. Babbie 
2427 - 7th Avenue 
New Yori, H. Y. 

1. What instructions did you receive from Mrs. Hattie Page, 
or her attorneys, Messrs. Evans and Davis, or either of them, 
concerning your testimony in this case?'. 

2. What letters, or cards, or other communications have you 
received from Mrs. Hattie Page in the last twelve months? 

3. What did Mrs. Hattie Page tell you concerning a Mr. Hill 
who lived at her home, or a Mr. Dickson, with whom she was 
charged with occupying a "bed room at Tom Smith's Hotel, on 
Druid Hill Avenue, in Baltimore City, Maryland, or with Albert 
Smith, who is serving as a waiter at a hotel in Havre de Grace 
Maryland? 



2. 

4. State whether you mailed any letters or cards or sent any 
telegrams for Mrs. Hattie Page to Mr. Hill, Mr. Dixon or Mr. 
Smith while you were in Saratoga, Hew York. 

5. What did Hattie Page claim was her reason for being aloae, 
or with you in Saratoga, New York, in 1926? 

6. Describe how many dining rooms were at the Saratoga House, 
or in any other hotel or boarding house where you say Hattie 
Page in 1926, in Saratoga, New York, and tell us where she 
entertained you when Mr. Holmes was there? 

7. State whether it is not a fact that Mrs. Hattie Page came 
to New York after she left Saratoga and that she was in your 
company there for a day or two before she returned to her home 
in Baltimore, Maryland. 
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PETITION & ORDER THEREON 
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J.HERMAN PAGE IN THE CIRCUIT COURT NO.2 

VS. 

HATTIE PAGE 

(IN CROSS BILL) 

HATTIE PAGE 
OP 

VS. 

J.HERMAN PAGE BALTIMORE CITY 

TO THE HONORABLE,THE UUDGE OE SAID COURT! 

The p e t i t i o n of H a t t i e Page by h e r a t t o r n e y s , Da v i s and 

Evans i s a s f o l l o w s ; -

I , That t h e r e i s p e n d i n g in t h i s Cour t a s u i t in which 

t e s t i m o n y was taken, on t h e 1 9 t h , 2 2 n d and 23rd of November, 1926, 

and i n o r d e r t h a t your p e t i t i o n e r may f u r t h e r de fend h e r s e l f 

i n t h i s c a s e i t i s n e c e s s a r y t o . t a k e t e s t i m o n y of one Thomas A. 

Nabb ie ,2427 Seventh Ave.New York C i t y , w h i c h p e r s o n was u n a b l e to 

a p p e a r a t t h e h e a r i n g of t h e above c a s e by t h e C o u r t . 

t h e r e f o r e y o u r p e t i t i o n e r p r a y s t h a t t h i s Honorab le 

Court may g r a n t l e a v e to your p e t i t i o n e r to t a k e t h e t e s t i m o n y 

of t h e s a i d w i t n e s s b e f o r e P h i l l i p J . J o n e s , 3 7 9 B r i d g e S t r e e t , 

Brooklyn,New York on t h e O ** day o f * ^ t * * * - r y , i$2y B.1 QIZO P . i i . 

i n c o n f o r m i t y w i t h S e c t i o n s 17 and 1 8 , a r t i c l e 35 of t h e Code of 

P u b l i c Ga&eral Laws of M a r y l a n d . 

& TZLAS^? 

ATTORNEYS FOR PETITIONER1 



J 

Upon the foregoing p e t i t i o n i t i s ordered by the 

C i r c u i t Court No. 2 of Bal t imore Ci ty th i s j^p - t l ay of December, 

1926 t h a t a commission he i s sued d i r e c t e d to P h i l l i p J . J o n e s , 

379 Bridge S t . , Brooklyn, IT ew York to t ake the tes t imony of Thomas 

A,lJabbie,24 27 Seventh Ave.,Few Y&kk City on the ^57th day of 

W(i^ju^y*i f<f6f6&~<2L~*>D P*fo,9w irided a copy of t h i s order along 

with the i n t e r r o g a t t t r i e e v b e - s e r v e d on J.Herman Page oc h i s 

Counsel oi» or before the . day of , . • I9.S6. <g^£? d^z^y 

^ / _ £ ^ > < ^ ' L&A-MMLlt LAfLlAA^ &^%s&t^*LAA*A % ^C&\s~ ^Z-C^-A^V^U^ 



J. HERMAN PAGE 

VS. 

IN THE CIRCUIT COURT NO .2 

HATTIE PAGE 
OE 

IN CROSS BILL) 

HATTIE PAGE 

VS. 

J.HERMAN PAGE BALTIMORE CITY 

I . 

2 . 

5 . 

4 . 

5 . 

6 . 

7 . 

8 . 

9 . 

INTERROGATORIES 

THOMAS A.NABBIE 
2 4 2 7 - 7 t h A v e . , 

New York .N .Y. 

What i s y o u r name? 

What i s your o c c u p a t i o n ? 

What was y o u r a d d r e s s i n A u g u s t , I t 2 6 ? 

Do you know M r s . H a t t i e Page? 

Did you o r d i d you n o t c a l l t o s e e h e r a t h e r p l a c e of 

o c c u p a t i o n a t 2o C e n t r e S t . . S a r a t o g a S p r i n g s . N . Y . ? 

If so ,how o f t e n ? 

I t h a s "been t e s t i f i e d i n t h e c a s e of Herman Page Vs . 

H a t t i e Page t h a t i n A u g u s t , 1926 you were s e e n to e n t e r t h e 

S a r a t o g a House, Grand Ave. , Sara t o g a , N . Y . in company w i t h 

M r s . P a g e ; and bo th of you went t o second f l o o r of s a i d 

h o t e l e n t e r i n g a bed room. What h a v e you to say to 

« h a t ? 

Have you ever been in any h o t e l bedroom wi th M r s . P a g e ? 

Have you eVer engaged i n s e x u a l - i n t e r c o u r s e w i t h Mrs . 

P a g e , e i t h e r in S a r a t o g a Spr ings ,New York i n t h e month 

of A u g u s t , 1926 o r a n y where o r a t any o t h e r t i m e ? 



' 

I t has "been t e s t i f i e d that you cal led to see Mrs. 

Page one night during the week beginning August 23, 

1926 and that she enter ta ined you in the dining room 

of 23 Centre S t r ee t . What have you to say to that? 

During the- above v i s i t . i t has been t e s t i f i e d that you 

were seen to k i s s Mrs.Page and to indulge in other 

a f fec t iona te f a m i l i a r i t i e s with h e r . Have you ever 

kissed or indulged in any other af fec t ionate famil iar ­

i t i e s with her? 

visit.it


J. . 

- - - - - -

i i i t _ ( 

a n 

i0 ;ie, 

i : i ( i 

• 
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CIRI . 2 

OF 

FY 

: ) 
CITY 01 . . ) . : 
oou I ) 

IS, being duly sworn deposes and says: 

That I solemnly swear and ise in the presence 

of the omniscient .and the heart-searching God, that I will 

speak the truth, the whole truth, and nothing "bat the 

truth, as I will answer for the Same to the ^reat Judge 

of the quick and tne dead. 

Qtatflnf NpwYnrV I h W I L L I A M E- KELLY, CLERK 
J l a l C U l 11CW 1 UlA, Vss.; OF THE SUPREME COURT for said County (said Court being 

COUNTY OF KINGS, ) DO HEREBY CERTIFY that 

OF THE COUNTY U. 

63-2O70-28-B 

the NOTARY PUBLIC before whom the within acknowledgment or deposition 
was made, was at the time of taking the same authorized by the laws of the State 
of New York to take the acknowledgments and proofs of deeds or conveyances 
for lands, tenements and hereditaments situate, lying and being in said State of 
New York. And further that I am well acquainted with the handwriting of such 
Notary, and verily believe that the signature to said certificate of proof, acknowl­
edgment or deposition is genuine. 

County and Coort, 
1 9 2 / 

Plerk. 

v.Tgiiffriii v\ uepusuion is genuine. 
In Testimony Whereof, I have hereunto set my hand and affix ito set my h; 

J£^ day 0f 



J. 

' ) 
CITY OJ . j . : 

v OF K] ) 

*T NO. 2 

CITY 

IS, being duly sworn deposes and says: 

That I solemnly swear and promise in the presence 

of the omniscient s Ld the heart-, :c ting od, that I will 

speak the truth, the whole truth, end nothing "but the 

truth, as I will answer for the same to the great Judge 

of the quick and the dead. 

3worn to before me this 

of January, 1927. 

2<w^< 



: IN THE 

v s . : CIRCUIT COURT NO.2 

! PAGE : OP 

Cross B U I of Compla in t : BAIT- CITY 

TO . S . ., SAID COl tTt-

At the execution of the annexed COD sued out 

of the Circuit Court No.2 of B i are ity, -ad to me 

directed, empowering me to examine witness in the above 

entitled case. I, PHILIP J. JONBS, the Commissioner in 

the. said commission named, h t duly taken the 

oath to said commission annexed,met on the 5th day of Jan-

aary, 1927, at S79 Bridge Street, in the Borough of Brooklyn, 

C i t y and S t a t e of New York, a t 2 :30 o ' c l o c k p . M. , p u r s u a n t 

t o n o t i c e , and I t h e n and t h e r e , p r o c e e d e d t o t a k e the follow*-

ing d e p o s i t i o n , t h a t i s t o s a y : 

3 A. .V JIE, 2427-7th Avenue, Hew York City, New 

York,' the witness of lawful age produced on behalf of the 

plaintiff bei by us e orn in due form of law, being 

examined on the following Interrogatories to him profound-

ed in that behalfs, deposeth and saith as follows, bhat is 

to say: 

IR 

iBBIE 
2 4 2 7 - 7 t h A v e . , 
Hew York, I . Y. 

1. What is your name? 

A. Thomas A. Le. 
2. . t is your occupation? 

A. i l o r i n g . 
3 . What v?as your a d d r e s s in Au u s t , 1926? 

A. 54 Congress Street, Saratoga, New York. 
4. Bo gou know lira. Hat le Page? 

I do. 



(2) 

you or did you not call to see her at her place 
of occupation at 23 Centre Street, 'ingsl 
Hew York? 

I did. -

ii so, fiu en? 

tily, bhe place where I saw her was a res-
a urant. 
It has been testified in the case of Herman Page 
Vs. Hattie Page that in August, 1926, you were seen 
to enter the Saratoga House, Grand .ive. , Saratoga, 
N. Y. in company with Mrs. Page; and both of you 
went to second floor of said hotel entering a, "bed­
room. What have on to say to that? 

?hat is untrue. 

Have you ever been in any hotel "bedroom with Mrs, 
Page? 

Never. 

Have you ever engaged in sexual-intercourse with 
e, either in Sara to , lew York, m 

the month c: list, 1926, or anywhere or at any 
other tlme? 

Ho. 

« 

It has been testified that you called to see Mrs. 
Page one night during the week beginning August 

, 1926, and that she enter tained you in the din­
ing room of 23 Centre S t r e e t . 7/hat have you to 
say to that? 

That is untrue. 



Tt-

(3) 

11, During the above visit, it has been testified that 
you were seen to kiss Mrs. Page and to indulge in 
other affectionate familiarities ith her. Have 
you ever kissed or indulged in any other affect ion-
ate familiarities with her? 

1. No. 

Eo exhibits. 

Ho other witness be. Lamed or produced to me by the 

attorney for the Plaintiff or at. The said com­

mission was closed, and now returned under my hand on 

this 5th day of January, in the year of our Lord nine­

teen hundred and twenty-seven, at the City of Baltimore, 

ate of Maryland. 

. JONES, Commissioner. 



J . HERMAN PAGE : IB 

T8. : CIRCUIT COURT HO.2 

Hi : OF 

B i l l and Cross B i l l of Compla in t ; CITY 

!, ! ! ! OJ? SAID i 11 : -

.. IABBIE, a witness of lawful age produced on 

behalf of uhe plaintiff :!&lv sworn "being now cross 

examined on the folio , Cross Interrogatories, to him 

profounded on behalf of the defendant, deposes and saith 

as follows, that is to say: 

CES 

2427-7th Avenue, 
Hew York, ;.:. Y. 

1. at instructions did you receive from Mrs. Eattie 
e, or her attorneys, Messrs. ^vsns and Davis, 

or either of them, concerning your testimony in 
this case? 

A. Hone. 

2. What letters, or cards, or other communications 
have you received from Mrs. Piatt le Page ia the last 
twelve months? 

A. Hone. 

What did Mrs. Hattie Page tell you concerning a Mr. 
Hill who lived at her home, or a Mr* Di a, 1th 
whom she was charged with, occupying a "bed room at 
Tom Smith's Hotel, on Pruid Hill Avenue, in Balti­
more City, Maryland, or with Albert Smith, who is 
serving as a waiter at a hotel in lavre de Grace, 
Maryland? 



( 2 ) 

A. Thab something waff never d i s c u s s e d . 

4. State whether you mailed any letters or cards or 
• telegrams for Mrs. Hattie Page to Mr. Hill, 

Mr. Dickson or Mr, ti rhile you were in bo-
ew York. 

Never. 

5. What did. Hattie Page claim was her reason for being 
alone, or with you in Saratoga, Hew York, in 1926? 

A* That has never been stated, because she was never 
with me in Saratc :i , Hew York, I only knew 
her os she worked in a reaanrant there. 

6. Describe now many dining rooms were at the Saratt 
lse, or in any other hotel or boarding house where 

you say Hattie Page in 1926, in Saratoga, Hew York, 
and cell us where she entertained you when Mr. 
Holmes was there? 

Two dining rooma at 23 Centre Street, at the cot­
tage where Lira. Page was occupied. Aa to the 
ratoga House, I do not know, as this place is 

frequented by the very best class of colored people. 
I was never solely entertained by Lirs. Page any 
where in the presence of Mr, Holmes or anyone else. 

7. State whether it is not a fact that Lirs. Hattie 
Page came to Hew York after she left Saratoga and 
that she was in your company there for a day or two 
before she returned to her home m Baltimore, Mary­
land . 

A. Ho, she was never entertained by me in New York, or 
any other place. 

Ho exhibits. 



Ct. Ct. No. 2. 

19$Z> JVo.Jj^ Docket 

'ny^o<^<>ou (L.J 
vs. 

• * . • 

Commission to 

<$£&*. Esq. 
po WakM Testimo 

The execution of this commission appears by certain 
schedules hereunto annexed. 

" i - A a \ SEAL. {• 

Commit, V. 

Mo. £&lAf$ 

A Filed SO day of. 



Commission to take Testimony. 

XLhc State of flftar^lanb. 

o 
(jcn^c/ (Eda. 

COMMISSIONER named on the part of the Complainant , and Defendant 

IRnOW IPC, that you are appointed COMMISSIONER TO EXAMINE WITNESSES in a case 

depending in the Circuit Court No. 2 of Baltimore City, between 

i&OUJLLGtxSAZ. SJ..<^...G.^U.... 
Complainant 

and 

Defendant 

X \JgA^u fJjAjy 

Therefore you are requested, after having taken the oath hereunto annexed, that at such time and place as to 

you shall seem convenient, after having given due notice to the respective parties or their solicitors, you cause 

to come before you all such witnesses as shall be named or produced to you, either by the Complainant or 

Defendent , and that you examine them upon their corporal oaths, to be by you administered on the Holy 

Evangely of Almighty God, touching their knowledge or remembrance of any thing that may relate to the cause 

aforesaid; and having reduced the depositions of the witnesses so taken by you into writing, you send the same 

with this commission, closed under your hand and seal, to the Judge of the said Court, with all convenient speed. 

TKHitneSa, The Hon. HENRY D. HARLAN, Chief Judge of the Supreme Bench of Baltimore City, 

the °... .day of ^ t ^ J ^ ^ . ^ ^ . . ic>£.< 

ISSUED the <*,£ day of \J&^L^U ^ l ^ f ^ ^ . . . TOIZ C 

Q.M.CiAJLLd.. //*.'. *I.L<*^IA/~ Esq., Complainant's Solicitor 

AL?!^dL V . fogn^d. Esq., Defendant's Solicitor. 

M.dL Or. 
Clerk. 



C O M M I S S I O N E R ' S O A T H . 

You shall, according to the best of your skill and knowledge, truly, faithfully, and without partiality to any 

or either of these parties, take the examinations and depositions of all and every witness and witnesses produced 

and examined, by virtue of the commission hereunto annexed, upon the interrogatories now, or which may here­

after, before the said commission is closed, be produced to and left with you, by either of the parties—So HELP 

YOU GOD. <? u^. 

C L E R K ' S O A T H . 

You shall truly, faithfully and without partiality to any or either of the parties in this case, take, write 

down and transcribe thfi-denositions of all and every witness or witnesses, produced before and examined by the 

Commissioner -^^yt&sl/hpJ<7y^s7^K~1''^^ of-4b«m named in the commission 

hereunto annexed, as far forth as you are directed and employed by the said Commissioner or 

of them, to take, write down, and transcribe the said depositions, or 

any of them—So HELP YOU GOD. 



IN THE CIRCUIT COURT NO.2 

W 
OP 

&TIMORE CITY 

JAMES HERMAN PAGE 
v s . 

HATTIS E . PAGE 

CROSS BILL 

HATTIE E . PAGE 
v s . 

JAMES HERMAN PAGE, 

DECREE TO DISMISS 

CROSS BILL. 

CHARLES W. MAIN, 
A t t o r n e y a t Law, 
2 E . L e x i n g t o n S t . 

B a l t i m o r e , Md, 

THE BAIT.Y KBCOH^COMPANY 
Baltimore, Md. 



JAMES HERMAN PAGE, 
Complainant, 

vs. 

HATTIE E. PAGE, 
Respondent. 

CROSS BILL. 

HATTIE E. PAGE, 
Complainant, 

vs. 

JAMES HERMAN PAGE, 
Respondent. 

IN THE 

CIRCUIT COURT NO. 2 

OE 

BALTIMORE CITY. 

This cause standing ready for a hearing, testimony having 

"been taleen in open Court and having been submitted, the counsel 

for the parties were heard and the proceedings read and considered, 

It is thereupon, this ^2-"^ day of Januar-yTn.927, "by 

the Circuit Court No. 2 of Baltimore City, ADJUDGED, ORDERED and 

DECREED that the Cross Bill filed in this cause "by Hattie E. Page 

he and the same is hereby dismissed. 

AND IT IS FURTHER ORDERED AND DECREED that the costs 

incident to the Cross Bill proceedings shall be paid by the Respon 

dent in the Cross Bill, James Herman Page. 

AND IT IS FURTHER ORDERED AND DECREED that all other 

questions raised by the Bill and pleadings be and they are hereby 

reserved. 



SLSVE ON 3S$> 
Ct. Ct. No. 2 B—igaTjr 

vs. 

i 

ORDER OF COURT NISI 
For Contempt 

ORDER 

^-^Qtfooi.C/^ 

Filed..J.£.r.. muL 



I I ' • — • " - - • 

m^u^^l. 
* 

LJUSZ 

IN THE 

Circuit Court No. 2 
OF 

BALTIMORE CITY 

L&L.. .day of Ordered by the Circuit Court No. 2 of Baltimore City this 

UM^uiAL-.. - 192.X that the Ul^miui.. 

appear before this Court in person, on the._ <*•.£./&&.. day of LlMd/tiM... , 192..# 

at 10 o'clock A. M., and then and there show cause, if any he may have, why he should not be 

punished for contempt of this Honorable Court in not obeying the Order of this Court passed 

on the iA.L~^i. day of....s^V\A^r^i __ _ , 192.0-, directing the payment 

Jf f J -h 
of Alimony, pendente lite, by him to the c^.4A4*s4d&m. ; provided, a 

tfi -i'fl 
copy of this Order be served on the said .U..J!^(AL^id.. on or before the 

...day of (di/L4MM.. , 192..yf . 

True Copy: Test 

Clerk. 

tuvyje^***p cP 



Ct.Ct.No.2 i*:-B—-^L 
192 (T 

^„^£££dfaC&^ 

'at* P 
:J4oC _JWL.. 

ORDER OF COURT NISI 
For Contempt 

ORDER 

No _ B 

Filed 192.. 



rr-nrn-rn*f~-i 

ySSi 

IN THE 

Circuit Court No. 2 
, /P, 

vs. 

_____ 
OF 

BALTIMORE CITY 

Ordered by the Circuit Court No. 2 of Baltimore City this /.y.i&L.. .day of 

.....dd^.pU^tZ... 192..Z, that tic^J^&k 
appear before this Court in person, on the ££uu{.. day of &c^44&£Z..., 192...., 

at 10 o'clock A. M., and then and there show cause, if any he may have, why he should not be 

punished for contempt of this Honorable Court in not obeying the Order of this Court passed 

on the {../JdL... _..day of . . . .^^f. , 192^..., directing the payment 

of Alimony, pendente lite, by him to t h e . . . . ^ ^ ^ ^ ^ u ^ ^ i ; provided, a 

copy of this Order be served on the said ^£.&4<£&2<£&.. on or before the 

+-.'. ! day of J4Ug^C^Z.. , 192...Z 

True Copy: Test 

's 

Clerk. 

&J!>cas<. 
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LI JS*B 

James Herman Page 

Terstis 

E a t t i e E« Page 

% 6 

CIRCUIT COURT #2 

P e t i t i o n & Order r e q u i r i n g 
defendant to show cause why 
household e f f e c t s , l i s t e d here; 
should n o t he r e t u r n e d to him. 

~~^<£> Cyvi^CS^ 

Mr* Clerk:-
Please File. 

^MaJ 

4»* 



James Herman Page 

versus 

Hat tie E. Page 

) In the Circuit Court #2 

of 

) Baltimore City. 

PETITION 

To the Honorable, the Judge of Said Court;-

The petition of James Herman .fage, plaintiff in 1ftie above entitled 
cause, respectfully shows unto Your Honor, as follows:-

1. That heretofore this plaintiff obtained a divorce, a vinculo 
matrimonii, from the defendant, in this Honorable Court, on July 22nd., 
1927. 

2. That prior to the said divorce, this plaintiff purchased with 
his own funds, the following articles, which he had at the home of his 
father-in-law, in the possession of Hattie E. Page, the defendant herein. 

3. i'hat Your Petitioner asked the said Hattie E. Page to return is. 
the said articles to him, which she refused to do, without any just reason 
therefor, and particularly for 1 davenport table, 2 end tables, 1 medicine 
cabinet, and 1 table lamp, all of which articles were his sole property, and 
were purchased with his funds alone. 

4. That the said articles so belonging to this plaintiff, and in the 
possession of the defendant, consist of 1 bed room suite of furniture, 
costing §400.00, 1 wicker chasse lounge, costing §75.00, 1 table and fairniery 
wicker, $40.00, 1 lot of pictures $12.00, 1 buffet, $95.00, 1 gas range $15,00 
1 refrigerator |25.0u, 1 kitchen table §8.00, 1 floor lamp $8.00, 1 pair of 
la.ee curtains §12.00,-4 rugs $50.00. 

5. That the cost value of said articles amounts to $735.00, exclusive 
of the 4 articles aforenamed, which are worth about §100.00 in addition 
thereto. 

6. That it is imperative that Your Petitioner obtain a decree of this 
honorable Court, to regain the said property of this plaintiff, specifically, 
or their value, if the defendant has fraudulently disposed of the same. 

7. Wherefore Your petitioner prays:-

1. That Your Honor direct the defendant, tiattie E. rage, to deliver 
the aforementioned articles, to this plaintiff, or to pay their value in 
cash, to him, in the event that she has disposed thereof-. 

2. As in duty bound, etc., 

~P olioiMr for plaintiff. 
• ^ & 

Baltimore, Maryland.?' SS 

Personally appeared before me, the undersigned, a notary 
public, in and for the city and state aforesaid, James Herman Page, and 
he made oath, that the matters and facts oontained in his petition ai e trie 

As witness my hand and notarial seal, this 20*^ day of 

Q 

la.ee


James Herman Page ) In the Circuit Court #2 
) 

versus ) of 
) 

H a t t i e E. Page ) Bal t imore C i t y . 

O R D E R 

The plaintiff, James Herman Page, having alleged, in the aforegoing 

Petition, that the defendant, Hattie E. Page, had withheld from him, 

and upon his demand, refused to deliver to him, 1 bed room suite of 

furniture, 1 wicker chaise lounge, 1 table and fernery, 1 lot of 

pictures, 1 buffet, 1 gas range, 1 refrigerator, 1 kitchen table, 1 

floor lamp, 1 pair of lace curtains, and 4 rugs, as well as 1 davenport- ^ 

table, 2 end tables, 1 medicine cabinet, and 1 table lamp, it is, ̂ this >/ ' I 

clfuj, day of August, A.D. 1927, by the Circuit Court #2, of Baltimore 

City, ORDERED that the said Hattie E. Page, return the said articles to 

the said James Herman Page, forthwith, or show cause, on or before the 

10th. day of September, A.D. 1927, why the relief prayed in the aforegoing 

Petition should not be granted, as prayed, provided a copy of this urder be 

served on the said Hattie E. Page, or on her solicitors of record, in this 

cause, Davis and Evans, on or before the 31st. day of August, A.D. 1927. 

M£~M&<£3^ 
JUDGE. 
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DAVIS & EVANS 
ATTORNEYS AT LAW 

BAUMGARTEN 4 CO.. TNC, 



JAMES HERMAI PAGE * IH THE 

* CIRCUIT COURT NO. 2 
vs 

* OF 

HATTIE E. PAGE BALTIMORE CITY. 

TO THE HOITORABLE, THE JUDGE OF SAID COURT: 

The Respondent, Hattie B. Page answering the 

Petition of the Plaintiff respectfully says: 

1, The she denies that the articles of furniture men­

tioned by the said Herman Page are or were the sole property 

of the said Herman Page. 

2. She further avers that the bedroom suitf was pur-

chased on the inst aliment ̂j-and at the time of the said 

separation there was a balance remaining unpaid, which balance 

was paid by the respondent; that the fernery mentioned by 

the plaintiff was partially unpaid for at the time of sepaf 

ration, which balance was paid by your respondent; that the 

buffet was not fully paid for at the time of the separation 

and that the unpaid balance was paid by your respondent; 

that the kitchen table was not fully paid for at the time 

of the separation and that the unpaid balance was paid by 

your respondent; that the floor lamp, lace curtains and rugs 

mentioned by the complainant were purchased jointly by your 

respondent's father and the complainant, to replace the same 

articles belonging to your respondent's father, which the 

complainant and his family had worn out; that the davenport 

table, medicine cabinet and two end tables were partially 

unpaid for at the time of the, separation of the parties; that 

the balance was paid solely by your respondent; that the 

table lamp was given by the complainant to your respondent 



2. 

as a Christmas gift, during Christmas of 1923. That the 

other articles mentioned were purchased ut replace articles 

belonging to your respondent's father, which complainant and 

his family had worn out. 

3. That ever since the marriage between the parties 

until the date of separation, the complainant lived at the 

home of your respondent's father, the'complainant contribu-

ting but Two dollars and fifty cents ($2.50) weekly for the 

use of the house by himself anf family; and that at the same 

time your respondent was forced to use the furniture,^fur­

nishings of her father; that the complainant has never made 

any demand upon your respondent for the aforementioned dur-

niture during the three years of the separation, until about 

one month prior to the complainant filing the petition. That 

during the duration of the separation the compl&itiant con­

tributed an aberage of only Two ($2.00) Dollars per week 

towards jihe support of your respondent and their minor child 

until he was ordered on the 21st day of May, 1926 , to pay 

Fourteen ($14.00) Dollars ber week as alimony pendente lite; 

even though the complainant was earning Twenty-one Hundred 

Dollars ($2100) per year. 

4. That the complainant pawned certain jewelry belong­

ing solely to your respondent and that the complainant failed 

to redeem said pledged Jewelry, making it necessary for the 

respondent to redeem same as a result of monies received 

as a result of her own labor. 

AND THE RESPOND2NT PRAYS to be hence dismissed 

with her costs. 

AS III DUTY BOUED, etc. 

ATTYS. FOR R3SP0EDEET. 
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Solicitor, applies to have the above entitled cause placed in the 

Trial Calendar for hearing on 

In conformity with the First Equity Rule. 
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BALTIMORE CITY 

Upon application made by the Solicitor for the 

the above entitled cause has been placed upon the Trial Calendar in accordance with the provisions 

of the First Equity Rule, and the same will stand for hearing on. 

when reached in due course on the said calendar. 

JOHN PLEASANTS, 

Clerk Circuit Court No. 2. 
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Bi l l and Cross B i l l of Complaint, 
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Decree of Divorce. 
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James Herman Page 

versus 

Hattie E. Page 

"Bill and Cross Bill of Complaint 

In the Circuit Court #2 

of 

Baltimore City, 

The above entitled cause having been heard, by the Court, the 
pleadings having been read and considered, and the parties having 
been heard, in Open Court, it is, by the Circuit Court $2, of 
Baltimore City, this 23rd. daj of December, A.I). 1926, Adjudged, 
Ordered, and Decreed that the plaintiff, James Herman Page, be, 
and he is hereby, divorced A 7IR0XJL0 MATRIMOEII, from the defendant, 
in the original bill of complaint, Hattie E. Page, ana that the 
Cross Bill of Complaint, filed by the seid Eattie E. Page agsinit 
the said James Herman Page be, and the same is hereby dismissed. 

End it is hereby further Ordered that the custody of the infant 
child, of the parties to this suit, be awarded to Hattie E. Page, 
as a ward of this Court, with the right on the part of its father, 
James Herman Page, to hcve access to the said child, at all reasonable 
times, and with the duty cast on him to pay the sum of dollars, 
per week, for its support, to the said Hattie E. Page, beginning from 
the date of this decree. 

And it is further Ordered that 
costs of these proceedings end 
solicitors of record of Hattie E. Page herein. 

the said 
a fee of 

James Herman Page pay the 
dollars to the 


